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Mahkeme Başkanı Hasan Hüseyin Özese ile Üye Hakimler Hüsnü Çalmuk ve Sedat Sami Haşıloğlu’ndan oluşan mahkeme heyeti tarafından 05.09.2011 günü saat 10:08’de oturum açıldı.

Tutuklu sanıklardan Özkan Kurt ve Ergün Poyraz ile başka suçtan tutuklu Sedat Peker’in dışındaki tutuklu sanıkların cezaevinden getirildikleri görüldü.

Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.
Tutuksuz sanıklardan Abdulmuttalip Tonçer ile bir kısım sanıklar müdafilerinden Danıştay Başkanlığı vekili Av. Perihan Özcan, Sanıklar Doğu Perinçek, Hikmet Çiçek müdafii Av. Hasan Basri Özbey, Sanıklar Doğu Perinçek, Hikmet Çiçek müdafii Av. Osman Aydın Şahin geldikleri görüldü.

Huzurdaki yerlerine alındı.
Birleşen dosya sanığı Bedirhan Şinal daha önce tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı.

Savunmasının alınmasına devam olundu.
Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Bey.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: "Daha önce değişik mercilere vermiş olduğunuz dilekçeler ve yazmış olduğunuz bir kısım mektuplar var, onları ben okumak istiyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım öncelikle şunu belirtebilir miyim? Ben şimdi ifade bitmiş şeyinde Savcı Beylere söz vereceksiniz ya ben o Savcı Beylere söz vermeden önce ben ifademin devamını getirmek istiyorum. 4 Ağustosta verdiğim ifademi devam edeceğim onu bir.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun tamamlamak istediğiniz bir şey varsa tamamlayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Siz okuyun ben daha sonra sizden sonra devam edeyim.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam peki.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çünkü biraz uzun.”

Mahkeme Başkanı: "Edirne cezaevindeyken vermiş olduğunuz 25.11.2008 tarihli bir dilekçeniz var. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına Beşiktaş’taki savcılığa göndermişsiniz. Sayın savcım bugüne kadar tutuklu kalmış olduğum 8 aylık zaman diliminde anladım ki yapmış olduğum olayda bende kullanıldım. Bu yüzden siz saygıdeğer büyüklerimden saklayıp söylemediğim konuları size şifahen ifade edebilmem açısından beni bulunmuş olduğum ceza infaz kurumuna celp göndererek çağırmanızı istiyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bu tarihi öğrenebilir miyim efendim?”

Mahkeme Başkanı: "Aynı mahiyette 17.12.2008 tarihli bir dilekçe daha var. Gene Beşiktaş savcılığına göndermiş olduğunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte o şu o, o 12. aydan ziyade yani zannediyorsam polislerin geldiği tarih bu organize şube polislerinin benim ben şöyle hani onların geleceğini biliyordum bana şey yapmışlardı hani ben savcıya şey olsun diye bir daha dilekçe yazdım. Onlar zaten 2 gün sonra polisler geldiler ifademi almaya. Bir şey yok yazdım evet benim dilekçem.”
Mahkeme Başkanı: "Bu dilekçenin üzerine savcılığa ifade verdiniz mi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Savcı değil dediğim gibi bu Avukat Burak Bekiroğlu’nun dilekçesi alınmış onun dilekçesine müteakiben ortalık karıştı. Benim ifademi almaya geleceklerini ben biliyordum. Ama bu dilekçeye geleceklerini bilmiyordum hani o geldiklerinde bana izah ettiler işte böyle böyle dilekçeler var. Aradaki çelişkileri düzeltmek babında ifademi aldılar. Ben bunu onun hani geleceğini biliyordum ama garanti olsun diye bir daha yazdım Savcı Beye. Savcı Bey beni çağırmadı polisler geldi. Benim talebim üzerine değil bakın Burak Bekiroğlu’nun hani şeyi üzerine ne derler dilekçesi üzerine ortalık karıştığından dolayı polisler organize şube müdürü o konuda da bir şey söyleyeyim Sayın Başkanım. Şimdi ben size burada geçen celse 5 ifadenin akabinde demiştim ki ertesi gün size polisleri açıklayacağım demiştim. Öyle değil mi? Şimdi ben size polisleri açıkladım. Ama şöyle bir şey var ben şimdi siz burada ifade hani ifade alınır altına imza atılır ya efendim savcılık olsun, polislik olsun. Şu Edirne F tipi cezaevinde alınan ifadenin altında benim imzam yok. Siz bütün dilekçelere şey yapabilirsiniz bakabilirsiniz cezaevinde yazdığım dilekçelere bakabilirsiniz. Altında benim hani bu imzayla uyuşan bir imzam yok. Hiçbir zaman olmadı. Bu imza benim imzam değil. Edirne F tipi cezaevinde polislerin yazdığı senaryonun altına ben kesinlikle imza atmadım. Bakın burada elimde ifade tutanağı. İmzada burada ama benim imzam değil isterseniz bu araştırın beni götürün bu imza şeyine gönderin bu ester şeyi mi raporu alınıyorsa ne raporuysa. Gidin benim imzam olmadığı ortaya çıkacaktır. Ben böyle bir ifadeye imza atmadım. Geldiler kendileri yazdılar çizdiler o kadar. Daha sonra zaten imza atmadığımdan dolayı şey yaptılar beni ben Atilla Peker’in yan koğuşunda kalıyordum Atilla Peker’in yan koğuşunda kaldığımdan dolayı beni 50 kişi soktular memurları koğuşa. Beni paket ettiler o şeyden koğuştan aldılar. E şimdi ben kesinlikle böyle bir imza atmadım benim imzam olmayan ifadeyi benim kabul etmemde akılla sığacak bir şey değil yani bunu da bilgilerinize arz ediyorum. Yani bunun araştırılmasını istiyorum Sayın Başkanım. Bu çok önemlidir. Benim imzam olmadığı ortaya çıkınca daha farklı şeyler bulacaksınız.”
Mahkeme Başkanı: "O ifadeniz hangi tarihli?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bu ifadem 12. Ayın, 2008 12. ayın 22’si.”
Mahkeme Başkanı: "Evet. Yine Edirne cezaevindeyken vermiş olduğunuz bir dilekçe var. Şu şekilde; konu tutuklanmam hakkında tahliye talebi. Sayın Başsavcım askerlik çağına gelmiş kimsesiz cahil alkol bağımlılığı olan biriyim. Daha ben 2 yaşıma girmeden anne ve babamı trafik kazasında kaybettim. Babaannem beni bin bir yokluk ve zorluklarla büyüttü. Kimsesiz olmayan kimsesiz olmayan ve nasıl ki tok açın halinden anlamıyorsa kimsesiz olmayan da benim şu anki durumumu anlayamaz. Kimsesiz olmak insanın çaresizliğe ve hatalara iter. Anne babasız büyümek bir yana birçok maddi ve manevi sorunlarım, sorunlarım var. Bir kıza gönül verdim. Bir insanın açlığını yüzüne vurur gibi kimsesizliğini insanın yüzüne vuruyorlar. Sevdiğim kızda bana aynısını yaptı. Kız arkadaşım tarafından terslenince bunalıma girdim ama ne olursa olsun kız arkadaşıma kendimi ispatlayarak en azından hiç kimsenin benim onu sevdiğim kadar sevmediğini anlamalıydı. Terslenmenin bunalımıyla alkol ve uyuşturucu aldım. Aklıma sansasyonel bir eylem yapmak geldi. Semtten tanıdığım Fatih’e gidip onun aracılığıyla benzin aldırdım. Fatih’e bir tanıdığı arabası yolda kalmış diye kandırdım. Aldığım uyuşturucunun etkisiyle heyecanıma yenilip Fethi’nin yanında molotof yapmaya başladım. Fatih bana kızıp molotofları tekmeledi. Fatih’e ben bende kızdım. Ne yapıyorsun dedim zaten kız arkadaşım beni terk etti. Bunlarla onu korkutacağım kötü bir niyetim yok dedim. Fatih benim duygulu halimi görünce bana inandı. Yine de beni uyarıp kızarak yanımdan ayrıldı. Bunalımda olmamış olsam kız arkadaşım beni terslememiş olsa bugün burada değil vatani görevimi yapmak için asker olmaya gün sayıyor olacaktım. Yapmış olduğum hatadan kazanacağım hiçbir çıkarım yoktur. Kız arkadaşımı bile bu olay nedeniyle kaybettim. Cahil olduğumdan planım ters tepti. Çok pişmanım. Cahilliğin, bunalımın, cahilliğin bunalım….”
Sanık Bedirhan Şinal: “Neyse efendim ben biliyorum onun detayını size açıkla….”
Mahkeme Başkanı: "Tamamını okuyayım, beyanlarınızı alırız. Kimsesizliğin bunalımıyla hiç tasvip ve onaylamadığım (1 kelime anlaşılamadı) bir işe karıştım. Bana nasılsın iyi misin aç mısın diye hatırımı soran Murat’ı bile polisin bana uyguladığı baskı, psikoloji, korkutma, sindirme ile adını verdim. Ben cahilim korkudan babaannemin bile adını verdim. Korkudan, heyecandan semt arkadaşlarımı da kendimle mağdur ettim. Benim niyetimi bilseler bugün ne ben ne de onlar burada olmayacaktık. Suçsuz ve haksız yere onları mağdur ettim. O nedenle de vicdan azabı duyuyorum. Takdir ederseniz insan zor anlarında sevdiklerinin yanında olmalarını ister. Benim de kimim kimsem yok. Arkadaşlarımın ve babaannemin adını verdim. Her ne şartlarda olursa olsun sevdiklerinden medet umar, gelirlerse beni kurtarırlar sanıyordum. Aklıma hangi tanıdığım geldiyse adını verdim. Oysa bu insanların tümü bana annemin babamın kimsesizliğimin yokluğunu hissettirmeyen insanlardır. Hepsi sıradan kendi halinde saf temiz dürüst insanlardır. Cahilliğin bana yaptırdığı bu olayın bu seviyeye geleceği aklımın ucundan bile geçmezdi. Çok pişmanım sabit adres sahibiyim. Askerliğime sayılı günler var. Yüce Tanrı adaletinden bu yazdıklarımı göz önünde tutularak göz önüne alınarak tutukluluk halimin kaldırılıp tahliyeme karar verilmesini saygılarımla arz ediyorum. Edirne C tipi kapalı cezaevi demişsiniz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “F tipi. Şimdi Sayın Başkanım.”
Mahkeme Başkanı: "Evet.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Şu ben o bu bir kız meseledir tutmuş gidiyor ben hayatımda yani şimdi yani nedir ki bu Sayın Başkanım ben bir kız için gidip böyle bir eylem yapacak insan değilim ama orada, orada sadece katıldığım şu nokta Fatih Derdiyok noktası. Evet ben Fatih Derdiyok’u kandırdım. Onu size daha önceden de açıkladım. Fatih Derdiyok benim abimin arabasına benzin alacağım diye kandırdım Fatih Derdiyok geldi benimle benzin aldı. Yani orada o şey dışındaki şeyler doğru değildir yani o tahliye maksatlı işte heyeti etkileme amaçlı yazılmış bir dilekçe. Başka söyleyeceğim bir şey yok. Sadece dediğim gibi Fatih Derdiyok kısmı doğrudur yani o evet ben anneannemin diyorum size anneannemin ismini de verdim yani orada vermemek elde mi orada gördüğünüz o kadar zulme karşı vermemek anneannemin ismini değil ölmüşteki babamın ismini de verirdim yani o kadar baskıya. Şey benden onu isteselerdi onu da verirdim çünkü oradaki yaşananları anlatmakla sizin anlayacağınızı zannetmiyorum. Orada onu yaşamak lazım orada o işkenceyi görmek lazım ki sizin bazı şeyleri daha iyi anlamanız lazım Sayın Başkanım. Yani ben orada dediğim gibi o tamamen Fatih Derdiyok kısmı doğrudur gerisi tahliye talepli heyeti etkileme amaçlı yazılan şeylerdir.”
Mahkeme Başkanı: "Silivri 5 nolu cezaevi infaz kurumu müdürlüğüne vermiş olduğunuz bir dilekçe var 19.10.2010 tarihli. Şu şekilde o dilekçe. Edirne F tipi cezaevi infaz kurumunda yaklaşık 20 ay tutuklu kaldım. Oradan Tekirdağ 1 nolu F tipi.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Nereye vermiştim Sayın Başkanım onu?”
Mahkeme Başkanı: "Silivri 5 nolu.”
Sanık Bedirhan Şinal: “5 nolu. O kısmı da açıklayacağım size biliyorum evet.”
Mahkeme Başkanı: "Cezaevi infaz kurumu müdürlüğüne vermişsiniz. Edirne F tipi cezaevi infaz kurumunda yaklaşık 20 ay tutuklu kaldım oradan Tekirdağ F tipine sevk oldum. 4 ay tutuklu kaldım bu süreler zarfında yanımda odalarda 2 kişi ile beraber kaldım. 9.7.2010 tarihinde can güvenliği gerekçesiyle Silivri 5 nolu cezaevi infaz kurumuna sevk edildim. Bu süreden beri koğuşumda tek başıma kalmaktayım. Bu durum psikolojimi olumsuz yönde ve tedavisi mümkün olmayan sonuçlar doğuracak şekilde etkilemektedir. Genel müdürlüğünüzden talebim konumuma uygun bir hücrede kalmak istiyorum diye bu şekilde.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet o kısım o şöyle Sayın Başkanım ben şimdi onun detaylarını size açıklamayacağım çünkü açıklarsam farklı sıkıntılara girerim.”
Mahkeme Başkanı: "Yani neyi açıklamanız gerekiyorsa savunma kapsamında açıklama gerekiyorsa onları açıklayın.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet şimdi o da şöyle ben o cezaevinde yatıyordum o cezaevi kurum 1. müdürü şeydir Mustafa Bey zaten o cezaevinde 2. müdürlük yapan kişi benimle birlikte Edirne F tipinden Silivri 5 noluna gelen kişi.”
Mahkeme Başkanı: "İsmi neydi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “İsmini şu an hatırlamıyorum da benimle birlikte geldi yani benden birkaç ay öncede gitmiş de olabilir onu tam olarak hatırlamıyorum. Sayın Başkanım, orada yatıyordum. Bana haber gönderdiler dediler ki böyle bir dilekçe yaz. Seni Osman Yıldırım’ın yanına göndereceğiz. Bende dedim ki peki, yazayım. Daha şeyler var oraları da açıklamak istemiyorum. Osman Yıldırım yanına seni göndereceğiz. Müdür Bey geldi dedi ki sen bu dilekçeyi yaz biz bana haber geldi ben bunu üst yazıyla bakan şeye göndere… savcılık ve bakanlığa göndereceğim diye seni oraya göndereceğiz dedi. Bende peki dedim yazdım. Daha sonra bir savcı bey onunda şeyi bende karşı cevabı yazılan yazı savcılığın yazdığı yazı bende. Onu size sunarım yarın. Savcı bey bana dedi ki cevabında işte Silivri 7 nolu herhalde Osman Yıldırım orada kalıyor. Silivri 7 nolu cezaevi konumuna uygun değildirden, konumuna uygun olmadığından dolayı oraya gönderilememiştir gibi bir yazı yazdı yani seni Osman Yıldırım’ın yanına veremeyiz sizin planladığınız şeylerden dola… şeylerin farkındayız. Seni oraya göndermiyoruz hani bir savcı vardı. E bize engel oldu ben oraya gidemedim. Orada da planlarımız yarım kaldı. Şey değil yani. O tamamen bir plan içerikli bir şeydi ben Osman Yıldırım’ın yanına geçecektim orada farklı bir şeyler olacaktı olmadı.”
Mahkeme Başkanı: "Biraz önce size okuduğum dilekçenizde size gösteriyorum, bu yazı ve imzalar size mi aittir?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Şu imza bana ait değil.”
Mahkeme Başkanı: "Onun tarihi kaçtır?”
Sanık Bedirhan Şinal: “2008 12. ayın 17’si. Şu.”
Mahkeme Başkanı: "O tarihli dilekçedeki imza size ait değil.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bana ait değil.”
Mahkeme Başkanı: "Yazı size mi ait? Bakar mısınız? Biraz önce imza bana ait değil dediniz dilekçe yazı size mi ait yazı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır benim yazım bu kadar iyi değil.”
Mahkeme Başkanı: "Kimin yazdığını biliyor musunuz?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır bilmiyorum. Bu yazı benim yazım o kadar iyi değil karşılaştıradabilirsiniz. Hayır, bu da bana ait değil aynı imza.”
Mahkeme Başkanı: "Onun tarihi kaçtır?”
Sanık Bedirhan Şinal: “25.11.2008. Bu imza bana ait Edirne bu savcılığa yazdığım yazı.”
Mahkeme Başkanı: "O önünüzdeki dilekçe sizdeki imza.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bu bakın imza bana ait şey bana.”
Mahkeme Başkanı: "Size ait.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Yazı bana ait değil.”
Mahkeme Başkanı: "Yazı size ait değil.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bir arkadaşım.”
Mahkeme Başkanı: "Kim yazdığını biliyor musunuz?”
Sanık Bedirhan Şinal: “O dönemde kiminle kalıyorsam yani bu biraz Murat Aplak’ın yazısına benziyor ama o onun yazısı olabilir yani çünkü ben dilekçe yazmayı sevmiyor… seven bir insan değilim. O bu yazıyı yazmış olabilir Murat Aplak’ın yazısına benziyor. Herhalde o dönemde biz beraber kalıyorduk o (1 kelime anlaşılamadı).”
Mahkeme Başkanı: "O imza bana ait dediğiniz dilekçede kız arkadaşınızla ara aranızdaki problemlerden bahsediyorsunuz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Şu, yok hayır bu imza bana ait şu altına attığım imza bana ait.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam o işte imza bana ait dediğiniz o dilekçede kız arkadaşınla probleminden bahsediyorsun. Bunalımdan bahsediyorsunuz ve Fatih Derdiyok ile ilgili bir beyanınız var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ben o kısımları kabul etmiyorum yalnız hani ben kız arkadaşım benim kız arkadaşım kimdir yani ben nedir neyin nesidir ben kimin için bu eylemi yapmış ben anlatıyorum size bu eylemlerin neden olduğunu. Ben böyle ya bir dilekçe yazdım işte dediğim gibi bu heyeti etkileme amacıyla yazılmış bir şey yani dilekçe. Ama yazı bana ait değil tabi altını çizerek söylüyorum mektup yazmış olduğum mektuplara bakabilirsiniz bazı kişilere.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ama imza bana ait. Bu 2 imzayı kabul etmiyorum. Bu 2 imzayı kabul etmiyorum.”
Mahkeme Başkanı: "O en üstteki bir dilekçe var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet o da.”
Mahkeme Başkanı: "Tek başınıza kaldığınızdan ve başka biriyle kalmak istediğinize bir yazı var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet o da bana ait o da o da 5 nolu da. Evet, 5 nolu da dediğim gibi bir plan çerçevesinde yazılmış dilekçe.”
Mahkeme Başkanı: "Yine vermiş olduğunuz dilekçeler var. Bunlardan bir tanesi şöyle başlıyor. Bedirhan ifadeyi kendi net olarak temize geçersin diye başlıyor ve.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Onlar dilekçe değil.”
Mahkeme Başkanı: "İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesi başkanlığına Beşiktaş diye ve dosya numarası olarak 2009/31 esas olarak yazılmış. Ben okuyorum bu konuda da beyanınızı alacağım.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ama onları dilekçe olarak okumayın not kağıdı, not nüshası.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam yazı içeriğini okuyacağım artık siz nitelendirirsiniz. Sayın Başkanım ve Değerli üyeler yaklaşık 1 buçuk senedir yargılanmış olduğum Cumhuriyet gazetesine molotof attığım olayıyla ilgili tüm gerçekleri anlatmak istiyorum. Ben Cumhuriyet gazetesine molotof attıktan sonra yakalanmamın ardından terörle mücadele şubesinde vermiş olduğum ilk ifadem gerçek olanıdır. Zaten ilk ifademde mahkeme huzuruna verdiğim dilekçemde terörle mücadele şubesine verdiğim ifademi doğrulamaktadır. Bu ifademde olayda payı olan herkesi tek tek anlatmıştım. Bu ifademde bahsettiğim kişilerin dışında kimsenin olayla ilgisi yoktur. Bu olay ile Fatih Derdiyok’un, Murat Aplak’ın ve Boğaç denilen kişinin uzaktan yakından ilgisi yoktur. Fatih Derdiyok’un, Murat Aplak’ın ve Boğaç denilen kişinin uzaktan yakından ilgisi yoktur. Fatih Derdiyok ile Murat Aplak’ın tek suçu olaydan önce şans eseri beni görmeleri, benimle karşılaşmaları, bana selam vermeleri ve benimle konuşmalarıdır. Ben terörle mücadelede ifade verdikten sonra tutuklanarak Bayrampaşa cezaevine götürüldüm. Burada kaldığım süre içerisinde diğer mahkumlardan Boğaç denilen kişinin adını ilk defa duydum. Boğaç denilen kişi hakkında diğer mahkumlar 1 ay önce başka bir cezaevinden tahliye olduğu konusunda konuşuyorlardı. Bu kişinin kim olduğunu mahkumlara sorduğumda tanınmış bir kişi olduğunu öğrendim. Daha sonra eğer bu kişinin adını ifademe eklersem hem yapmış olduğum olay çok konuşulur hem dosya daha kalabalık olur bende aradan daha çabuk çıkarım diye düşündüm. Bu düşüncemin ardından savcılığa bir dilekçe yazdım ve gerçekleri anlatacağım dedim. Halbuki anlatacaklarımın bir kısmında gerçeklik payı yoktu. Savcı Bey beni ifade için çağırdığında terörle mücadelede vermiş olduğum ifadeye daha önce hiç tanımadığım hiçbir kez dahi görmediğim bu olayla hiçbir ilgisi olmayan Boğaç denilen kişinin de adını ekledim. İfademi de bu kişi hakkında Bayrampaşa cezaevinde yatan diğer mahkumlardan duyduğum bilgileri de ekleyerek süsledim. Ben bu kişiyi tanımam efendim. Tanımış olsam neden savcılıkta verdiğim ifadem ile gerçekler neden birbirini tutmasın? Tanımış olsam neden fotoğraflardan bu kişiyi gösteremedim efendim? Benim amacım bu şekilde bir eylem yapmışken tanınan kişilerin de adını verip isim yapmaktı. Efendim eğer bugüne kadar yazdığım dilekçeler tekrar okunursa Fatih Derdiyok ve Murat Aplak’ın yardım etmedikleri ve Boğaç denilen kişiden dilekçe kişiden dilekçelerimde hiçbir şekilde bahsetmeyince bahsetme deyince ve suçlama yapmadığım anlaşılacaktır. Bu kişilerin dışında kalanları hem terörle mücadeledeki ifademden de hem tüm dilekçe ve mektuplarımdan mektuplarımda olaya ne şekilde katıldıklarını zaten anlattım efendim. Terör örgütü suçlamasını kesinlikle kabul etmiyorum. Birçok insanın suçsuz yere gözaltına alınmasına sebep oldum. Tanıdığım, bildiğim tanımadığım insanların adını karıştırıp mağdur ettiğim için vicdan azabı çekiyorum. Basit bir molotof atma eylemim benim o an için tanınmak isteğim yüzünden ne hallere geldi. Ben ne yaptığımın cezasını çektiğime inanıyorum. Çok pişmanım. Hele ki suçsuz günahsız insanların ceza yatmaları gün geçtikçe vicdanen rahatsız olmama sebep veriyor vereceğiniz tüm karara saygı duyuyorum tahliyemi talep ediyorum demişsiniz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Deva… cevap verebilir miyim?”
Mahkeme Başkanı: "Buyurun.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım sizin bunu okumanızın maksadı nedir onu bilmiyorum. Bunu şimdi ben.”
Mahkeme Başkanı: "Dosyaya giren bütün belgeler okunuyor bunları siz sizin verdi vermiş olduğunuz dilekçeler.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ama özellikle, özellikle bunu seçmenizin bir maksadı var mıdır yani?”
Mahkeme Başkanı: "Yani ne amaçla verdiğinizi, ne içeriği doğru olup olmadığını anlamak için bunları okuyoruz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben şimdi soruyorum size özel bir maksadı var mıdır bu ifadeyi seçmenizin?”
Mahkeme Başkanı: "Hayır bu savunma kapsamında, savunma kapsamında.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi gazeteler, gazetelerde okuyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Size verilen bir hak.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Gazetelerde okuyorum diyor ki işte Bedirhan Şinal’ı Burak Bekiroğlu ifade göndermiş Boğaç Kaan Murathan’ın Bedirhan Şinal işte ifadesini değiştirmiş. İşte Bedirhan Şinal’ı yönlendirmişler şimdi sizde o gazetelerde yazan ifadeleri sizde gelmişsiniz bana burada okuyorsun. Ben bunun size açıklamasını yaptım dedim ki.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim Bedirhan Bey bizi gazeteler ilgilendirmiyor.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bir dakika sözümü kesmeyin bir dakika. Ama siz burada gazetelerin.”
Mahkeme Başkanı: "Bizi gazeteler ilgilendirmiyor. Burada dosyaya giren belgeler ilgilendiriyor.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Etkisi altında kalıp onu okuyorsunuz demek ki yani.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim kimsenin etkisi altında değil. Ne, ne biçim suçlama bu böyle?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır deme onu okumanızın.”
Mahkeme Başkanı: "Böyle şey mi olur?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bir manası var mı yani?”
Mahkeme Başkanı: "Mahkeme hiç kimsenin etkisinde kalmaz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Kalıyor ki demek ki okuyor.”
Mahkeme Başkanı: "Burada ciddi bir yargılama yapıyoruz. Burada gerçek, maddi gerçekleri araştırıyoruz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bunu yani. Çok yani bu ciddiyet çok cid…”
Mahkeme Başkanı: "Bunları, bunları siz yazdığınız iddia ediliyor.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ben ya ben size bunun açıklamasını.”
Mahkeme Başkanı: "Böyle, böyle, böyle bir beyan var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ben size bunun açıklamasını yaptım öyle değil mi? Dedim ki ben evet o ifadeyi bana Hakan Karakaş gönderdi. Ben bu ifadeyi yazdım. Ben onlarla irtibata geçtim neden geçtim? Çünkü kardeşim bu davada Boğaç Kaan Murathan’ı yatıracak delil yok ortada. Delil üretmemiz lazım öğret diyor adamlar ne yapacağım? Kendi kafama oturup dilekçe yazacak halim yok. Polis diyor ki bana kardeşim bu adamla geç irtibata ya bunlara şey yap diyor. E ben zaten onlarla irtibata geçtim aldım şeyleri ne derler ona bana yazmış olduğu notları da onların isteği talebi doğrultusunda savcılığa sundum. Haklarında soruşturma aça… Yani ben bunu size anlatıyorum ama siz diyorum ki işte yani şeyde yazanları gazetede yazanları siz burada bana tekrar ediyorsunuz yani. Ben onu kabul ediyorum diyorum ki evet bana ben onlarla irtibata geçtim. Ben ya şimdi siz düşünün Sayın Başkanım bir adam 3 yıldır suçsuz yere yatıyor. Şimdi Bedirhan Şinal üzerinden o adama bir komplo kuruluyor değil mi? Şimdi siz kalkıp Bedirhan Şinal diyor ki kardeşim gel ben gerçekleri açıklayacağım sana. Siz olsanız ne yaparsınız? Siz ol ya Bedirhan sen devam et gerçekleri devam et açıklamamaya biz burada yatalım bir 5, 6 sene daha öyle mi dersiniz?”
Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Bey sizden zaten gerçekleri istiyoruz hangi gerçek doğruysa bize onu anlatın.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ama işte size diyorum ki, ben anlatıyorum size size anlattığım şeyleri burada tekrar. Bırakın ben burada ifademe devam, bunları okumanın ne anlamı var. Buna cevap verdim zaten ben. Dedim ki Sayın Başkan ben evet bu adamlara irtibata geçtim benim geçmemi istediler bu adamlardan bu ada… çünkü bu adamı burada yatırmamız için bir şey lazım elimize adam hakkında 1 tane delil yok. E evet ben geçtim. Ben ne yapayım karşıdaki adamda düştü. Ne yapayım yani?”
Mahkeme Başkanı: "Şimdi bakın aynı mahiyette elimde 2 tane dilekçe var. Birinin ifa… başlığı.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Biri Hakan Karakaş’ın yazdığı.”
Mahkeme Başkanı: "Bir dakika bir dinleyin önce dinleyin. Dinlemesini öğrenin.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben biliyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Dinlemesini öğrenin susun. Önce bir dinleyin soruyu bir anlayın.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ben biliyorum anlatacağınız şeyi.”
Mahkeme Başkanı: "Söyleyin o zaman ne anlatacağım.”
Sanık Bedirhan Şinal: “2 şeyi 2 ifadeyi, bir Hakan Karakaş’ın yazdığı ifadeyi okuyacaksınız bir de benim el yazımla yazdığım ifadeyi okuyacaksınız öyle değil mi?”
Mahkeme Başkanı: "Hangisi doğru, hangisini siz yazdınız?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Benim el yazımla olan belli zaten. Not kağıdına yazılmış olan benim el yazımla yazmış olduğum.”
Mahkeme Başkanı: "Aynı mahiyette 2 tane dilekçe var tıpatıp aynı.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam.”
Mahkeme Başkanı: "Birinin başında Bedirhan ifadeyi kendin net olarak temize geçirsin diye başlıyor.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam.”
Mahkeme Başkanı: "Öbürkünün başında böyle başlık yok.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ne oldu biliyormuşum demek ki değil mi?”
Mahkeme Başkanı: "Öbürkünün başında İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına hitaben yazmış olduğunuz dilekçe var aynı mahiyette.”
Sanık Bedirhan Şinal: “E biliyormuşum değil mi?”
Mahkeme Başkanı: "Bunların hangini siz yazdınız? Bu mu sizin doğru? Bakın.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bu benimki. O benimki.”
Mahkeme Başkanı: "Bu Bedirhan ifadeyi kendin net olarak temize geçersin başlıklı dilekçe size ait değil.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet o Hakan Karakaş’a ait.”
Mahkeme Başkanı: "İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına dosya numarası 2009/31 esasla başlayan dilekçe size ait öyle mi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”
Mahkeme Başkanı: "Sizin kabul etmediğiniz dilekçe kime ait?”
Sanık Bedirhan Şinal: “O dilekçe değil Sayın Başkanım ben onu ben bana dediler ki kardeşim elin…. o kağıtlar el yazılı kağıtları git savcılığa sun. O da bende gittim savcıya dedim ki kardeşim al böyle böyle. Bu adamlar böyle böyle yaptı, bende anlattım, işte bana ne dedilerse gittim, savcılıkta onu anlattım. O da Hakan Karakaş’ın el yazısı. Ya not o şey, dilekçe değil yani.”
Mahkeme Başkanı: "Bunların içeriğinde katıldığınız katılmadığınız noktalar var mı kısaca açıklar mısınız?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Yani ben neyine katılayım? O ifade benim ifadem olmadığından bir şeye katılamıyorum yani. Yani Sayın Başkanım siz okuyorsunuz ama ben burada bildiğim şeyleri bildiğim dediğim zaman beni azarlıyorsunuz, böyle yapmayın yani, ben burada bırakın da bildiğim şeyleri bildiğim diyeyim.”
Mahkeme Başkanı: "Efendim siz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Siz bir.”
Mahkeme Başkanı: "Soruyu anlamadan cevaplamak istiyorsunuz.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben biliyorum siz diyorsunuz siz.”
Mahkeme Başkanı: "Soru, soruyu bir anlayın.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır siz anlatı… ben anlatmadan biliyorum çünkü başta.”
Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Bey tartışma durumunda değilsiniz lütfen dinleyin.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ama sizde beni dinleyin beni azarlamayın.”
Mahkeme Başkanı: "Lütfen dinleyin, lütfen dinleyin.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Sizin haddiniz değil beni azarlamak.”
Mahkeme Başkanı: "Başka bir dilekçeniz şöyle başlıyor. Selamünaleyküm merhaba notunu aldım çok sağol bizlerde iyiyiz. Seninde iyi olmana çok sevindim. Gıyabında seni çok iyi tanıdığımdan böyle bir olaya dahil olmam vesile olmam beni çok mutlu etti. Bedirhan’ın gönlünden rahat olması açısından da ayrıca sevindim. Dayı ile her zaman sohbetimi yapıyoruz. Seni kendimizde bizi de kendinden görmeni canı gönülden isteriz. Yapmış olduğu dostluğunda beni ne denli mutlu ettiğini anlatamam. Çok teşekkür ederim. Bedirhan’dan dinlediğim gibi yaşanan sıkıntılardan bilgi sahibisin. Bedirhan da bizim yapmış olduğu göstermiş olduğu samimiyetle dostumuz kardeşimiz Boğaçlarda bizim dostlarımız, kardeşlerimiz, arkadaşlarımız. İnşallah bizimde yardımımızla yaşanan sıkıntıyı ortadan kaldırırız. Yapılan dostluğu maddiyatla ne Bedirhan’a ne de Boğaç’la hiçbir konusu olmamıştır. Bedirhan’ın yapmış olduğu dostluğa karşı benimde üzerime düşeni yapmam gerektiğinde senin nazarında her türlü sözü veriyorum. Aralarında hiçbir sıkıntının, sorunun yaşanmayacağını garantisini aldım. O insanlara da sonuna kadar güveniyorum, inanıyorum. Beni mahcup etmezler para konusunda ben Bedirhan bunu para için yapıyor böyle bir talebi var diye kesinlikle söylemedim. Bedirhan da böyle bir talepte bulunmadı. Ben tamamen Bedirhan’ın bu burada sıkıntı yaşamaması için yapmam gereken şeyi yaptım. Hesabına para yatırtacaktım. Mahkeme tarafından her şeyi avukatta söyledi. Takip ediliyor. Bir de böyle bir dilekçenin ardından çok daha özen gösterilerek araştırırlar. Sende çok iyi biliyorsun ki, böyle bir durum ortaya çıkartılırsa verdiği dilekçenin de söylediği ifadenin de hiçbir geçerliliği olmaz. Benim senden bunu da özellikle ricam olacak Bedirhan’ın da kafasının rahat olması açısından önümüzdeki hafta içi senin aracılığınla Bedirhan’a bir şey bir şekilde para bırakmak seninle her şeyi paylaşayım ne sana ne de Bedirhan’a mahcubiyet yaşamayayım. Sen nasıl Bedirhan nasıl arzu ederse hiç kimsenin zarar görmeyeceği bir şekilde hareket edelim. Önümüzdeki hafta 5 milyar mahkemeden, mahkemeden 1, 2 gün sonra 5 milyar daha bıraktıracağım. Seninde bilgin olsun sıkıntı yaşanmayacak bir şekilde ulaştıralım. Senden haber bekliyorum kendine çok iyi bak. Yapmış olduğun dostluğun beni ne denli mutlu ettiğini de bilemezsin. Çok sağol Bedirhan’a sabah yazdığım, yazdığım notta bir şeyler sordum. Bana yazarsa sevinirim. Kendine çok iyi bak senden cevap bekliyorum. Abimin de çok selamları var Allah’a emanet ol. Bu dilekçe size mi ait?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bedirhan yazıyor bana ait değil demek ki?”
Mahkeme Başkanı: "Kim yazdı bu dilekçeyi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hakan Karakaş.”
Mahkeme Başkanı: "Kime gönderdi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bana. Ya benim yanımda kalan bir kişiye.”
Mahkeme Başkanı: "İsmini verebilir misiniz kim olduğunun?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Veremem, veremem.”
Mahkeme Başkanı: "Bu dilekçede paradan bahsediliyor bu söz konusu paralar yatırıldı mı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır.”
Mahkeme Başkanı: "Sizin veya başka yakınınızın hesabına yatırıldı mı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır. Elinizde bir delil varsa gösterebilirsiniz yatırıldığına dair. Sayın Başkanım anlatıyorsunuz ama anlattıklarınız.”
Mahkeme Başkanı: "Tamam bu konudaki beyanını aldık başka, başka, başka.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Anlattığınız o yönde bir şey yok yani.”
Mahkeme Başkanı: "Başka dilekçeler okuyacağım.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Dilekçe değil not.”
Mahkeme Başkanı: "Yine bu dilekçe selamünaleyküm Bedirhan günaydın nasılsın. Odanıza tekrar hoş geldiniz güzel olmuş mu?  Birbirimize alıştık, yokluğunuzu hissettik. Bedirhan Perşembe günü sana ziyaret geldi. Ziyaret saatini geçmişlerdi 2, 30’da buradaydılar. Trafik çok sıkışık tıkalıymış ondan dolayı geç kalmışlar. Burada yoktum o yüzden sana iletemedim. Anneannen çok ufak halsizlik yaşamış Anadolu yakasına Tacettin dayına geçmiş. Bizim çocuklarda görüşmeye gitmek istediklerinde biraz rahatsızım karşı taraftayım demiş. Oraya gitmişler. Bedirhan önemli hiçbir problemin olmadığına emin ol. Bana abi ilgilenelim dediler bende elinizden geleni yapın dedim. Senin için her zaman her konuda elimden geleni yapacağıma dair söz verdim. Sana her ne o konu olursa olsun her zaman yanındayım Bedirhan. Allah nasip ederse bu ayın 24. Perşembe günü de anneannen açık ziyarete gelecek. Sana bizimkilerde aynı gün gelecek yani sana şunu söyleyeyim kafan çok rahat olsun. Hasta deyince problem varmış gibi kafanı takma. Bedirhan Tacettin dayın hesabına para da yatırdı. Fişini sana atıyorum. Anneannende gelirken açık ziyaretle yine getirecek. Sana istersen hesabına yatırtırsın. Açık ziyarette dilediğin gibi sözlü olarak söylersin. Sen gönderdiğiniz değerli şey için de çok çok teşekkür ederim. Kendinize çok iyi bakın tekrar hoş geldiniz. Bedirhan sana söylediğim konu hakkında bana yazarsan çok mutlu olurum. Bekliyorum herhangi bir isteğin varsa yazarsın. Fazla tatlı yemeyin bile alırsınız dikkat edin çok selamları var Allah’a emanet olun. Bu mektup kime yazıldı. Size yazıldı öyle mi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet bana yazıldı.”
Mahkeme Başkanı: "Kim yazdı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hakan Karakaş. Mektup değil başkanım not.”
Mahkeme Başkanı: "Yine başka bir dilekçe; selamünaleyküm Bedirhan öncelikle geçmiş olsun mahkemen inşallah dilediğin gibi geçmiştir. Bedirhan sana ne kadar teşekkür etsem azdır. Beni mahcup etmedin ya. Bundan sonra ki yaşamım boyunca benim can dostumsun. İnanılmaz mutlu ettin beni. Allah razı olsun. Yarın sana çok daha detaylı yazacağım. Şimdi topun ulaşmama ihtimalini de göz önünde bulunduruyorum. Minnettar olduğumu bil yürekten. Senin için her zaman her konuda her şeyi yapacağıma dair tekrar söz veriyorum. Merhaba Bedirhan’ın yazdığı notu aldım. Böyle bir olaya seninde vesile olmandan dolayı çok mutluyum. Her 2 tarafı da çok büyük bir dostluk yaptın. Diğer dostumuz içinde sana çok teşekkür ederim. Her konuda yapılması gereken her şey yapılacaktır. Seni de hiçbir durumda mahcup etmeyeceğime yürekten inan. Yarın tekrar detaylı bir şekilde yazacağım Allah’a emanet olun şeklinde bir dilekçe var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Dilekçe değil not.”
Mahkeme Başkanı: "Bunu kim yazdı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Hakan Karakaş.”
Mahkeme Başkanı: "Size mi yazdı bunu?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”
Mahkeme Başkanı: "Sizin imzanızın bulunduğu adınız ve imzanızın bulunduğu bir dilekçe var.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ben bunları okumanızı istemiyorum. Ben bunları kab… tamam kabul ediyorum. Nedir yani oku okumayın içeriğini biliyorum kabul ediyorum.”
Mahkeme Başkanı: "Genel olarak beyanınız alındığı için bunlar tek tek okuyup somutlaştırmak istiyorum o yüzden okuyorum.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Peki.”
Mahkeme Başkanı: "İstanbul DGM mahkemesi Cumhuriyet Başsavcılığına. Konu; itiraz hakkında; Sayın Başkanım ben Bedirhan Şinal 29 Mart 2008 tarihinde Cumhuriyet Gazetesine molotoflu saldırıda bulunan şahıs. Efendim ben 30 Mart 2008 tarihinde sabah 6 sıralarında gözaltına alındım. 1 Nisan 2008 tarihinde huzurlarınıza çıkıp tutuklanarak Edirne F tipi kapalı cezaevine gönderildim. Efendim hakkımda aslı olmayan yalan yanlış haberler gündeme geldi ve şu an ne tür bir suçtan yargılandığımı bilmiyorum ve efendim şu anki kendi şahsıma yapmış olduğum olaydan pişmanım. Benimle birlikte tutuklu bulunan Fatih Derdiyok, Murat Aplak bu gerçekleştirdiğim olaydan yakından uzaktan hiçbir şekilde bir alakaları yoktur. Ancak ben bu şahısların ailelerinin ailelerinin perişan ve üzgün olduğunu gördüm ve bu şahıslar hakkında vermiş olduğum yalan ifadelerin bir an önce doğrulanmasını gerçek neyse huzurlarınıza çıkıp her şeyi eksiksiz açıklığa kavuşturmak istiyorum efendim. Olaydan 1 gün sonra aşırı derecede uyuşturucu madde kullandım ve asılsız ifadeler verdim ve suçsuz insanların tutuklanmasına neden oldum. Vicdan azabı çekiyorum gereğinin yapılmasını saygılarımla arz ederim demişsiniz. Bedirhan Şinal ve imzanız var gözüküyor.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Kaçıncı ayda?”
Mahkeme Başkanı: "Herhangi bir tarih yok.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım şöyle şimdi ben buna da bir açıklık getireyim.”
Mahkeme Başkanı: “Buyurun bakın dilekçenize. Yazı size mi ait, altındaki imza size mi aittir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet yazı bana ait, altındaki imzada bana ait. Şimdi Sayın Başkanım ben şunu arz edeyim size. Benim olay günü uyuşturuculu olduğuma dair herhangi bir rapor, hastane, hastanede saçımdan tel alındı kan alındı bir rapor sunulmuş mu size efendim?”

Mahkeme Başkanı: “İşte bu beyanlar sizin beyanlarınız benim beyanlarım diyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet evet benim benim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu konuda açıklama getirin yani neresi doğru neresi yanlış?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben işte diyorum uyuşturucu kesinlikle ben kafam ayıktı gittim bana söyleneni yaptım. Yani bomba verdiler bombayı atmadım bombada atabilirdim molotofu atan bombayı da atar. Ama atmadım vicdanım razı olmadı çünkü yani orada keşif yaptım, 3, 2, 3, 4 gün keşif yaptım. Yani bakıyorum güvenlikçiler bilmem yani polisler gece zaten gece eylem yapılacaktı gece güvenlikçiler polisler yani ben inançlı bir insanım yani kolay kolay hani adam öldürülür adam ne için Allah için öldürülür, namus için öldürülür başka öldürülebilecek bir şey yoktur yani. Ben atmadım molotof attım molotofu attım Cumhuriyet Gazetesinin girişine başka bir şey yok kafam ayık kendimi biliyordum yanımda çocuk vardı veya çocuğa bir tane bilye atar silahı verdim bana verilen silahı vermedim ona hani bana verilen 9 milimlik silahı değil de ona bilye atar bir tabanca verdim. Gittim bana ateş edeceklerine çocuğa etsinler diye kullandım çocukları kafamda çok kafası ayık olmayan adam bunları yapabilir mi? Bak bize oraya ateş edecekler sen işte bana ateş etmesinler de o 13 yaşındaki çocuğa ateş etsinler diye düşünebilir mi düşünemez. Çok kendimden bilinçliydim evet Fatih Derdiyok’un, Murat Aplak’ın bu olayla hiçbir alakası yok. Yani hiçbir hani yani gerçi kimsenin yok ama onlarla hiçbir alakası yok. Yani Fatih Derdiyok benim diyorum arkadaşım dostum olduğu için onlar beğenildi onlar tutukladı tutuklayan sizsiniz. Siz değil misiniz Sayın Başkanım? Bizi 4 yıl önce siz tutuklamadınız mı? Siz tutukladınız. Niye tutukladığınızı açıklayın da bari herkes bilsin. Sizin önünüze getirirler 3 kişi, 5 kişi Oğuz’u çocuğu serbest bıraktınız 16 yaşındaki çocuğu serbest bıraktınız 13 yaşındaki çocuğu tutukladınız. Bizi tutukladınız neden tutukladınız size ne dediler de tutukladınız? Yani ben diyorum ki orada o kadar kişiyi aldılar ya birisi benim selam verdiğim mahalleden çocuk. Yani Murat Aplak ile Fatih Derdiyok onların gözüne biraz entel dantel göründü onlar dedi ulan bu davaya bunlar yakışır hesabı aldılar tutukladılar 4 yıldır da burada yatıyor bedavadan. Ben, ben olayı yapan benim diyorum bana bunu polisler yaptırdı diyorum bana bomba silah verdiler Gaziosmanpaşa'da. Hakan denen bir işadamının atölyesinde. Ben oraya bombayı silahı bir yere ayırdım bombayı atmadım atsam daha iyi mi olurdu? Atmadım kafamda on numara ayıktı. Ayık olmasa zaten peşimizden kovalayan adamlar Umut’u yakalayan adam beni de yakalardı herhalde. Gittim 15 dakikada Cumhuriyet Gazetesinin önündeki olayları izledim polislerin geldiğini izledim. Çok güzelde kafam ayıktı gittim ondan sonra evime de yattım. Polisler beni gelip alacaktı 5 saat yattım 5 saat sonra dostlar geldi bizi aldılar, hain dostlar.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam başka bir mektup veya dilekçeyi okuyorum şöyle başlıyor; Selamünaleyküm Bedirhan merhaba notunu aldım Oktay abimin de sana çok selamı, ları anneannenin adresini aldım. Bedirhan derhal dilekçe gider gitmez yani avukat görür görmez hemen bana gelecek ben bu adrese avukatı hemen gönderiyorum. İstersen şöyle bir aramızda şifre olsun; avukat anneanneye gidince anneannene sana anneannen sana telefonda yazdıklarını göndereyim mi diye sorsun. Sende anneanneye uğradığımı anlamış olursun bana cevabını yaz Bedirhan 5 milyar mahkemenin ertesi günü evde bana güvendin sonuna kadar gönlüğü rahat tut sen sakın bu hafta Salı günü falan telefonda anneanneye sana uğrayacaklar falan deme. Aman Bedirhan çok dikkat et, önemle rica ediyorum bir de Boğaç’a ulaştırmamı istediğin bir konu var mı hemen yaz onlarda artık seninle ben nasılsak onlarla sende aynısın. Artık aranızda hiçbir sıkıntının yaşanması da söz konusu değil bana da bu konuda inan, güven Bedirhan şimdi dediklerimden anlamadığın bir şey olursa yine yaz. Bir de senden benim özellikle son bir istediğim var sana yazdığım Boğaç’ın sorduğu bu notta okunamıyor, bana yaz bekliyorum. Benim insanlar bilerek hareket etsinler ben sende çok rica ediyorum, kendine çok çok iyi bak bir yere gitmem ama gidersem de mutlaka bir araya geleceğiz sözünün eri mert bir delikanlısın. Bedirhan beni de böyle bir dostluğa vesile ettiğin için sağ olasın Allah’a emanet ol Hakan diye bitiyor. Bu Hakan kimdir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Sayın Başkanım Hakan Karakaş sevdiğim, değer verdiğim bir insan. Ben kendisinin Boğaç Kaan Murathan’ı tanıdığını da bilmem şey yaptığını. Ben dedim ki kardeşim böyle böyle ben dedim ifademi değiştirmek istiyorum size anlatıyorum işte Sayın Başkanım maddi gerçek maddi gerçek bu. Benim söylediğim maddi gerçek evet anlatıyorum diyorum ki bana dediler ki kardeşim Boğaç Kaan Murathan hakkında bir şeyler lazım. Ne lazım? Şimdi ben çıkıp dediğim zaman Boğaç Kaan Murathan’ın avukatı dediğim zaman bu işleri tezgahlat bu sizin için bir delil olmaz mı? Delildir tabi ya Boğaç Kaan Murathan demek ki bir şeyler yapmış ki ifade değiştirmenin peşine düşmüş değil mi böyle düşünürsünüz. Ama yani ben gittim tamam adama dedim adam bilmiyorum Boğaç Kaan Murathan’ı demek ki tanıyor bir şey yani ama ben zannetmiyorum onun bu olayla haberi olsun. Yani avukatını gönder… Bana işte yazışmaya başladık Bedirhan bana ifade gönderdiği bana gönderdiği ifadeyi ben yaz… Ben ondan ne para almışım ne bir şey almışım ha bana yatırmıştır 200, 300 milyon yatırmıştır yatırabilir çünkü sevdiğim değer verdiğim bir insan yatırabilir herkese yatırır, kim istese yatırır öyle güzel bir insan. Ama şimdi ben diyorum ben kesinlikle ne Boğaç Kaan Murathan’ın ne de avukatının bu işte bir bağlantısı olduğunu bilmiyorum. Ya bağlantısı varsa sizde bir delil var mı onları da okuyun da bilelim bari öyle değil mi? Ben şimdi orada verdiğim ifadede demişim ki; (1 kelime anlaşılamadı) işte efendim bunu Boğaç Kaan Murathan’ın avukatı onun yönlendirmesiyle avukatı yapıyor. E hani delil? E şimdi burada avukat geçiyor avukatın ismi yazıyor mu Burak Bekiroğlu diye veya bir kamera var mı görüntü var mı vay Bedirhan, Burak Bekiroğlu gelmiş şu adamla görüşmüş Bedirhan’a şu ifadeyi hazırlamış göndermiş yok. E olmayan bir şeyi nasıl o adama monteliyorsunuz? Öyle bir şey olabilir mi? Ben diyorum ben o işi tezgahlayan polisler bana dediler ki kardeşim bunu yap bunu yap. E ben niye oraya verildim neden bu işler bittikten sonra beni 5 ay sonra can güvenliği nedeniyle 5 noluya gönderdiler neden soruyorum size? Ben o olay bitti, o işler tamamlandı cezaevinde bir yangın çıkardılar hadi oğlum Bedirhan seni 5 noluya niye gidiyorum sabahın altısında Bedirhan can güvenliğin yok seni kaçırmamız lazım. Neden çünkü iş bitti yapacağımız plan tam oturdu düşürdük çünkü onları anladınız mı Sayın Başkanım elinizde var yetki var sorun Tekirdağ 1 Nolu F Tipine. Bedirhan Şinal’ı kaç ay sonra bu olaydan bu olay bittikten veya Bedirhan Şinal kaç ay yapmış cezaevinde, hangi gün Bedirhan Şinal’ı 5 Nolu Cezaevine göndermişsiniz o dilekçeyi yazdıktan sonra, bana gelen o ifadeyi yazdıktan sonra kaç gün sonra Bedirhan Şinal’ı 5 Noluya göndermişsiniz. Sorun bunları. Yani ben zaten delildir Sayın Başkanım ortada fol yok yumurta yok yangın bir anda yangın çıkıyor Bedirhan Şinal hop, hep zaten ne olursa Bedirhan Şinal ne can güvenliğiymiş be kardeşim her yere bizi paketliyorlar geldim 4 senede gezmediğim cezaevi kalmadı. Yani 80 günde devrialem yaptık Sayın Başkanım. Yani ben bunun tekrar üstünü altını çizerek söylüyorum yani bunu kesinlikle evet doğrudur ben yazdım bana verdiği ifadeyi yazdım Hakan Karakaş’a sorun bakalım Hakan Karakaş’ı Boğaç Kaan Murathan mı yönlendirmiş? Ne diyecek size. Yok öyle bir şey adam ya adam ben dedim ki adama böyle böyle adamda yazdı bana belki kafasından yazdı belki avukata dedi ki git şimdi siz burada gelip bir avukat size dediği zaman Sayın Başkan şu dosyanın eklerini klasörlerini istiyorum e vermiyor musunuz? Veriyorsunuz işte gazetelerden okuyoruz bu ifadelerin hepsini her gazetede okuyorum. Benim vermediğim ifadelerin gazetelerde okuyoruz. Demek ki bir yerlere veriyorsunuz ki bu adamlar gazetede bunu yayınlıyor. E ona verdiğiniz adamı ona da vermiyor musunuz? Veriyorsunuz de adam öğrendi yazdı belki demek ki kısaca söylemek gerekirse ben bunu kabul ediyorum evet biz bunu planladık. Düştüler düşmeleri de benim suçum değil. Oldu böyle bir şey oldu ki biz buradayız Sayın Başkanım demek ki o olmasa biz burada olmazdık.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine vermiş olduğunuz bir dilekçe var. Birkaç tane varda bunlar tutanakla teslim alınmış.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dilekçe değil Sayın Başkanım not.”

Mahkeme Başkanı: “09.11.2010 tarihli tutanakla bu mahkemece teslim alınmış.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Gizli oturumda.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Beşiktaş 12. Ağır Ceza Mahkemesine; Sayın Başkan ve Değerli Üyeler; geçen duruşmada bazı avukatlar tarafından benim İlhan Selçuk'a yollamış olduğum mektuplar olayları farklı yerlere çekmek istediğimi iddia etmişlerdir. Bu iddia tamamen yalan ve yanlıştır ben polislere cezaevinde vermiş olduğum ifadede bu mektubu bana kimlerin yazdırdığını açıkça beyan ettim ve yine huzurunuzda bir mektubu bana kimlerin yazdırdığını sözlü olarak beyan etmek istiyorum. Yine bazı avukatlar tarafından benim akli dengemin yerinde olmadığıma dair raporlu olduğumu iddia ettiler. Güya bu kişiler hukuk adamı anlaşılıyor ki dertleri gerçeklerin açığa çıkması değil ne kadar çok doğru söylemezlerse yalan söylersek o kadar çok para alırız hesabı yapıyorlar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Para (1 kelime anlaşılamadı) evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bu da kendisine hukuk adamı diyen birisi için çok vahim bir durumdur.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Orada hakaretvari sözler var, onları fark… siz söylemezseniz Sayın Başkanım bir dava açılmasın bize.”
Mahkeme Başkanı: “Bazı şeyler söylemişsiniz. Şayet benim böyle bir raporum varsa ben yalan söylüyorumdur ama yoksa böyle bir rapor parantez içinde varsa sunsunlar mahkemeye bu avukatlar hakkında (1 kelime anlaşılamadı) beyanlarda bulunuyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Ayrıca Sayın Başkan Seyhun Zayim ve Bora Ballı bu olayla alakalarının olmadığını iddia ediyorlar peki efendim. Bu olayla alakam yok diyen kişiler neden akrabalarını benimle telefonla görüştürüp polis vermiş olduğum, polise vermiş olduğum ifademi mahkemede polislerin zoruyla verdiğimi ve o ifadeleri kabul etmemi benden neden istediler? Görüşmek istediler. Bu olayla alakasız olduğunu iddia edilen, eden Seyhun Zayim ben gözaltına alındığımda polislere söylemiş olduğum bazı şeyler yazılı basına yansıdığında yakınlarını arayarak Bedirhan bizim hakkımızda polislere bir şey söylemediyse medya nereden öğrendi bizim yapacağımız şeyleri diye neden söylemiştir? Yukarıda söylediğim şeylerin göz önünde bulundurulmasını istiyorum gereğini bilgilerinize arz ederim Bedirhan Şinal ve imzanız var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “09.12.2009 tarihli.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet ilk mahkeme bu 12. Ağır Ceza Mahkemesinde çıktığımız ilk duruşma evet ben kabul ediyorum göstermenize…”

Mahkeme Başkanı: “Bu dilekçeye bakın yazı size mi ait, imza size mi ait?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet yazıda bana ait, imzada bana ait.”

Mahkeme Başkanı: “İmzada size ait buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bakın ben şimdi Sayın Başkanım bir şey söyleyeyim hani reddettiğim dilekçeler var ya sizde hani gösterdiğiniz bana benim yazım değil. Bakın karşılaştırın bu yazı benim yazım o yazılarla bakalım ne kadar uyuyor, karşılaştırın karşılaştırmasını yapın onu istiyorum talep ediyorum sizden.”

Mahkeme Başkanı: “İçeriği hakkında ne diyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi içeriğini söyleyeyim evet söyledim öyle yazdım. Çünkü yazmam gerekiyordu Sayın Başkanım ilk duruşma kalkıp ben ilk duruşma ya kardeşim bana bunu polisler yaptırdı bu adamlar suçsuz diyemem ki o adamlarla bir anlaşmamız var, o adamlar bana cezaevinde bakıyorlar, o adamlar bana benim anneanneme bakıyorlar ev kirasını ödüyorlar ne bileyim erzak gönderiyorlar müteahhitlerle bilmem neler yapıyorlar. Bana avukat gönderiyorlar şimdi böylede ihanet etmemiz için ortada bir sebep yok. Ama bana ihanete karşılık sadakat gösterilmez bana ihanet edildi aramızdaki fay hattı kırıldı bende çıktım onlara cevabını veriyorum burada. Vicdanım ya şöyle bir şey var Sayın Başkanım. Bu iş artık ayaklar bu işi götürüyor da yürek kalp götürmüyor bu işi artık yani. Bu sırtımızda bir yük var ayak bu yükü taşıyor ama vicdanla kalp bu yükü taşımıyor. Şimdi ortada bir de ihanet var bana o kadar (bir kelime anlaşılamadı) ya bana dediler ki; bu 28 Şubatta şimdi o dediklerimi kabul ediyorum evet onu söyledim dilekçede. Kısa bir şey anlatmak istiyorum Sayın Başkanım 28 Şubat biz buradan 5 noluda kalıyoruz Ergenekon tutukluları biz daha burada birleştirilmemişiz Ergenekon tutuklusuyuz. İşte 5 noluda kalıyoruz müdür geldi bana 3, 4 gün önce 28 Şubat’tan dedi ki kardeşim seni oraya dedi göndereceğiz şimdi ben itirafçı olarak yargılanıyorum ya benim buraya gelmem ölmem anlamına geldi gelir yani. E şimdi ben dedim beni niye gönderiyorsunuz oraya dedi ki böyle böyle orada seni işte güzel rahat ettireceğiz işte sana Edirne’de açılan krediler orada açılacak. Şimdi Edirne’nin müdürü orada ya Sayın Başkanım. İrtibat sağlam, diyalog sağlam her türlü irtibatı kuruyoruz adam geliyor bana bak işte Osman Yıldırım’ın yanına göndereceğiz şöyle yapman lazım dilekçe yazıyorum üst yazıyla gönderiyorlar dilekçeyi irtibat sağlam. E 28 Şubat diyorum ki kardeşim bizi niye göndereceğiz vay efendim Tuncay Özkan’la Mustafa Balbay neymiş yemek yaparken bir fotoğrafı çıkmış Ankara'dan bir adamda demiş ki kardeşim bunlar terörist bunlara nasıl böyle rahat ettirirsiniz diye paketleyin bunları şeye Silivri 1 Nolu. E dedim kardeşim benim suçum ne Tuncay Özkan’la, Mustafa Balbay’ın şeyinden. Şimdi ben buraya geldim burada da bana vaat edilenler yapılmadı. Ben çıkıyorum müdüre diyorum kardeşim diyorum ya bana diyorum kredi açacaktınız ne oldu. Müdür diyor ki ben diyor seni tanımıyorum akıllı ol git diyor yat şeyinde. Şimdi ben bana böyle diyen adama yumrukta atarım kafada atarım bana çünkü beni vaat etmişsin buraya yollamışın ben senin adamınım sen beni kullanıyorsun seni kullananlar beni kullanıyor bana para veriyorsun vaat ediyorsun bari yerine getir vaat etmeyeceksen de niye vaat ediyorsun? Geldik buraya aramızda sıkıntılar yaşandı ben zaten bundan bir vicdanen rahatsızdım böyle ihanette olunca ortada ihanete ihanetle karşılık verdim oldubitti.”

Mahkeme Başkanı: “Evet yine İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine vermiş olduğunuz bir dilekçe var. Sayın Başkan ve üyeler, Cumhuriyet Gazetesine molotof attığımdan dolayı yargılanıyorum bazı kısımları okunmuyor. Daha önce bahsettiğim Fatih Derdiyok ve Murat Aplak olacaklardan habersizdi Boğaç denilen kişi ise hiçbir zaman tanımadığım ve görmediğimi anlatmıştım. Terörle mücadelede ilk ifadeden sonra tutuklanmamın ardından Bayrampaşa Cezaevine götürüldüğümde burada Boğaç denilen kişinin ismimi diğer mahkumlardan duyduğumu ve tanınmış bir kişi olduğunu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bunu okudunuz Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “İçin bu olayı karıştırırsan yapmış olduğun olay daha çok konuşulur diye düşündüğümü de anlatmıştım. Hatta diğer mahkumlardan duyduğum Boğaç denilen kişinin hakkında yine diğer mahkumlardan duyduğum bilgilerle süslediğimde. süslediğimi de anlatmıştım. Ancak önceki savunmamda anlatmadığım bir duruma değinmek istiyorum. Tutuklanmanın ardından savcılığa verdiğim ifademde ben hiçbir zaman Boğaç Kaan Murathan demedim. Ben bu ifademde adı Emre olan soy ismini hatırladığım, hatırlamadığım Boğaç lakaplı kişiden bahsettim. Benim bu ifademi vermemden sonra ifademi alan savcı bana bahsettiğim kişinin Boğaç Kaan Murathan olup olmadığını bastıra bastıra sorduğunda ben kendisine adı Emre olan soy ismini bilmediğim lakabını Boğaç olan kişiden ben bahsediyordum demiştim. Ancak 8 ay sonra ben Edirne F Tipi Cezaevinde yatarken İstanbul'dan gelen ve daha önce İstanbul'da, İstanbul bizi emniyette gördüğüm polis memurlar tekrardan ifademi almak için geldiler.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet organize şube.”

Mahkeme Başkanı: “Ancak geldiklerinde zaten yanlarında daha önce kimin hazırladığını bilmediğim bir ifade getirmişlerdi. Bu ifadeyi benim imzalamamı istediler eğer imzalarsan 3, 4 ayda serbest kalacağımı söylediler. Bu ifadeyi okuduğumda daha önce bahsetmiş olduğum ifademdeki adı Emre olan soy ismini hatırlamadığım Boğaç olarak anılan şahıs yerine Boğaç Kaan Murathan ismi yazılmıştır. Hatta kendilerine bahsettiğim kişinin bu kişi olmadığını söylediğimden, bana eğer sen bu ifadeyi imzalar ve bu kişinin ismini söylersen 3, 4 ayda çıkarsın diye vaatte bulundular. Ben annesiz babasız büyüyen biriyim hayatta güvenebileceğim kimse olmadığından bu polis memurlarına güvendim, daha doğrusu onlardan çekindim. Dediklerini yapmazsam cezaevinden çıkamam diye korktum. Ancak görüyorum ki, benimde bu boşluğumdan faydalanan polisler yüzünden suçsuz insanlar cezaevinde yıllardır yapmaktadırlar. Yaptıklarımdan dolayı pişmanım kendimi polislere alet ettiğim içinde üzgünüm. Ama yapacak bir şeyim yoktu çaresizdim benim yüzümden olaylar buralara kadar geldi, insanlar mağdur oldular bende kimsesizliğimden dolayı mağdur oldum, tekrar vicdan azabı çektiğimi söylüyorum mağduriyetimin giderilmesine ve tahliyemi talep ediyorum demişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ifadeye bakabilir miyim?”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun. Bu yazı size mi ait?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yazı yok ki burada.”

Mahkeme Başkanı: “Bakın arkasında var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu not Sayın Başkanım, bu bana işte memurun getirdiği not dedim Silivri 5 Nolu Cezaevinde ne olduğunu bilmediğim bir adamın getirdiği bir not. Bu benim ifadem değil yani bunu ben yazıp vermedim de zaten.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yazı size mi ait?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır canım bu memurun yazısı.”

Mahkeme Başkanı: “Değil.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ceza infaz koruma memurunun yazısı ismi Yusuf.”

Mahkeme Başkanı: “İsmini verebilir misiniz yazan şahsın?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yusuf, Yusuf.”

Mahkeme Başkanı: “Onun yazısı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Silivri şuan 5 Noludaydı ben bunları açıklayınca görevden alındılar. Şimdi Silivri 2 Nolu Ceza İnfaz Kurumunda memurluk yapıyor.”

Mahkeme Başkanı: “Bunları siz 12. Ağır Ceza Mahkemesine sunmuşsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vermedim. Şimdi şöyle ben onu dilekçe olarak sunmadım mahkemeye, şöyle ben bana geldi bu memur Selamünaleyküm dedi elime sıkıştırdı kağıdı. Bende bunu aldım şimdi bu da bir delil sonuçta ismi Boğaç geçiyor bilmem ne geçiyor. Yani (1 kelime anlaşılamadı) adam el yazısıyla yazmış, o kadar akıllı ki, kendi el yazısıyla bana not getiriyor.”

Mahkeme Başkanı: “Peki içeriği hakkında ne diyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum içeriğini şimdi sizden duydum ilk defa okumadım hiç detaylı olarak, bana geldi ben direk çıktım. Onu gizli oturum talep ettim dedim ya polisler bana dedi ki gizli oturum talep et şey yap diye. Ben bunu orada açıklamadım gizli oturum talep ettim yaklaşık 1 buçuk 2 ay sonra gizli oturum oldu 1 ay sonra gizli oturum oldu ben bunları Mustafa Erdoğan’a sundum Sayın 12. Ağır heyeti başkanına.”
Mahkeme Başkanı: “Şimdi İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinin tutmuş olduğu bir tutanak var. 9.11.2010 tarihli tutanak şu şekilde; mahkeme dava dosyası her ne kadar duruşması 22.12.2010 tarihine olsa da Bedirhan Şinal’ın 6.10.2010 tarihli duruşmada verilen 2 nolu ara kararı gereğince celse arasında tespit edilecek bir tarihte cezaevinden celp edilerek diğer sanıkların bulunmadığı duruşmada dinlenmesine karar verildiği anlaşıldığından.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet gizli oturum.”

Mahkeme Başkanı: “Cezaevinden celp edildiği ve bugün yani 9.11.2010 tarihi itibarıyla mahkemede hazır olduğu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Sanık Bedirhan Şinal tarafından dosyaya sunulan 3 sayfadan ibaret el yazısıyla yazılmış ifade.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “2 sayfadan ibaret el yazısıyla yazılmış ayrı bir mektup.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “3 sayfadan ibaret küçük notlar halinde el yazıyla yazılmış evraklar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu not.”

Mahkeme Başkanı: “Bir sayfa el yazısıyla yazılmış evrak ve ekinde ajanda kağıdına yazılı ayrı bir doküman olmak üzere toplamda 4 ayrı parça dokümanla tutanağa eklenmiştir diye tutanak tanzim edilmiştir.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Sayın Başkanım şöyle; evet onları bir gizli celsede açıkladığım şeyler vardı sonra Silivri şimdi ortada bir suç olduğundan dolayı suç görüldüğünden dolayı gizli celsede bir karar veriliyor Silivri Cumhuriyet Başsavcılığına üst yazı yazılıyor. Hani bu iddialar hakkında gereğini yapın diye. Savcılıkta beni çağırıyor nedir neyin aslı astarı nedir bunun diye bende savcıya o beni çağırdığı dönemde de orada önünüzde var zannediyorum bazı şeyler daha veriyorum. Hani Hakan Karakaş’ın bana yazmış olduğu el notlardan bazı şeyler daha veriyorum. O bana gösterdiğiniz şimdi gördüğüm not dediğim gibi infaz koruma memurunun bana.”

Mahkeme Başkanı: “Yusuf ismindeki infaz korumu memurunun yazdığı mektup diyorsunuz.

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Yusuf isimli şuan kendisine zaten soruşturma açıldığından dolayı görevden alıp 2 nolu cezaevine görevi verilmiş ben orada bunları sundum. Çünkü benden istediler onu yaptık cezaevinde başarılı olduk 5 noluya gönderildik. 5 noludan mahkemeye çıktık. Mahkemede bana dendi ki kardeşim sen bunları işte gizli oturumda açıkla gizli oturumda sana bu davanın amacının ne olduğunu sorduğumuzda siyasi olduğunu söyle bende çıktım Başkan bana ne derse Mustafa Erdoğan hakim ne derse onu söyle… Ne sorduysa bana söylenenlere cevap verdim. Ama dediğim gibi o el yazısı zaten şeye gönderdiğiniz zaman Kriminal laboratuara çıkar kimin yazısı olduğu. Yani şimdi Sayın Başkanım şöyle bir şey var; hani bunları bana Boğaç Kaan Murathan yolluyor bu adam o kadar şey bir adam mı yani adam memura diyecek ya memur git sen şunu el yazınla yazda Bedirhan’a bunu ver de bir de diyecek Bedirhan bunu mahkemeye sunsun delil olarak karşımıza çıksın. Çok akıllı bir durum değil yani Sayın Başkan bu adam belli bir kemale ermiş avukat, avukat avukat adam bu işleri biliyor yani şimdi gidip der mi kardeşim sen bunu al el yazınla yaz ver diye demez. Bu adamlar kendi kendine gelin güvey oluyor geliyor Bedirhan işte kimden artık para alıyor kimden belki onu polisler yazdı bu adama dediler ki git Bedirhan böyle böyle şey yap belki onu polisler gönderdi bana. Bana geldi dedi ki Boğaç Kaan Murathan diye geldi belki onu polisler yönlendiriyordu polislerin bunu yapacak gücü yok mu bana 150 milyar veren adamın herhalde 300, 500 milyon verecek gücü de vardır değil mi Sayın Başkanım?”

Mahkeme Başkanı: “Bu infaz koruma memuru Yusuf denilen şahsın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet (1, 2 kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Yazdığını nereden biliyorsunuz yani gördünüz mü?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim, efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Yusuf isimli şahsın yazdığını nereden biliyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi zaten Sayın Başkanım yazdığını nereden biliyorum; ondan kendi el yazısı olduğu bende başka notları da var da onu sunmadım mahkemeye. Başka notları var kendi el yazısı yani kimseyle görüşmüyor ki adam cezaevinde geliyor bana akşam gecenin birinde bir buçuğunda tek başına geliyor veriyor gidiyor. Bunu bir adam başka bir adama yazdıramaz ki sonuçta bu davayla alakalı şeyler ben bunu mahkemenize sunduğum zaman yarın öbür gün o memur çıkıp demez mi yani yazdıracağı adam ya başkanım bunu ben yazdım Yusuf bana yazdırdı diye demez mi? Der o yüzden kendi yazmıştır bunu yani dediğim gibi onu bir tahkik yaptırın araştırın tahkikatını yaptırın ortaya çıkacaktır.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Yusuf isimli şahıs mı size verdi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet gecenin zaten kamera kayıtları var Sayın Başkanım savcılık yaptığı soruşturmada gecenin bir buçuğunda. Şimdi benim tırnak içinde Ergenekon tutuklusu olduğumuzdan dolayı her elini kolunu sallayan bizim koğuşlara giremiyor. Şimdi bizim koğuşa girmek için yanında bir en az bir başmemur veya bir eski memur olması lazım sorumlu bir memur en az 2 kişi giriliyor bizim koğuşlara. Şimdi bu adam gelmiş gecenin bir buçuğunda benimle sanki ben onun dışarıdan dostuymuşum gibi makara kukara öyle elimde tutuşturdu. Şimdi kameranın önündeyiz Sayın Başkanım elime tutuyor elime veriyor kağıdı hani elime sıkıştırıyor yani merhabalaşırken orada elinden kapıyorum notu ben. Öyle gecenin bir buçuğunda kamera kayıtları var zaten soruşturma dosyasında savcı bey bunu görmüştür.”

Mahkeme Başkanı: “O elinize tutuşturulan kağıtta ne yazıyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte o kağıt önünüzde olan kağıt.”

Mahkeme Başkanı: “Biraz önce okuduğum mektup.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir de zaten elide terlemiş ter akmış kağıda bazı şeyleri de silinmişti. Hani yani zannedersem şimdi cebinde falan sokmamış elinde sokmuş kağıdı cezaevine. El ele verdiğinde kağıdı açık baktığımda terden kağıt artık boya akmışta yani mürekkep.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam; başka bir dilekçe veya yazı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Buradadır Sayın Başkanım onu da çağırıp sorabilirsiniz yani sen mi yazdın bunu diye memur.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı. Başka bir dilekçe veya yazı Bahadır başlıklı Selamünaleyküm diye başlıyor. Merhaba Bahadır nasılsın sağlığın nasıl umuyorum her şey yolundadır eğer ki sende beni sorarsan ben Fethi iyiyiz ve sende her zaman iyi ol her şey gönlünce olsun Bahadır. Daha önce 2 tane mektup attım sizin eve cevap gelmedi bir de bana gönül koyuyorsun anneye sor bakayım belki gelmiştir sana vermemiştir. Neyse başlayalım bunların bir önemi yok. Bahadır 5 aydır cezaevindeyiz bir tane mektup atıp geçmiş olsun diyebilirdin. Kardeşim kardeşler kötülüğün için diyebilirdim. İyi günde kötü günde kardeşiz ya düşme, düşenin dostu olmaz sakın cezaevine girme sana ne demek istediğimi bir gün sende girersin, bu mektup, buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Gösterin ben kim olduğunu ben Bahadır diye birini tanıyorum da böyle bir mektup yazdığımı hatırlamıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bu mektuptaki yazı size mi ait, kim yazmıştır?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu Murat Aplak’ın yazısıdır Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Peki kime yazıldı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şeye işte bu Bahadır denen kişi şey bizim mahalleden bizimle takılan bir çocuk 17, 18 yaşlarında.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Murat Aplak Bahadır ismindeki şahsa yazdığı bir…”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu Murat Aplak’ın arkadaşı bizim mahallemizin çocuğu yani biz bir mahalle, Taşocağı Mahallesinde oturuyoruz mahallemizde bir ikamet eden bir çocuk arkadaşımız.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ona yazmış benimle alakalı olan bir yazı değil.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı. Altında sizin adınız ve imzanızın bulunduğu mektubu okuyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O mektupta mı Sayın Başkanım?”

Mahkeme Başkanı: “Başka bir mektup.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hı”

Mahkeme Başkanı: “Selamünaleyküm öncelikle üzerime farz olan Yüce Allah’ın selamını sunar bana uzak sana yakın o 2 ellerinden sıkar hasretle sarılırım. Sevgili ve Değerli Oğuz abi nasılsın umarım iyisindir eğer ki sende beni soracak olursan hamdolsun iyiyim nasıl olalım işte yatıyoruz. Oğuz abi keyfin moralin yerinde inşallah kafana takma abi bir şeyi Allah’ın da izniyle en kısa zamanda dışarı çıkarsın abi, bizimde dualarımız çıkmandan yana. Abi bir de Oğuz abi Kandıra’da yatan abimden haber geldi size çok selamları var sizin isminizi duymuş ama sizinle muhabbeti yokmuş Oğuz abi sen bana demiştin ben sana yazacağım diye ama bana herhangi bir mektubun ulaşmadı abi. Tabi önce küçüklerin yazması lazım ki büyüklerde cevap yazsın. Abi bizde alıştık buraya psikolojisini kaldıramıyorduk ama alıştık abi zamanla işte Oğuz abi yanımdaki arkadaşlarımın da sana çok selamlarını ve sevgililerini iletiyorum. Oğuz abi benimde zaten hücre cezam vardı yeni geldim odaya her şey yolunda şuanda her neyse Oğuz abi kendine iyi bak, Allah’a emanet ol. Yanında kalan arkadaşlara bizden selam ve sevgilerimi iletirsin görüşmek dileğiyle Allah’a emanet ol sevgi ve saygılarımla Allah yar ve yardımcın olsun demişsin altında ismin ve imzanız var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım cevap vereyim, ismim ve imzam var bu kişi Oğuz Alparslan Abdülkadir bu davanın sanıklarından. Yazdım kendisiyle tanışıklığım var. Ama şöyle var nedir? Kendisi Ergenekon tutuklusu olduğundan bizde o zaman Ergenekon tutuklusu olduğumuzdan daha dosyamız birleştirilmeden bizi aynı ringe koydular şimdi biz tek gidiyoruz ringlerde gelip giderken f tiplerinde. Aynı ringe koydular orada kendisi bıyıklıydı bir ara bir şey gördüm yani tanıştık Selamünaleyküm, Aleykümselam.” 

Mahkeme Başkanı: “Burada diyorsunuz ki Oğuz abi Kandıra’da yatan abimden haber geldi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte ha oraya gelecektim.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Unuttum orayı pardon biraz bu tek kalmak hafıza kaybı yaşıyorum kusura bakmayın. Şimdi orada V diyorum şimdi onun anlamı Veli Küçük mü çıkıyor?”

Mahkeme Başkanı: “Burada V diye bir şey söylenmemiş sadece Kandıra’da yatan abimden haber geldi diye bir ibare var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Orada şimdi Veli Küçük’te Kandıra’da (1 kelime anlaşılamadı) o Veli Küçük mü oluyor şimdi benim.”

Mahkeme Başkanı: “Hayır burada V diye herhangi bir (1 kelime anlaşılmadı).”
Sanık Bedirhan Şinal: “Yok yok misal veriyorum şimdi bu ben telefonda V deyince Veli Küçük’ü çıkartıyorlar ya Sayın Başkanım Veli Küçük diyorum, Veli Küçük demeden Veli Küçük’ü anlayan adam. Kandıra’da o dönemde Veli Küçük de Kandıra’da yatıyordu şimdi Veli Küçük mü oluyor bu Kandıra’daki hayır. Ben orada demişim kardeşim ben Nuri Ergin’in yanında durmuşum hani adamlarının kardeşi Zeynel Ergin var dışarıda. Zeynel Ergin’in kardeşi yanında durmuşum takılmışlığım var onlarla samimiyim hani bir samimiyet var arada. Vedat Ergin’de Kandıra’da yatıyor. Şimdi ben Vedat Erginle görüşüyordum yazışıyordum hani selamlaşıyorduk onun selamını göndermiş o bana selam Kandıra’da o dönemde o yatıyordu ben Veli Küçük meli küçük şey yapmıyorum yani. O dönemde o da yatıyordu ama ben kendisini dediğim gibi tanımam etmem bana o selamı gönderen Vedat Ergin’di Oğuz Alparslan Abdülkadir’e. Kendisi zannediyorsam Kuvayı Milliyenin genel sekreteriymiş.” 

Mahkeme Başkanı: “Tamam, yine altında adınızın olduğu bir mektubu okuyorum. Selamünaleyküm merhaba Hamdi abi nasılsın umarım iyi ve morallisindir. İbrahim abi ve birçok İbrahim abi ve Birol arkadaş selamlar bende hamdolsun iyiyim her şey yolunda. Aynı şekilde yatmaya devam ediyoruz abi dün göndermiş olduğun kart için teşekkürler. Ya abi sana bir şey söyleyeceğim bu Boğaç’ın avukatına sen haber yollayabilirsen benimle görüşmek isterse onun işini oraya onun işine yarayabilecek bilgileri onunla paylaşmak isterim. Ama görüşmek istemezse benim için fark etmez. Bana çizilen yolda yürümeye aynı şekilde devam ederim. Her neyse abim kendine çok iyi bak Allah’ın selameti sevgisi seninle ve tüm sevdiklerine olsun. Abi senden bir cevap bekliyorum sevgilerimle Bedirhan C-96 diye yazıyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Sayın Başkanım ben şimdi ona da detay vereyim size.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yazı size mi ait?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bana, göstermenize gerek yok bana ait.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben kendi el yazım. Evet, ben Hamdi Güzel’e yazdım şimdi bakın burası Edirne F Tipi şimdi hatırlıyor musunuz siz bana bu Hakan Karakaş hakkında işte notlar şey olmuştu. Bu Avukat Burak Bekiroğlu veya Boğaç Kaan Murathan şeyinden hani bana ifademi değiştirmem için şey yaptı diye mahkemede bunu açıklamıştım. Şimdi bu Edirne F Tipindeyken daha operasyon başladı. Şimdi bende adama diyorum ya şimdi adama bir açık vermeniz lazım Sayın Başkanım. Adama bir tüyo vermeniz lazım ki adam size gelsin yoksa kardeşim gel benimle görüş dediğin zaman görüşmez. Şimdi benimle gelip görüştüğü zaman yarın öbür gün ben dediğim zaman bak geldi benimle görüştü. Sorun olur şimdi ben adama diyorum ki evet o bana çizilen yol bana çizilen yolu anlatıyorum işte Sayın Başkanım polisler, polislerin çizdiği yolda yürümeye devam ediyordum son 4, 5 Ağustosa kadar. Şimdi Sayın Başkanım bu notu yazdım çünkü Avukat Burak Bekiroğlu’nun benimle görüşmesi için hani bir şeyler onlar ondan bir şeyler yazılı bir şeyler, bir şeyler kapmak için hani polislerin istediği amaç isteği doğrultusunda onlardan bir şey almak için görüşme şeyi yazdım ancak kendisi akıllılık yaptı görüşmedi. Daha sonrada zaten o görüşmedi ama Hakan Kara… f tipine Tekirdağ 1 Nolu F Tipine gidince bu notlara ulaştım işte Sayın Başkanım. Orada başarılı olmadı Tekirdağ 1 Nolunda başarılı olduk. Edirne F Tipinde ben olay oldu paketlediler beni Tekirdağ 1 Noluna orada başarılı oldum. Zaten Hakan Karakaş’la yan yana kalıyordum. Önce bu not trafiği bu aslanlı çetenin lideri Mehmet Selahattin Merit’ten başladı. Ondan sonra o biraz bilmiyorum bir şeyler yaptı sorunlar çıktı aramızda ondan sonra bu notlar geldi ulaştı elime Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı: “Bu mektupta şöyle bir ibareniz var bana çizilen yolda yürümeye aynı şekilde devam ederim.
Sanık Bedirhan Şinal: “Evet anlatayım mı size çizilen yolu?”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama siz bitirin ben anlatacağım burada açıklamalar diye burada şeyim var başlık atmışım burada size bütün gün anlatacağım bana çizilen yolu.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama siz devam edin siz bitirin ki ben rahat kendimi açıklayayım Sayın Başkan onu ben not olarak alıyorum sonra cevap vereceğim buna. Çünkü böyle soru cevap şeyinde devam edersem bu anlatamam net şeyini Sayın Başkanım.” 

Mahkeme Başkanı: “Yine İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine yazmış olduğunuz bir dilekçe var sol üst köşede 24 Mayıs 2010 tarihi yazılı. Ben Bedirhan Şinal’ın anneannesiyim pardon anneanneniz yazmış herhalde ben Bedirhan Şinal’ın anneannesiyim Yüksel Özdoğan 24 Mayıs mahkemeye geldim çağırdınız için ama beni dinlemediniz. Oğuz’dan ifademi o yüzden ifademi yazılı veriyorum ben çok hastayım bir dahaki mahkemeye gelemeyebilirim. Benim torunum rahatsız tedavi ettiriyordum olaydan ve 4 olaydan 4 gün önce 3, 4 gün önce bana anne sana bir şey söylemek istiyorum dedi fakat bana kızmayacağın dedi. Hayır, kızmam o an bana anne kendi hayatımı kurtaracaklar Karagümrük Çetesi var. Onların dediğini yaparsam 20 bin TL verecekler dedi. Hayır, sakın öyle bir şey yapma, yaparsan evi terk et dedim. Devamlı Karagümrük’e gidiyordu. Bana çok ünlü olacağım diyordu. Benim torunum rahatsızdır. Onun söyledikleri yalandır. Torunumun tedavi olmasını istiyorum. Edirne Cezaevinde koğuş değiştirdi, devamlı hücre cezası alıyor, onun durumu beni çok üzüyor. Onun hastanede tedavi olması gerekiyor. Lütfen beni dikkate alın, onun bu durumu beni kahrediyor, benden başka kimsesi yoktur. Saygılarımla, Yüksel Özdoğan ismi var ve altında imzası var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım evet ona da açıklama getireyim. Şimdi öncelikle açıklık getirmek istediğim yer, Sayın Başkanım evet psikolojim bozuldu. Neden bozuldu? Şimdi ben hayatımda hiç görmediğim işkenceleri düştüğüm terörle mücadelede işkenceleri gördüm ve o işkenceleri görüp de akıllı kalmak çok maharet ister yani çok böyle yetenek isteyen bir şey, şimdi o işkenceleri gördüm, cezaevine gitti… Fatih Derdiyok burada geldiler Sayın Başkanım benim ağzıma böyle memur geliyor aç ağzını Bedirhan hop yut, yut hapı, yutana kadarda başımda bekliyor. Yani peşimi bırakmadılar hani Fatih Derdiyok burada o dilimin altına saklıyordum hapı onlar gittikten sonra yutuyordum. Bir de açıklama getireceğim yer bir dakika Sayın Başkanım o kadar işkence şimdi ben 3 yaşında yetim kalmışım o tabi psikolojim bozuk olacak anasızlık babasızlık nedir? Siz bunu yaşamayan bilemez ki Sayın Başkanım orda bir zaten dışarıda sorunlarım vardı. O işkenceyi gördükten sonra sorunlarım daha da katlanmaya başladı. Daha hani bir önüne geçemedim sıkıntılarımın. Evet psikolojik destek aldım psikologlarla görüştüm. Sıkıntı yani destek derken ilaçlı tedavi değil sıkıntılarımı anlattım. Onlar bana manevi desteklerde bulundular toparladım. Bura Edirne F tipinde toparlıyorsun, yine bozuyorlar psikolojini çünkü adam bir şey oluyor, geliyor diyorum ya size belgesini sundum burada 5 Ağustos’ta adam geliyor, selam verecek diye bekliyorsun, 15 tane memur giriyor kafamızı gözümüzü kırıyor. Gel de psikolojiniz bozulmasın Sayın Başkanım. Neyse bu konuda, ya isterseniz bir şüpheniz varsa gönderin akıl ve ruh sinir hastalıklarına bakalım ne cevap verecekler deli miyim, akıllı mıyım, onu da sizden talep ediyorum. Şimdi 2. şeye gelince bu Karagümrük çetesi dediğim evet. Nuriş Ergin’in yanında takıldım. Size burada belgelerini de vereceğim daha sonra hani şimdi bu adam sözde bir çete lideri olduğundan dolayı şimdi artık bu çetelerde çağ atladığından dolayı şimdi eskiden çete dediğiniz adam, adam kendi yönetiyordu çeteyi, artık öyle bir şey olmuş ki Sayın Başkanım bir adam başta sembol olarak duruyor, grup grup haller… şeylere ayrılmış, hani şimdi Nuri Ergin bir mafya babası gibi görünüyor. Nuri Ergin’in yanında Hasan var. Mehmet var, Ahmet var hepsi bir grup kurmuş Nuri Ergin’in talimatlarını yerine getiriyorlar. E şimdi bende bu adamların bir o Zeynel Ergin’in yani Nuri Ergin’in grubu olan bir adamın yanında takılıyordum. Şimdi evet kabul ediyorum, takılıyorum, takıldım onlar için eylemde yaptım, faaliyetlerde de bulundum, bunları kabul ediyorum. Zaten gidip Nuri Ergin’e deseniz, Bedirhan Şinal’ı tanıyor musun? Tanımıyorum diyemez ki takıldım çünkü Nuri Ergin bana tanı… beni tanımayan adam bana gelip memurla haber gönderir mi, kardeşim bir sıkıntın var mı, bir şey var mı ama daha sonra işte farklı muhabbetler oldu, aramızda sıkıntılar yaşandı, selamı sabahı kestim kendisiyle de hiçbir diyalogum olmaz bu saatten sonra merhaba merhaba ondan başka bir şeyim yok. Ama dışarıda vardı evet 15 yaşında onlar için adamda vurdum. Takıldım onun kardeşi var işte o Zeynel Ergin araba hırsızlığıyla uğraşan bir adam cezaevinde bakmak için araba hırsızlığı uluslararası araba hızsızlığıyla uğraşan bir adam Türkiye’de çalıyorlar, o arabayı yeniliyorlar, gönderiyorlar yurtdışına Azerbaycan’a bilmem nereye. E şimdi biz o adamın yanında duruyorduk. Mesela uyuşturucu satıcısı bir adam o torba bu uyuşturucu satıcılarına torbacı diyorlar, torbacı torba tutarken beni de yanına veriyorlardı bir silah duruyordum yanında yani bunu yapmışım başka bir şey yaptığım yok. Ama bu olayla bir şeyi yok Nuri Ergin’in yani Sayın Başkanım ben size söylüyorum burada bu olayla alakası olan insanları anlatıyorum, anlatmaya da devam edeceğim ama onu tabi bir şeyini gereğini yapıp yapmamak sizin takdirinize. Ben size burada gerçekleri anlatıyorum. Burada bunu yapmazsanız 4 yıl sonra yapılır yani fark eden bir şey olmaz. Ama ben şunu söylüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben size saygı duyuyorum Sayın Hakimim Haşıloğlu’na saygı duyuyorum, Sayın üyeye saygı duyuyorum benim size karşı bir şeyim olmaz ha ben vatanımı, milletimi seven insanım. Sizi hani sizin şeyinizde bir insan değilim, size zıt bir insan değilim, zıt insanlar olabilir ben size saygı duyuyorum. Size derdimi anlatıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bakın ben sizi 4 yıl önce gördüm hani şimdide burada karşınızdayım 4 yıl önce beni siz tutukladınız, şimdi karşınızdayım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben mahkeme”

Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı, Şimdi ananenizin Yüksel Özdoğan’ın şöyle bir beyanı var dilekçede; Karagümrük çetesi var, onların dediğini yaparsam 20 bin TL verecekler şeklinde beyanda bulunmuş ananeniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok şimdi Sayın Başkanım biz dediğim gibi bu Zeynel bir iş yaptığı zaman mesela diyelim ki bir torbacı var ortada. Bu torbacı gündüzden akşama kadar esrar satıyor, hap satıyor bilmem ne satıyor. Şimdi ben onun yanında durduğumdan dolayı bende bu adamı koruyorum orda hani patlatmasınlar diye torbacıyı. Şimdi bu adamın yanında akşama kadar duruyorum akşamda Zeynel Ergin bize harçlık veriyor yani 20… olur 1 milyar olur, 1 buçuk milyar olur, bende bunları getirip ananeme veriyordum ananemin demek istediği odur herhalde bana kimse bu eylem talimatı için 20 milyar yoksa 50 mil... Verdiler işte 150 milyar para verdiler. Karagümrük çetesiyle ilişkim bu yani Sayın Başkanım. Eğer kadromuzda biraz boşluk varsa Nuri Ergin’i alabilirsiniz yani Sayın Başkanım. Diyorlar ki Ergenekon kadroları boşmuş biraz.”

Mahkeme Başkanı: “Ajandaya yazılmış bazı, ajandaya yazılmış bazı mektuplar var onları okumaya başlayacağım. Selamünaleyküm diye başlıyor Bedirhan nasılsın? Bende çok şükür Allah’a iyiyim. Allah’a şükür iyiyim, yorgunluğumuzu da zamanla atarız, tam anlamıyla yerleştik sizde yerleşmişsinizdir inşallah Bedirhan ziyaretine gelmiş, gözün aydın çok sevindim ananenizi görmenize, sağlığı da iyidir inşallah avukat ziyaret günü bana uğramadı, sen ziyaret günü bana avukat ziyaret günü bana uğramadı sen söyleyince benim bilgim oldu. Bedirhan para hususunda söylememe gerek bile yok, ama yinede söyleyeyim gönlün rahat olsun. Avukatı çağırıp yakın zamanda tekrar bıraktırırım seni seviyorum. Değerli dostum yorgunluğunuzu atınca eski hareketliliğimize tekrar geri döneriz. Bu arada mangalımızı aldılar, Kürşat abinin orada yakalattık, kendinize çok çok iyi bakın Oktay abimin de selamları var, şekeriniz bitti yani tattığınız belli oluyor en kısa zamanda tekrar tatlanmamız dileğiyle Allah’a emanet olun. Şeklinde bir mektup var. Kim yaz….”
Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi Sayın Başkanım ben burada size demiştim, burada hani bu cezaevlerini siz benim hakkımda güvenlik yazısı yazdınız, Cumhuriyet Savcı… bu cezaevleri dingonun ahırı harbiden de öyle bakın şimdi yüksek güvenlikli cezaevi, cezaevinde mangal var, ne bileyim uyuşturucunun hani her türlüsü var, telefon var uu ne ararsanız yani biz düşününki piknik yapar gibi mangalda salam, sosis yapıyoruz yani cezaevine bakın F tipi yüksek güvenlikli Türkiye’nin en güvenlikli cezaevi diyorlar. Edirne Cezaevi desen almış başını gidiyor, durduran yok. F tipinde ee bak tatlı diyor orda tatlı şimdi ben tatlıcı başı değilim ki Sayın Başkanım neden benden tatlı istiyorlar?”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi bu 23 Eylül tarihli bir ajandaya yazılmış yazıyı size kim gönderdi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hakan Karakaş o elinizdeki notların hepsini bana Hakan Kara… biliyorum okuyorum yani bihaber değilim elinizdeki notlardan içeriğini biliyorum hepsini Hakan Karakaş yolladı Sayın Başkan, tümünü yani.” 
Mahkeme Başkanı: “Evet. Yine 29 Eylül Pazartesi tarihli bir ajandaya yazılmış mektup var. Selamünaleyküm Bedirhan ben merhaba nasılsın bende Allah’a iyiyim. Allah’a şükür iyiyim. Bedirhan dün not atarken takılı düşüncesiyle rahat yazamadım, her şeyden önce bir kez daha verdiğin sözü tuttuğun için beni de mahcup etmediğin için çok teşekkür ederim. Benim sana karşı olan inancımı boş çıkarmadın. Bundan sonra benimde diğer dostlarımızın da sana karşı hiçbir mahcubiyeti olması mümkün değildir. Şimdi avukat dilekçe oraya ulaşır ulaşmaz bana gelecekte yazdım buraları boyuyorlar büyük ihtimalle de bizi de alacaklar tekrar geri verirler mi aynı yere bilemiyorum. Şimdi benim senden istediğim bana dışarıda sana ulaşması için para bıraktıracağım bir adres ver. Acil bekliyorum Bedirhan tekrar söylüyorum. Sen sana yakışanı yaptın. Bundan sonrası için ben tekrar aynı adam aynı odamda veya başka bir.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Yerde olsam bile.”

Mahkeme Başkanı: “Yerde de (1 kelime anlaşılmadı) olsam gönül rahatlığıyla emin ol ne söz verdiysem hepsini yerine gelecek inşallah Oktay abim tahliye olur. Hemen yanıma davet edeceğim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Hakan Karakaş.”

Mahkeme Başkanı: “Hükmünde bitmiş olur. O zamana kadarda bir de ifadeyi aynı şekilde benim verdiğim gibi mi yazıp gönderdin? Sabahta verdin değil mi? Bir faks çektim yazarsın yanlış bir şey söz söylemeyim avukata Bedirhan dilekçe ulaşır ulaşmaz mahkemeye hemen gönderdiğin adrese parça parça 5 milyar lira sana ulaşması için bıraktırıyorum. Telefonda falan düşme çok dikkatli ol bana da güvendin sonsuza kadarda güven. Bedirhan mahkemede tekrar dilekçenin aynısını aynısı ifadeni teyit edersin mahkemeden hemen sonra bana verdiğin adreste toplu olarak 5 milyar bıraktırıyorum bilgin olsun. Zaten inşallah o zamana kadarda bir oraya gelmiş oluruz. Kendine çok iyi bak şunu bil ki gönlümüzde her zaman yerin var. Her konuda seninle birlikte olduğumu da bil adres bekliyorum Allah’a emanet ol. Not Bedirhan bu yazdığım notları konuyla ilgili olan tümünü yırt ve aramada üzerinde çıkmasın diye (1, 2 kelime anlaşılmadı).”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Hakan Karakaş yazmış, yazabilir yazmıştır. Yani dedim anlattım Sayın Başkanım tekrar anlatmak istemiyorum vaktinizi değerli vaktinizi almak istemiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Ya bu mektupları Hakan Karakaş mı yazdı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mektup değil not. Şimdi Sayın Başkanım mektup olması için resmiyet kazanması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Yani neyse yazı, not ne derseniz deyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Topa yazıyor, bana damdan dama atıyor o notu yani.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yazdı attı, evet kabul edi… Hakan Karakaş’ta zaten bunu kabul ediyor. Yazdım diyor. Bedirhan Şinal benden böyle bir talep etti talepte bulundu. Ben ona 200, 300 yatırıyordum diyor yani.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Birtakım paralardan bahsediliyor. Yatırıldı mı o paralar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok yok o 5 milyar, 10 milyar ben ondan hiç almadım ben bana öyle ama nedir 1, 2 kere yatırmıştır. 200 milyon, 300 milyon yatırır ben ondan istedim, ihtiyacım vardı yatırdı bana.”

Mahkeme Başkanı: “Ya sizin ananenizin veya herhangi birinin üzerine yatırmış olabilir mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok ananemin şimdi telefon kayıtlarını istediniz, ananem bana bakın bakalım şey var mı? Ananem bana diyor mu Bedirhan ben sana yazdıkları göndereyim mi, yazdıklarını istiyor musunuz diye bir şey söylüyorsa o zaman vermiştir bana. Ama vermedi yani Sayın Başkanım, verse.” 

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Samimi size burada ikrarda yapıyorum, söylüyorum verdi derim. 150 milyarı söyleyen adam onu da söyler herhalde.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. Selamünaleyküm Bedirhan diye başlayan bir not var. Bedirhan merhaba notunu aldım. Oktay abimin de sana çok selamları ananenin adresini aldım. Bedirhan derhal dilekçe gider gitmez yani avukat görür görmez hemen bana gelecek ben bu adresi avukatı hemen gönderiyorum. İstersen şöyle bir aramızda şifre olsun avukat ananene gidince ananen sana telefonda yazdıklarını gönderiyim mi diye sorsun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Okumuştunuz Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı: “Sende ananeye uğradığımı anlamış olursun. Buna benzer bir yazıyı okudum biraz önce okudum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tekrar ediyorsunuz, okumuştunuz. E kabul ediyorum evet ya bak şeyi söylüyorum ama diyorum ki Hakan Karakaş siz aklınızda böyle bir tereddüt varsa telefon görüşme kayıtlarını talep etmişsiniz. Cezaevlerine yazı yazmışsınız, burada çıkar ben telefonda açık açık konuşmuşumdur. Yani ananem bana bir şey söylemişse bellidir. Ben ne söylemişsem bellidir. Ama ben burada size söylüyorum almadım, almadım, almadım.”

Mahkeme Başkanı: “9 Nisan 2011 tarihinde vermiş olduğunuz bir dilekçe var mahkemeye.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hangi cezaevinden Sayın Başkan, hangi cezaevi?”

Mahkeme Başkanı: “2011.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cezaevi soruyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bakın dilekçenize.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet sizin mahkemenize duruşma esnasında sunmuştum. Doğrudur benimdir.”

Mahkeme Başkanı: “Bu dilekçenin içeriğini okuyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet oku…”

Mahkeme Başkanı: “Ben davamız 12. Ağır Ceza Mahkemesinde görülür iken gizli bir oturumda dosyada mevcut olan Boğaç Kaan Murathan’ın avukatının yönlendirmesiyle Hakan Karakaş’ın aracılığıyla hazırlanan lehlerine olacak şekilde bana mahkemeye yollamam için gönderilen avukatın hazırladığı ifadeleri ve Hakan Karakaş’ın olayla ilgili yazdığı notları mahkemeye sunmuştum. Şuanda ekte sunduğum olayla ilgili olan notların devamıdır. Bunlarında dosyaya eklenmesini istiyorum gereğinin yapılmasını arz ederim demişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “9 Nisan 2011 tarihli.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet burada size işte dediğim gibi bende notlar mevcuttu sunuyordum yani mahkemenize sundum 2 tane, savcılara sunuyordum mevcuttur doğrudur, benimdir, bana aittir ama şöyle bir şey Sayın Başkanım ben orda avukat dedim, dediğim gibi bana söyletilenleri söylemem istenenleri söylediğim için avukat diyorum var mı avukatın elin… o avukatın bana bunları gönderdiğine dair.”

Mahkeme Başkanı: “Şöyle gelin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne Sayın Başkanım?”
Mahkeme Başkanı: “Şöyle gelin. Mahkememize verdiğiniz notlar bunlar değil mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Selamünaleyküm Bedirhan merhaba notunu aldım diye başlıyor. Selamünaleyküm Bedirhan nasılsın bende çok şükür Allah’a iyiyim diyorsun. Selamünaleyküm Bedirhan merhaba nasılsın bende Allah şükür iyiyim. Bedirhan dün not atarken takılır düşüncesiyle rahat yazamadım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bunlar değil mi mahkememize verdiğiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bu şey değil bu el yazısı değil, bu fotokopi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Bunlar şu biraz önce okuduğum asılları.”

Sanık Bedirhan Şinal: “(1, 2 kelime anlaşılmadı). 3 tanesi var sizde (1, 2 kelime anlaşılmadı)”

Mahkeme Başkanı: “Evet 2 tanesi fotokopisi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam. Ama Sayın Başkanım hepsi değil yani notlar o 3 tane değildi 8, 10 tane vardı, notlar bu savcılıkta bir takımı, bir takımı 12. Ağır Ceza Mahkemesindeki, sizdeki olan o 3. 3’ü hariç hepsi fotokopi.”

Mahkeme Başkanı: “Başka vermediğiniz herhangi bir not, mektup falan var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yo hepsini sundum.”

Mahkeme Başkanı: “Altında sizin adınız ve imzanızın bulunduğu bir mektup okuyorum merhaba sevgili ve değerli yenge nasılsın, sağlığın sıhhatin nasıl, Yüce Mevla’dan iyi olmasını dilerim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu Gülten Zayim’e yazdığım mektup mudur acaba?”

Mahkeme Başkanı: “Okuyayım göstereceğim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yenge dediğime göre odur herhalde.”

Mahkeme Başkanı: “Gülten Zayim’e olabilir, Gülten Zayim’e yazmış olduğunuz mektup olabilir.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Edirne F tipinden yollanmışsa odur, yani çünkü yenge ben başka kimseye yenge demediğimde…”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Okuyun siz Sayın Başkanım detayları çıkar.”

Mahkeme Başkanı: “Şükürler olsun iyiyim, benim bir sıkıntım yok, ama psikolojik bozuk, onu da atlatacağım en kısa zamanda Allah’ında izniyle yenge ben sana telefonda söylemiştim o ifade konusunda ifade hazırlandı ben imzalamadım ama tabi insanlar dışarıdan farklı yorumladı her şeyi ama inan her şey dışarıdan göründüğü gibi değil anlatacak çok şey var ama yenge burası yeri ve zamanı değil. Ben yeri ve zamanı geldiğinde anlatacağım sana her şeyi yenge sen kafanı takma, üzülme her şey bitecek.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet ben detayını biliyorum size cevap vereyim istiyorsanız. Detayını ben biliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun bu mektupla ilk açıklamanız nedir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım orda zaten orda da anlaşılıyor ben yeri ve zamanı geldiğinde anlatacağım demişim doğrudur onu kabul ediyorum. El yazısına bir bakarsam yinede şey olsun diye Sayın Başkanım. Bir bakabilirsem. Evet benimdir. Ben orda söylemişim zaten Sayın heyetinize burada söylediğimi yapıyorum ama orda mektupta beyan ettiğim şeyi yapıyorum yeri ve zamanı geldi, bugün her şeyi açıklıyorum doğrudur, benim yazdığım kendi el yazısı da benimdir.”

Mahkeme Başkanı: “Açıklamak istediğiniz bölümler olabilir ben tamamını okumak istiyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Allah’ında izniyle ama biraz daha sabretmemiz lazım yenge bir de (1 kelime anlaşılmadı) fotoğrafı geldi, birinin fotoğrafı geldi.”
Sanık Bedirhan Şinal: “(1 kelime anlaşılmadı)
Mahkeme Başkanı: “Maşallah çok büyümüş ve şirinleşmiş maşallah analı babalı büyütsün inşallah Ekim’de mahkeme varmış inşallah tahliye olur ve sıkıntılı günlerde biter, Allah’ın izniyle Yüce Mevla’ya duacıyız bitecek inşallah bu günlerde üzme ne olur yenge kendini. Çok güçlü ve sabırlı bir insansın sana diyeceğim rabbim sana Peygamber Efendimiz Sallallahu Aleyhi Vessellem’in sabrını versin inşallah bir de şu eve en son yazdığım mektuba değinmişsin. Yenge o mektubu yazmamın çok sebebi var ama kısaca şöyle söyleyeyim yenge dışarıda dönen bir muhabbet vardı ya, bir gün rümüyü gördüm.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Rümeysa.”

Mahkeme Başkanı: “Kim bu, neyiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Seyhun Zayim’in kuzeni.”

Mahkeme Başkanı: “Bana boynunu eğdi yürüdü gitti. Bir şeyler olduğunu anladım. Tabi sonra araştırıp söylenen şeyler çok ağrıma gitti söyleyecek hiçbir şey bulamadım. Sonra sana danışmak istedim çünkü (1 kelime anlaşılmadı) sen abimden sonra bana değer veren bir insansın o da sendin. Yengem bana ama sana tam bir şeyler söyleyecekken seninde bana karşı soğuk olduğunu anladım susmaktan başka çarem yoktu. İnsanların hepsi bana kanlı bana karşı dinlemeden anlamadan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cephe aldı.”

Mahkeme Başkanı: “Cephe almıştı ama keşke susmasaydım, sustuğum içinde suçlu oldum. Ben sana kısa bir örnek vereyim yengemciğim benim hayatta mutluluğum önemli değil benim söylediklerim, sevdiklerim mutlu ve iyi olsunlar o yeter bana. Şuan buradayım yatıyorum. Beklediğim her şey yalan oldu ve hayaller, ne sevdalar yenge her neyse yenge seni de dert ve sıkıntılara boğuyorum kusura bakma sana bir şey soracağım hani benim bir sevdiğim vardı ya onu da evlendirecekler. Doğru mu bu ilave edeceğiniz bir şey var mı?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ya onu şey onu kabul ediyorum diyorum Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam. İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesine yazdığınız altında isminizin ve imzanızın bulunduğu bir mektup var, dilekçe var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “(1 kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Sayın Başkan ve Değerli üyeler Cumhuriyet Gazetesine yapılan eylemden dolayı tutuklu bulunmaktayım. Yapmış olduğum bu eylemin planlayıcısı Bora Ballı ve Seyhun Zayim’di.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mahkemede verdiğim ifade.”

Mahkeme Başkanı: “İfademden beri sizlere gereken tüm samimi ikrarları yaptım terör örgütünü kesinlikle kabul etmiyorum bu olaydan dolayı pişmanlık yasasından yararlanmak istiyorum. Yüce Türk adaletine bu olaylarla ilgili gereken tüm yardımı da yapmaya hazırım Bora Ballı, Eyüp Ülkü Ocağı Başkanı olduğundan dolayı benim gibi bu şekilde eylemde kullanacağı çok insan var. Bora Ballı ve Seyhun Zayim sürekli bu şekilde eylem yaptırıp kendilerine rant sağlıyorlar bana da bu eylemlerden dolayı belli bir miktar maddi olanak saylayacaklarını söylemişlerdi bende bu sebepten dolayı yaptım. Benim annem ve babam olmadığından dolayı küçüklüğümden beri ananem büyüttü. Ananeme verecekleri parayla bir ev almayı düşündüğümden dolayı bu eylemi gerçekleştirdim. Ama çok pişmanım Murat Aplak ve Fatih Derdiyok benim mahalleden arkadaşımdır ben bu eylemi yapmaya gitmeden bir saat kadar önce mahallemin çıkışında bunları gördüm. Bir süre sohbet ettikten sonra yanlarından ayrıldım, bu eylemi gerçekleştirdim. Polisler beni yakaladığında kimlerle görüşüp, konuştuğum tüm ilişkilerimi sordular bende aklıma gelen herkesi söyledim, herkesi de gözaltına aldılar. Bunlarında Murat Aplak, Fatih Derdiyok da vardı, bunların arasında Murat Aplak ve Fatih Derdiyok da vardı. Diğer gözaltına alınanları bıraktılar bunlarla eylemden önce görüştüğüm için bunlarında olaylarla alakası vardır diye tutukladılar. Kesinlikle bu eylemlerle uzaktan yakından bir alakaları yoktur. Beni zaten yönlendirenleri ifadelerimde belirttim. Murat Aplak ve Fatih Derdiyok’un hiçbir suçu yoktur. Benim lehimde ve aleyhimde vereceğiniz tüm kararlara saygı duyuyorum. Gereğini bilgilerinize arz ederim demişsiniz.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Bedirhan Şinal.”

Mahkeme Başkanı: “1.7.2009 tarihli bir bilekçe.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bu mahkememizin yanılmıyorsam 2. Celsesiydi. Yo 1. celsesiydi herhalde 12. Ağır Cezada evet doğrudur, yazdım. Oturdum yazdım ama içeriği doğru olmayan hani şimdi Bora Ballı bana para teklif ediyor. Şeyi orası şöyle hani polis bana para teklif ediyor ordan alıyorum hani onu Bora Ballı’ya ila… ekliyorum hani polis değilmiş de, Bora Ballı bu para teklif etmiş gibi e doğrudur ben o ifadeyi ben yazdım çünkü diyorum ya Sayın Başkanım ilk söylediğim dakikadan beri şurada huzurunuzda yeminli ifademe devam ettiğimden beri ben orda kalkıp polis bana bunu yaptırdı diyemem çünkü onu dediğim zaman bu ihaneti ben onlara yapmış olurum. Aramızda bir sözleşme var, bana bakılıyorlar bana yardımcı oluyorlar. E şimdi ben çıkıp tabi ki onları suçlayacağım çünkü hedef onlar, hedef davayı Ergenekon’a bağlatmak yani hedef yani hedefleri size burada açıklıyorum ama onun içeriği doğru değildir Sayın Başkanım dediğim gibi bana parayı da polisler verdi, banka şeylerini de onları da açıklayacağım size zaten. Ya görmek istediğiniz zaman yakalarsınız ama heyetiniz bunu neden görmüyor bende bilmiyorum.” 

Mahkeme Başkanı: “Altında adınızın ve imzanızın bulunduğu bir mektup var veya not.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kime efendim?”

Mahkeme Başkanı: “Şu şekilde başlıyor selamünaleyküm ben Bedirhan Şinal belki beni isim olarak tanıyamazsınız kısaca tanıtmak gereği duyuyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Turan’a yazdığı şey mi? Tufan’a yazdığım mektup mu Sayın Başkanım?”

Mahkeme Başkanı: “3.29.2008 tarihinde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tehdit mektubu.”

Mahkeme Başkanı: “Cumhuriyet yani sizin gazetenize molotoflu saldırıda bulunmuştum umarım şimdi tanımışsınızdır.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Aynen efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Lafı çok uzatmadan size söylemek istediğim bazı şeyler var. Şimdi bir Cumhuriyet Gazetesine molotof atmıştım oraya asıl atmam gereken bomba ve ardından sizi öldürmekti ama sizi öldürme arzusu olmadığı için içimde basit eylemi basit bir eylem hale getirdim. Yani isteseydim sizi kolayca öldürebilirdim. Size dair bütün belgeler ve bilgiler vardı elimde. Zaten evinizin adresine ulaşmamdan da anlamışsınızdır umarım. Şimdi size söylemek istediğim şu tamam ben sizi öldürmedim ama bu benim sizi öldürmediğim için ölmeyeceksiniz anlamına gelmez, anlıyorsunuzdur umarım. Bakın size çok yakınız düğmeye basılırsa öleceksiniz bu yüzden kendinize dikkat edin ve hala yaptığınız gibi yanlış yolların peşine gitmekten vazgeçin düğmeye basma zorunda bırakmayın. Bu mektubunda benim adıma kimler tarafından geldiğini anlamışsınızdır umarım size söyleyeceklerim bu kadar, kendinize çok iyi bakın bu mektuptan kimsenin haberi olmasın olursa olacakları da tahmin ediyorsunuzdur kendinize çok iyi bakın Bedirhan Şinal ve imzanız var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bedirhan Şinal.”

Mahkeme Başkanı: “Biz size ne zaman istersek ulaşırız sizinde bildiğiniz gibi demişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Açıklamasını ben Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Daha önce size burada 4. 4 Ağustos’ta açıklamıştım detayı anlattım size Sayın Başkan bana beni oraya gönderdiler kurum 2. müdürü Ahmet Yıldız ilişkimiz olduğunu beyan ettiğim şahıs cezaevinde 2. müdürü, kurum 2. müdürü beni oraya verdiler benden beklentilerini ben yerine getirdim. İlhan Selçuk’a, Tufan Yüce’ye ondan sonra mektup yazdım. İddianameden seçtiğim isimlerle oraya ekledim olay böyle gelişti. Sonra Hüseyin Görüm’ü kattık işin içine Hüseyin Görüm’dü. İşte bilmem neler. Öyle eklendi başka detay yok yani detayı anlattım kabul ediyorum evet ben yazdım yazarken de bunu idareye takılacağını da biliyordum İlhan Selçuk’a ulaşmayacağını da biliyordum ama şöyle bir şey söyleyeyim size o hani biz size yakınız, adresleriniz şeyleri muhabbeti var ya o ifade de geçen Sayın Başkanım. Onun detayını ben bize vereceğim evet İlhan Selçuk’un bende ya bende derken dışarıdaki şahıslarda e zaten şahıs ölmüş bundan sonra konuşulmasının şeyi yokta. Şahıslarda ev adresi biz Bostancı’da bir yerde takılırdık bu işlerimiz olduktan sonra bittikten sonra Bostancı’da bir yazıhane var Sayın Başkanım. O yazıhane Türkiye’de kimi istiyorsan bilgisi mevcut. Sizi diyelim sizi bile bulursunuz o yazıhanenin içindeki şeylerde evrakların içinde bulabileceğiniz bilgiler bunlar genel bilgiler yani İlhan Selçuk’u dosyayı açtığınız zaman tık hemen bunun detayını siz şeyinizi bitirin ben bu polisleri açıkladığım şeyini açıkladığım zaman eylem yaptığımız eylemleri size burada şimdi açıklayacağım başlıklarını attım. Onu da o arada da detayını vereceğim size. Şimdi biz dediğim gibi Bostancı’daki yazıhanede bu şeyler toplanırdı genel bilgiler, toplanan bilgiler, yapılan eylemlerin sonucunda edinilen bilgiler orada tutanak halinde tutulur oraya dosyaya koyulurdu. Orda bilgilerden o şahıslar istese Bedirhan Şinal bunu yapmamış ama başka yaptıracak şahıslar olduğu zaman İlhan Selçuk’u bırakın evinde uyuduğu yatakta öldürürlerdi yani o derece.” 

Mahkeme Başkanı: “Bu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ev adresi falan bulmak çok kolay İlhan Selçuk Şişli’de bir yerde oturuyor yani oturduğu işte gazeteciler sitesi mi öyle bir sitede oturuyor. Bulmak öldürmek istediğiniz zaman inanın herkesi öldürürsünüz. Yani bırakın Başbakanı, Cumhurbaşkanını bile öldürürsünüz yani.”

Mahkeme Başkanı: “Peki.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yeter ki o kafanızda olsun.”

Mahkeme Başkanı: “Peki adres konusunda herhangi bir araştırma yaptınız mı İlhan Selçuk’un adresi konusunda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle araştırma yapmaya gerek yok Sayın Başkanım dediğim gibi şimdi diyelim ki Ahmet şahsı öldürülecek. Orda bu adam hakkında şimdi bu adamlar istihbari konularda profesyonel olduğundan dolayı bu adamlar orda işte İlhan Selçuk’un fotoğrafı, İlhan Selçuk’un Ankara’da bilmem nerde ki varsa evi İstanbul’da kaldığı ikamet ettiği evi görüştüğü kişiler işte konuştuğu kişilerin ne derler ona şimdi görüşme yapıyorsunuz ya Sayın Başkanım size görüşme içeriği geldiğinde ne diyorsunuz ona bilmiyorum ama o işte görüşme içerikliğindeki şeyler hepsi mevcut orda yani. İşte buraya getirip mut… e pardon o kişiyi buraya getirip sorsanız o size detaylı bilgi verirde, getirmiyorsunuz. Belki şundan çekiniyorsunuz, girişini alsak diğer o birisi burada bülbül gibi çözeriz onu diğerleri buraya gelir sıkıntılar yaşanır diye çekiniyorsunuz ama gerçekten Sayın Başkanım sizin şuan emin olun can güvenliğiniz yoktur. O adamlar sizi öldürmek istesin.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam anlaşıldı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Emin olun buna yani.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yazdığınız mektup, okuduğum mektup sizin yazınız mı?” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bakabilir miyim?”
Mahkeme Başkanı: “İmzanızda sizin imzanız var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim yazım ama gene de garanti olsun diye bakayım isterseniz.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet benim yazım. İmzada benim imzam altındaki.”

Mahkeme Başkanı: “Yazı sizin yazınız değil mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İmzada benim imzam evet.”

Mahkeme Başkanı: “Yazı diyorum, yazı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet evet benim, kendi el yazımdır. Aynı şekilde Tufan Yüce’ye yazdığım mektupta benim el yazımdır.”

Mahkeme Başkanı: “Sizin yazınız. Altında isminizin ve imzanızın bulunduğu bir başka mektup; selamünaleyküm merhaba sevgili kardeşim Tufan nasılsın? Sağlığın sıhhatin nasıl diye başlıyor. Şöyle devam ediyor. Umarım iyisindir. İyice sağlıklı olmanı Yüce Allah’tan dilerim. Sende beni sorarsan hamt olsun Allah’a çok iyiyim. Tabi siz dışarıda iyi oldukça sevgili kardeşim şimdi benim senden bir isteğim olacak. Bu Şişli’de Cumhuriyet Gazetesi var, oranın imtiyaz sahibi İlhan Selçuk diye birisi bize onun işi verilmişti. Biz işi tam yapamadan paket olduk. O yüzden ağabeylerin biraz canı sıkkın. Anlıyorsun değil mi? Kardeşim benimde güvendiğim, sevdiğim kardeşim tek sen varsın. Paket muhabbetini kafana takma. Onu halledecekler, sana yazdığım bu numarayı ara, görüş her şeyi sana çok detaylı anlatırlar. Senden güzel ve olumlu haberler bekliyoruz. Görüşeceğiz insanlara sevgi ve saygıda kusur etme, biz nasılsak onlarda öyle tamam kardeşim kendine çok iyi bak. Allah’a emanet ol. Kazan mübarek olsun. Sevgilerimle kardeşin Bedirhan Şinal. Numara 0532 2066768 en altta şöyle bir not var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim açıklayayım.”

Mahkeme Başkanı: “Benim yönlendirdiğimi söylersin. Çok selamlarımı da ilet, demişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani şimdi bu şöyle Sayın Başkanım bu paket dediğiniz konu para konusu bu şeyde paraya paket dendiği için şifreli manada paket konusu para konusu ama evet mektubu ben yazdım Tufan Yüce’ye. Tufan Yüce’nin kim olduğunu bilmiyorum. Böyle bir mektup yazdım. O numara.”

Mahkeme Başkanı: “Peki bilmediğiniz halde nasıl yani, bilmediğiniz birine nasıl mektup yazıyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “E bana söylenen, ben oraya ne için gittim? Mektup yazdırmak için.”

Mahkeme Başkanı: “Kim söyledi, Tufan’ın ismini kim verdi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Beni oraya koyanlar.”

Mahkeme Başkanı: “Yani açıklayın, isimleri neyse doğru söyleyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte beni oraya Sayın Başkanım kim koyuyor? Ahmet Yıldız. Bana ne diyor sen oraya gideceksin şu şu adamlara mektup yazacaksın. Şimdi ben gidip Tufan Yüce’ye ya ben o kişinin olduğunu zannetmiyorum. Gerçek kişi olduğunu da zannetmiyorum ama şimdi mektup yazılması lazım gidip ben Mehmet Ali Ağca adına mektup yazacak değilim, kendi adıma yazıyorum. Orda da isimlerini yazıyorum, işte karşıdaki ama zanne…. olmayadabilir, oladabilir, olduysa Muhammet Yüce’nin bir akrabasıdır. Ama ben daha sonra biliyorum. Bu Oğuz Alparslan Abdülkadir, Sayın Hüseyin Görüm’e mektup yazmıştı. Hüseyin Görüm’ün yanında kalıyordu bu Muhabbet Yüce’yi yanlarına kovmuşlar mı bir şey demişlerdi, hatırlamıyorum şuan. Oğuz Alparslan Abdülkadir, Muhammet Yüce’yi yanından kovmuş işte sen hainsin bilmem ne değilsin diye, bize ihanet ediyorsun diye. Daha sonra oraya gidince Hüseyin Görüm’e mektup şey not yazmıştı pusulayla Muhammet Yüce de dedi ki; benim dedi Tufan Yüce diye bir akrabam yok. Onu da şahs… kendisi buradaysa bilmiyorum onu sorabilirsiniz var mı yok mu diye ama o şeyin adres zannedersem Muhammet Yüce’nin kendi ev adresi olabilir, akrabası da olabilir, bilmiyorum. Onu sizin araştırmanız…”

Mahkeme Başkanı: “Adresi kimden aldınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Adresi de iddianameden aldım.”

Mahkeme Başkanı: “Bu okuduğum mektuba bakar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bana aittir Sayın Başkan.”

Mahkeme Başkanı: “Yazı ve imza size mi ait?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bana ait, bana ait, biliyorum. Bu numarada Emin Gürses’in numarası, Emin Gürses’in cep numarası.”

Mahkeme Başkanı: “Onu nerden buldunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Onu da iddianameden aldım. Şimdi Emin Gürses daha böyle ismi biraz kabarık geldi bana o olursa daha iyi olur düşüncesiyle onu yazdım, numarasını. Ben bittiyse ifademe geçebilir miyim Sayın Başkanım? Sizin soracaklarınız veya uygulamanız bittiyse vereceğim ifadeye geçebilir miyim?”

Mahkeme Başkanı: “Ara verelim daha sonra devam edeceğiz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam, peki.”

Saatin 11:57 olduğu görüldü.

Duruşmaya saat 13:30’a kadar ara verildi.
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu sırada bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Burak Bekiroğlu, Av. Yunus Akçay, Av. Zeynep Küçük geldikleri görüldü huzurdaki yerlerine alındı. Ayrıca tutuksuz sanık Asım Demir ile Güler Kömürcü Öztürk’ün geldikleri görüldü. 

Huzurdaki yerlerine alındı.

Sanık Bedirhan Şinal’ın savunmasının tespitine devam edildi.

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Size mektupları okudum. Not bilgi notlarını okudum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben kendi açıklamalarıma geçebilir miyim?”

Mahkeme Başkanı: "Dilekçeleri okudum. Bu konuda beyanlarınızı aldık.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: "Bunların dışında ilave edeceğiniz bir ek olarak ilave edeceğiniz bir şey varsa onları kısaca alalım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet ben. Bu konuya ek olarak mı bu mektup konularına ek olarak mı yoksa ifade vermek şeyi açısından mı?”

Mahkeme Başkanı: "Mektupları ve savunmanıza ilave edeceğiniz herhangi bir şey varsa onları alalım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ek var ek olarak sunu şimdi ben”

Mahkeme Başkanı: "Yani genel olarak kısaca alalım buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kısaca biraz uzun sürecek Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Savunmanızı yaptınız beyanlarınızı aldık.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır savunmam değil savunmam. Ben size dedim ki, ek olarak açıklarım.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun, buyurun. Buyurun devam edin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya hayret verici bir durum yani Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Bey lütfen burada duruşma salonunda olduğunuzu unutmayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır duruşma salonu.”

Mahkeme Başkanı: "Burada sanık durumundasınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır siz .”

Mahkeme Başkanı: "Burada sanık durumundasınız ona göre hareket edin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Savunma hakkıma saygı gösterin ama yani.”

Mahkeme Başkanı: "Lütfen. Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki. Şimdi Sayın Başkanım ben öncelikle bu para konusuna açıklık getireceğim şimdi size Sayın heyetinize açıklamıştım 4 Ağustosta polisler tarafıma anneannemi 150 milyar vermişlerdir diye. Şimdi bu para kısmı biraz karışık onu ben size açmamıştım şu an açmak istiyorum. Daha heyetinizi de bilgilendirmek açısından. Şimdi benim bende olan notlara göre paralar şöyle para dağılımı şöyle 150 milyarın dağılımı bazı kişilere şöyle o kişileri de sizin heyetinize sunacağım. Şimdi Gaziosmanpaşa Akbank şubesinde bu resmi bankada Akbank şubesinde 44.000 TL Yüksel Özdoğan adına açılmış hesapta mevcuttu. Bu 44.000 TL hani 150 milyar anneanneme işte teslim ediliyor Sayın Başkanım. İşte anneannem bu parayı dağıtıyor zannedersem işte 44 bankada kalıyor. 60 birisinde, 60 birisinde bunların açıklamasını yapacağım. 44 bu siz şeyini istediniz Akbank şubesi hani bu burada açıklamalarda bulundular bazı sanıklar 23 milyar diye Akbank şubesinde bulunan. Onun üstüne işte 44 bin olmuş bu bankadaki hesap. Diğer konuda Muzaffer Uslu bu bana avukat gönderen dediğim şahıs Gaziosmanpaşa AKP il yöneticisi. O şahısta 55, 60 bin TL arasında bir para mevcuttu. Bu paradan yirmi 20.000 TL’yi ben biliyorum. 5.000 TL’de sonradan ödendi 25.000 TL toplamda dayım Tacettin Şinal’a teslim edildi bu Muzaffer Uslu tarafından onda olan mevcut paramızdan. Şu an zannedersem 30, 25, 30 milyar civarında kendisinde bir paramız mevcut. Yine A. D. isimli adlı eczacıda 20.000 TL mevcut. Bu 20.000 TL’nin 10.000 TL’si ana dayım tarafından anneannem vefat ettikten sonra eczacıdan alınmış. Ancak şahısta kalan 20.000 TL’den 10.000 TL alındığı zaman 10.000 TL bu şahısta hala mevcuttur. Yirmi al…”

Mahkeme Başkanı: "Dayı dayınızın adı nedir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tacettin Şinal efendim bunu daha önceden huzurda beyan ettim. Dayım Tacettin Şinal toplam paraları almıştır. Ya almıştır derken dayımda 150 milyar var demiştim hayır dayımda şu an bu toplam aldığı paralar 80 milyar mevcut kendi aldığı para 80 milyar. Geri kalan paralar bu şahıslarda mevcuttur alınmamıştır. Kendileri işte 1, 1 milyar 500 milyon gibi miktarlarda dayıma bu parayı ödemektedirler. Geri kalan 26.000 TL de benim bir arkadaşım ismini şu an burada zikretmeyeceğim ama soruşturma açarsanız tabi, tabi ki onunda ismini Sayın savcılara yapan soruşturmayı yapacak olan Sayın savcıya bildiririm. Oradan da görülür. 26.000 TL X olarak nitelendireceğimiz bir arkadaşımın hesabındadır bu para mevcuttur. Bu arkadaşımdadır. Bu para konusu böyle tekrar ediyorum altını çizerek Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "O arkadaşın adına yatırılan para niçin yatırıldı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “O benim hani kenarda bir para olsun diye 26.000 lira. Bu arkadaşım hem bir para mevcuttur hem de bir arkadaşında bu arkadaşımda benim özel malzemelerim mevcut parayı da bunlar bu hesabında kendi adına açmış olduğu bir hesapta benim adıma parayı tutuyor. Yani bu arkadaşım benim dostum ona güvenebileceğimden dolayı ona verdim veriliyor para. Bu anneannem hayattayken oluyor tabi bu paraların dağılımı. Şimdi gelelim Sayın Başkanım bu para anlaşıl. Para konusu anlaşıldı sanırsam, 44 milyar Akbank şubesinde Gaziosmanpaşa Akbank şubesinde. 55, 60 milyar Muzaffer Usta 55, 60 milyar arasında bu paradan 20.000 TL alınmış Muzaffer 25.000 TL alınmış Muzaffer Uslu’dan A.D. adlı isterseniz bu A.D’yi de açabilirim bilmek istiyorsanız.”

Mahkeme Başkanı: "Hiçbir şeyi saklamayın ne biliyorsan onu anlat.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam o zaman tamam ben bana müsaade edin ben size her şeyi açıklayacağım.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun açıklayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bazı noktaları detaylı açıklayacağım size. Sizinde bu bilgiye sahip olmak istediğinizi düşünüyorum. Şimdi A. D. adlı Altay Demirkan adlı bir eczacı. Bu zannedersem Muzaffer Uslu’nun 300, 400 metre ilerisinde bir ecza dükkanı işletiyor kendisi eczacı. Onda 20.000 TL mevcut 10.000 TL’si alındı 10.000 TL hala kendisinde mevcut. Şu an tam olarak bilmiyorum ama belki dayım bu parayı bundan almış da olabilir. 26.000 TL de dediğim gibi arkadaşım X arkadaşımda mevcut. Bu konuya açıklık getirmek için bunları size arz ettim. Şimdi Sayın Başkanım, ben bu Muzaffer Uslu denen kişi hakkında size bir anekdot anlatmak istiyorum. Biz ben zannedersem bir yerden bu kişi ile yapılan bir röportaj şeyinden duydum röportaj yapılmış gazeteciler benim hakkımda bazı şeyler benim iddialarım karşısında bazı şeyler sormuşlar sorular. Kendisi demiş ki, şöyle bir şey söylemiş. Bedirhan Şinal’ın zannedersem demiş cezaevinde parasız kalmış. Bedirhan Şinal bizlere çamur, biz dediği hani AKP tırnak içinde söylüyorum AKP’ye çamur atarak para koparmanın peşinde herhalde diye bir şey söylemiş. Şimdi bir, efendim benim bu şahıs buna cevap vermek istiyorum. Kusura bakmayın ama çünkü bu beni töhmet altında bırakan bir şey. Şimdi bir, Muzaffer Uslu korku ve zavallılığının göstergesidir bu soruya verilen cevap. Yani adam sana demiyor ki kardeşim Bedirhan senden haraç mı istiyor bilmem çünkü Muzaffer Uslu neden korkuyor biliyor musunuz Sayın Başkanım? Bu işin dönüp dolaşıp polislerden sonra (1 kelime anlaşılamadı) ona uzanacağının farkında. Diyor ki, Bedirhan’a MHP’ye gitme derdik Bedirhan MHP’ye gitti suçlar işliyor. Kardeşim MHP ile bu olayın ne alakası var? Neden hedef şaşırtıyor Sayın Başkanım. Hani diyor ki Bedirhan MHP’lidir bizden değildir bizimle alaka benimle alakası yoktur. Şimdi ben bu adamla zaten benim 60 mille… ya 60.000 Türk lirası param var. 30, 25 milyarını bu adam bana ödemiş hala ödemeye devam ediyor. Yani ben bu adamdan neden bu adama durduk yere bir çamur atayım, bu adamdan bir para şeyi bekleyim. Hadi onu da geçtik Sayın Başkanım, bunu size anlatıyorum. Bunun kaseti istenirse soruşturma evrelerinde ben kendime zarar gelmeyeceğine uygun görürsem bu kaseti de size açıklayacağım şimdi bir kasetten bahsedeceğim. Şimdi bir gün Sayın Başkanım Muzaffer Uslu’nun bir sekreteri var bayan. Bu kızda zannedersem 20, 21 yaşlarında. Bu sekreter benim arkadaşım. Hani dostluk arkadaş babında kız arkadaşı babında bir arkadaşım. Bir gün anneannem evde yokken kız bizim evime ziyarete geldi beni ziyarete. Ben bu kızla Muzaffer Uslu arasında bir şeyler olduğunun farkındaydım ama bu ciddi anlamda bir şey olduğunu bilmiyordum hani Muzaffer Uslu sonuçta evli barklı bir adam. Gidip bir sekretere yazılacak bir insan olarak görmüyordum onu. Kendisi bana kız geldi eve biraz sohbet ettik. Biraz sohbet etmemizin akabinde bana dedi ki, Muzaffer Bey dedi bana yazılıyor. Yazıyor derken hani benden bir beklenti içine giriyor benim onunla affedersiniz bir ilişki kurmamı bekliyor. Ben dedim sen ne düşünüyorsun bu konuda. Kız biraz oynak bir kız olduğundan olumlu cevap verdi. Bizimde evimiz boştu o zaman. Kıza dedim ki sen dedim şimdi git 2 saat sonra gel. Muzaffer Uslu’yu da ara onun içinde o gün önemli bir günmüş Sayın Başkanım onu bilmiyordum önemli bir günmüş hani Muzaffer Uslu’yu aradı kız benim yanımda. Muzaffer Uslu’ya dedi ki gel dedi Bedirhanların evi boş ben ordayım şu an seninle dedi görüşelim. Muzaffer Uslu hemen işin içine atladı. Dedi ki, tamam geliyorum 2 saat sonra. Kız gitti evden Sayın Başkanım. Ben irtibatta olduğum polis arkadaşları aradım. Dedim ki bu olaydan bahsettim dedim ki böyle böyle Muzaffer Uslu da böyle böyle bir durum var. Fikir ne diyorsunuz dedim hani aklımda benim çünkü farklı şeyler var. Muzaffer Uslu’yu düşürmek babında farklı şeyler var. Dediler ki bekle dediler yarım saat sonra biz yanına geliyoruz. Hani ben olayı anlattım. Yarım saat sonra geldiler Sayın Başkanım evimin evin önüne arabayı çektiler. Gri Hyundai bir arabaydı plakasını tam olarak hatırlamıyorum. Ellerinde böyle, böyle kamera diyemeyeceğim küçük bir aletler vardı Sayın Başkanım. Hayatımda ilk defa gördüm o aletleri o zaman. Küçük ya şöyle şu kadar şu kalem boyutunda aletlerdi. Dediler ki Bedirhan biz bu Muzaffer Uslu’yu bu odaya al Muzaffer Uslu bu odada işini görsün. Biz bunu kaydedelim elimizde bir malzeme olsun. Kötü gün hani kötü gün şeyi saklı kötü günümüz şeylerine saklayalım diye. Peki dedim bu Sayın Başkanım evlerde bu gecekondularda bizim o ya bizim evde daha doğrusu bir tül asılan yer vardır bu tülün menteşe mi diyorlar bir şey diyorlar ismini tam olarak hatırlamıyorum. O tülün asıl hani kamerayı göz normal gözle göremeyecek saklanacak yere o perdeyi tül perdeyi astığımız yere kamerayı kendileri yerleştirdiler daha sonra biz kameranın şeyine baktık açısına, kamera tüm bizim oturma salonunda oluyor tabi bunlar. Kamera tüm oturma salonunu savunma ile ilişkisini anlatabilirim istiyorsanız.”

Mahkeme Başkanı: "Evet onu anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ha tamam Sayın Başkanım savunma ile ilişkisi bu şahıs çünkü bu olaylarla alakası var. Bu şahıs bana diyor ki kardeşim bu adam diyor bize çamur atıyor. Bende diyorum ki anlatmak istediğim şu. Bu adam diyorum, bu onların adamı. Sayın Başkanım bana avukat gönderiyor. Ben cezaevinde bu polislerle bunun avukatı aracılığıyla haberleşiyorum. Muzaffer Uslu’nun da bu olaylardan haberi var. Kendisi de dahil. Diyor işte beni suçladığından dolayı bende diyorum ki ben onun eğer ben ondan bir şey koparmanın peşine gitsem adamın elimde kaseti var. Elimde kaseti var yani adamın çıkarım gazeteye şeye internet sitesine bir arkadaşım internet kafe sahibi çıkarım internet sitesinde yayınlarım bunları öyle değil mi Sayın Başkanım, bu mantıklı değil mi?”

Mahkeme Başkanı: "Bu kaset nerededir şu anda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “O işte bu 26.000 lira da 26.000 lira olan arkadaşımda şu an kaset mevcut kendisi internet kafe sahibi. Çocuk bilgisayarlarla uğraşmayı bilen birisi.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam o arkadaşın ismini de açıklayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır onu ben şu an açıklamak istemiyorum dediğim gibi soruşturma eğer bu işler tahkikata dökülürse anlattıklarım. Ben o zaman gerekli görürsem hani çünkü sonuçta burada bir gayrimeşru bir olay var efendim. Bende bundan zarar görebilirim çünkü bende bu olaya dahilim. Neyse bu olayla bağlantısı budur Sayın Başkanım. Ben bu olayı bu olayı anlatıyorum bunu bildi yararı bir faydası oldu olacağından dolayı kendimi savunma amaçlı savunmama dahil olsun şeyinden onu anlatıyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam Muzaffer denilen şahsın böyle bir şantaj kaseti var elinizde tamam onu anladık.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Muzaffer denilen şahsı biz 2 saat sonra eve geldi biz düşürdük kendisi bu sekreteri ile cinsel münasebette bulundu.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendisini kayda aldık.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam onu anladık tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendisi (1 kelime anlaşılmadı) ben öyle bir şey yapmak istesem ha polisler yapmamış demek ki bu zamana kadar ben yapardım yani. Bu iddiasına kesinlikle kabul etmiyorum. Kendisi suçluluk psikolojisi ile hareket ediyor. Bakın tekrar söylüyorum. Kendisi bu olayda suçu olan bir insan. Kendisinin avukatı benimle gelip bak dedi Bedirhan Şinal cezaevinde polis işte Bedirhan Şinal sana polisler şunu söylüyor şunu söylüyor şunu söylüyor diye haber getiren bir insan avukatı. Bu da bu kişi de bu olaya dahildir. Bunu da bilgilerinize sunuyorum. Kendisinin dediğim gibi hiçbir çıkarım yok kendisinden. Şimdi gelelim Sayın Başkanım siz benden ne istiyordunuz diyordu siz bana burada dediniz ki Sayın Başkanım Bedirhan her şeyi anlat bize. Tüm maddi gerçekleri anlat. Ben size burada her konuştuğum kelime maddi gerçek. Ancak ben sizi sizden şunu saklıyorum Sayın Başkanım. Ne saklıyorum sizden? 2, 3 olayı kendi şahsımda mevcut tutuyorum ki yarın öbür gün bu adamları buraya çağırdığınız zaman dediğiniz zaman bak kardeşim sen böyle bir örgüt kurmuşsun Bedirhan Şinal’ı da böyle böyle kullanmışsın dediğiniz zaman benim onlara diyeceğim şey olması lazım. Diyecek demem lazım ki bak kardeşim sen beni burada kullandın. Bu olayda bu bu yaşanmadı mı sen bizi kullanmadın mı demem için hani elimde bir o olay şey olması lazım olması için ben birkaç olayı sizden saklıyorum bunu açıkça söylüyorum size. Ama ilerleyen safhalarda onu da size anlatacağım çünkü.”

Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Bey sakladığınız bir şey kalmasın neyse açıklayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dediğim gibi ben onu anlatacağım ama şu an açıklamayacağım Sayın Başkanım sizin bilgilerinize bunu sunacağım ama şu an sunmayacağım. Şimdi Sayın Başkanım, gelelim bu olay konusuna öncelikle şunu anlatayım ben size demiştim ki Sayın Başkanım ben Kadıköy’de tren gar… bana bir silah verdiler bu olayların başlangıcı Kadıköy’de bir tren garında silahla belimde silahla yakalanmış ve tutuklanmam gerektiğinden tutuklanıp 29 gün cezaevinde kaldım demiştim. Şimdi ben size burada yeminli ifade veriyorum. Bu yeminli ifademden hani 4’ünden beri başladığım ifademde hiçbir yalan yok. Hepsi maddi gerçek hepsi maddi gerçek. Hepsi beni kullandıkları her şey burada anlatıyorum size ne yaşadıysam onu anlatıyorum. Somut bilgileri size sunuyorum. Bir de bakın 2007’nin 8. ayın 6’sında ben Haydarpaşa tren garında yaşım 1992 doğumlu burada fezleke polisin hazırladığı fezlekede 1992 doğumlu Bedirhan Şinal’ın şunu kısaca okumak istiyorum. Haydarpaşa tren istasyonunda durumundan şüphelendikleri Bedirhan Şinal isimli şahsın yapılan üst aramasında 1 adet Eskort 2005 Magnum namlu kısmı çağ 9 mm ibareli ruhsatsız silah ve bu silaha ait şarjör şarjöre basılı vaziyette 2 adet 7,65 çapında MKE yapımı dolu fişek ayrıca şahsın pantolonunun sağ cebininin 9 mm. çapında 2 adet MKE yapımı dolu fişek ile yakalanmıştır. Deniyor ve ben bu olaydan dolayı tutuklanıyorum ve bu olayların başlangıcı böylelikle başlıyor bunu size sunmak istiyorum. Bu sizde mevcuttur ancak tekrardan sunuyorum bilgi tazeleme açısından. Şimdi Sayın Başkanım gelelim polislerin beni kullandığı eylemlere. Şimdi ben size burada eylemleri açıklayacağım Sayın Başkanım. Somut size adres işte bina, binanın içindeki malzemeler her şeyi somut olarak açıklayacağım nasıl kullanıldık nasıl olay başladı her şeyi bilgilerinize sunacağım. Şimdi en son olaydan başlayacağım. En son yaptığımız faaliyetten Sayın Başkanım şimdi Başbakanlık, Beşiktaş Başbakanlık çalışma ofisinin karşısında bulunan mekanların bu karşısında köprünün orada geçit köprüsü var yaya geçidi köprüsü köprüden biraz hemen gittiğiniz zaman orada bir banka var. O bankada o ara sokak var Sayın Başkanım o Beşiktaş kartalın bulunduğu bir ara sokak tam cadde ismi bilmiyorum. Bu ara sokakta Sayın Başkanım bir işadamı var. Kendisi orada otopark işletiyor. Bir internet kafe adı altında kumarhane, kumarhane kurmuş kumarhane yönetiyor. Dışarıdaki insanlar bu kumarhaneyi internet kafe olarak biliyorlar hani kimseye bilgi sızmasın açısından. İşte orada birahane şeyler meyhaneler falan var o otoparkın içinde büyük bir otopark bu şahıs otoparkın sahibi. Şimdi Sayın Başkanım biz polislerle bir gün beni aradılar bu 2008 yılında oluyor bu anlatacağım bu olaylar Sayın Başkanım. 2008 yılı içerisinde polisler tarafından arandım terörle mücadele polisleri tarafından. Şahsıma dendi ki seni dedi 20 gün seninle işimiz var. 20 gün beni alıkoyacaklarını söylediler işlerimiz olduğunu beyan ettiler. Ben peki dedim evimden ayrıldım. 505’li yanılmıyorsam bir numarayla aramışlarda 555 veya 505 olması lazım. Ayrıldım evimden Sayın Başkanım. Bizim Eyüp SSK Hastanesinin önünden beni siyah markasını hatırlamıyorum tam olarak bir araçla al alındım. Ekip otosu ekip otosu resmi bir araç değildi sivil bir araçtı. İçerisinde bulunan şahısların biri sivil biri polisti. Yani şey anlamda hani sivil polis anlamında değil biri sivil polisti biri normal sivildi. İşte ben alındım bana dediler ki böyle böyle Bedirhan bizim bazı çalışmalarımız olacak biz dedi seni bu çalışmalar kapsamında bize yardımcı olacaksın biz seni kullanacağız. İyi peki dedim. Neymiş ne çalışacağız, nerede çalışacağız bana anlatın detay verin. Ben detayları aldım işte bu anlattığım Beşiktaş’taki bu işadamından bahsettiler bana. İşadamının beni ofisine sokacaklarını her şeyi planladıklarını ofisine girince bu işadamının kendi kullandığı yazıhanesinin içerisine bazı malzemeler yerleştireceğimi söylediler. Bak detay vermeden önce bilgileri aktarıyorum bana verilen bilgileri. Bazı malzemeler koyacağımı söylediler. Bende peki dedim Sayın Başkanım bu Beşiktaş İnönü stadı var ya İnönü stadının tam karşısında bir böyle sahile bakan bir otopark gibi bir yer var. Çay bahçesi işletiyorlar hem de otopark niyetine kullanıyorlar Sayın Başkanım. Oranın beni sahibiyle tanıştırdılar kendisi Kemal Beydi yanılmıyorsam. Kardeşi de vardı Turgut diye birisi. Biz bura takılmaya başladık. Zaten orada gazeteciler böyle polisler resmi polisler falan hep takılırlardı. Biz orada takılmaya başladık Sayın Başkanım ben onlarla birlikte takılmaya başladıktan 1, 2 gün sonra bu ismini tam olarak hatırlayamadığım bu şahsa karşı eylem şeyi planı aktif hale geldi. Ne oldu biz telefon aldık. Bu şahıs yanında bir erkek şahıs daha 2 yani 2 bayan, 2 erkek 4 kişi yarım saat içerisinde Levent’te bulunan bir benzinlik şu an ismini hatırlamam ama görsem teşhis edebilirim gösterebilirim size benzinlik istasyonundan benzin alınacağı söylendi bu şahısların. Öyle söylenince hemen benim üzerimdeki eşyalar kirletilmeye başlandı Sayın Başkanım bu da tabi yağmurlu gündü herhalde yağmurlu gündü. Üstümdeki eşyalar kirletildi parçalandı birtakım şeyleri yanları. Daha sonra biz çıktık ekip otosuy… ya o araçla. Bu bahsetmiş olduğum benzin istasyonunda Sayın Başkanım bir bankamatik gibi bir yer var yani bir bankanın bankamatiği var orada kapı açık hani benzin istasyonunun içinde olduğundan dolayı güvenlik falan orada var. Kapı açık ben işte hemen girdim. Çünkü bu adam şöyle bir şey herhalde bu adam çok üzerinde para taşımayan bir adam banka kartları çok olan bir adam. Girdik ben yarım saat falan işte Sayın Başkanım hazırlandık her şey tamamlandı yarım saat falan geçti aradan ben oraya girdim kıvrıldım yattım. Bana dediler gir orada bankamatikte kıvrıl yat. Ben girdim Sayın Başkanım bankamatiğe kıvrıldım yattım. Yarım saat sonra bir adam geldi bana böyle dürtüyor. Kalktım kafamı kaldırdım. İşte dedi sen dedi ne yaparsın, ne niye burada yatıyorsun falan ben tabi başladım işte şimdi o adama kendimi aldırmam lazım ya Sayın Başkanım güven sağlanması açısından beni kimsesiz olarak bilmesi açısından. Ben dedim ya abi dedim buralarda sokaklarda kalıyorum. Hani kimsem yok sahip çıkan kimsem yok. Burada dedim bu bankamatikte yatıyorum. Kendisi para çekti gitti arabaya oturdu. Beni arabaya çağırdı yanındaki adamı gönderdi beni arabaya çağırdı Sayın Başkanım bana 100 lira para verdi git dedi bize şu sigara al veya bir bu benzin istasyonunun marketinden bazı şeyler almamı istedi benden. Kendisine aldığım malzemeleri tekrar gittim teslim ettim arabasına. Çıkardı bana bir kart verdi. İşte bana bu tarif ettiğim size mekanının yerini söyledi. Ben orada kart ver bana kendisi yanılmıyorsam 200 dolar civarında bir para verdi. İşte konuştuk nerelisin nedir şudur budur falan. Bana dedi ki Sayın Başkanım yarın dedi seni dedi bekliyorum. Ben benim dedi çalışanlara verdiğim bizim orada çalışanlara verdiğim bir yatakhane var. Orada seni işe alacağım seni dedi orada çalıştıracağım sana dedi bakacağım. Sayın Başkanım böyle söyledi ben hani anladım o adamı tava aldığımızı. Sonra gittik. Ertesi gün oldu Sayın Başkanım ben orada yat o gitti bir saat falan orada oyalandım bankamatikte kaldım hani döner bir daha orayı kontrol eder açısından. Sayın Başkanım gittikten evet gitti bir saat orada kaldım. Ertesi gün ben bu kişinin yazıhanesine gittim. İşte geldim konuştuk sohbet ettik. Bana barı… kalacağım yeri gösterdiler. İşte ben benim orada işte işe başlayacağımı söylediler. Tabi benim üstüm kirli paslı Sayın Başkanım. Kir şey içindeyim. Beni hamama orada o caddenin içinde ama.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam şimdi teferruata girmeyin de bunları niçin anlatıyorsunuz nereye, nereye bağlayacaksınız onu anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Detay işte bana yaptıkları bana siz şimdi eylem istiyorsunuz ya ben diyorum ya anlatacağım olaylar bu şahısların bana yaptı… bu çalışmalarımız yaptığımız eylemler. Size detay veriyorum hani bu şeyin görün bu örgütün yaptığı çalışmaları görün diye. Size somut yer bu mekan veriyorum Sayın Başkanım. Bu kişileri.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam kimmiş o adam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşadamlarına yaptığımız.”

Mahkeme Başkanı: "Bahsettiği, bahsettiğin işadamı kimmiş?”

Sanık Bedirhan Şinal: “O ismini hatırlamıyorum ama oradaki 10 tane sahibi yoktur yani bir oraya gittiğiniz zaman bana teşhis yaptırdığınız zaman ben gösteririm. Yani neyse ben devam etmek istiyorum müsaadenizle. Olayla alakalı yani ifademe ek ifadem bu Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Onu anlatın olayla nasıl alakalı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl alakalı işte bana bu komployu kuranların beni kullandığı olaylar. Bu komplo hazırlanmadan önce beni kullandıkları öncesini anlatıyorum size. Yani bu olayda beni kullandılar ya ben diyorum ya burada Sayın Başkanım bir kuklayım bir şeyim diye. İşte beni bu kullananlar burada kullanan adamlar beni burada da kullandı size.”

Mahkeme Başkanı: "Yani sizi burada kullananlar o işadamı ile ilgili olarak sizi mi kullandılar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet işadamı değil bakın 7, 6, 7 tane eylem var burada. 6, 7 eylemi size açıklıyorum. Sizden bunu araştırmanızı da talep ediyorum. Bak ben Sayın Başkanım eğer ben size bu anlattıklarım yalansa bu mekanlar yalansa kişiler yalansa gelin burada suratıma tükürün o kadar açık konuşuyorum size. Hiçbir korkum çekincem yok. Somut bilgiler veriyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Sizi kullananlar aynı kişiler mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim?”

Mahkeme Başkanı: "Sizi kullananlar aynı kişiler mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet aynı kişiler aynı kişiler. Bu kişileri bak siz benden ne dediniz Sayın Başkan dediniz ki Bedirhan Şinal bize somut isim ver değil mi efendim? Size isim veriyorum. Mutlu Ekizoğlu kimdir Sayın Başkanım? Mutlu Ekizoğlu kimdir? Size bunu sormak istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam o olayda o bahsettiğiniz işadamı ile ilgili olarak sizi kullananlar kimler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Mutlu Ekizoğlu kim işte Mutlu Ekizoğlu terörle pardon o zaman tabi 2008 yılında terörle mücadele şube müdürüydü biz alındığımızda. Bizim bu 3. sınıf emniyet müdürüydü Mutlu Ekizoğlu bana parayı teklif eden kişi de budur. Bakın siz benden isim istediniz isim veriyorum şimdi size ama gereğini yapmanızı da talep ediyorum tabi ki. Mutlu Ekizoğlu’nun bilgisi dahilinde bu faaliyetlere biz başladık Sayın Başkanım. Şimdi Mutlu Ekizoğlu diyorum ya bana para teklif etti anneanneme baktı bana paralar yolladı burada isim vermedim ilk gün hatırlarsanız daha sonra vereceğim dedim. Siz o isimle size sunduğum isimler hakkında gereğini yapmadınız. Ben buna rağmen sizin huzurunuzda size güvenerek her şeyi anlatmaya devam ediyorum. Sizden tek isteğim tek ricam beni istirham ediyorum dinleyin. Sadece o.”

Mahkeme Başkanı: "Kısaca yani kimler ne için kullandı, siz ne yaptınız o işadamına çok teferruata girmeden anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet tamam peki kısa kısa olarak. Peki, kısa ama şimdi teferruata giriyorum bana niye verdiler ben nereye koydum bu malzemeleri nasıl oldu bunları anlatayım ki bilin yani Sayın Başkanım. Ona göre bir karar verin.”

Mahkeme Başkanı: "O işadamı ile benden şunu şunu istediler bende şunları şunları yaptım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet tamam ben işte.”

Mahkeme Başkanı: "Benim menfaatim şöyle oldu böyle oldu onları anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki kısaca anlatayım kısaca anlatayım peki size siz istiyorsanız öyle olsun peki. Yapacak bir şey yok. Sayın Başkanım ben bu adamın ofisinde ya yazıhanelerinde çalışmaya başladım. Daha sonra bu adam benim üzerim başım kirli olduğundan dolayı dedi ki git yıkan bizde anlaşmamıza göre o orada karşıda hamam var şimdi beni başka bir yere kendi evinde yıkattırmaz. Gitti beni gönderdi hamama. Hamama gittiğimde ben bu polislerden size hamamın yerini de gösteririm. O iş dediğim o işyerinin yerini de gösterebilirim her şey aklımda her şey net bir şekilde kafamda vardır. Şimdi biz, gittim tek başıma bana 20 TL verdiler gittim 10 TL.sini hamama verdim girdim orada polislerle bir alışverişimiz oldu Sayın Başkanım. Şimdi size nasıl örnek veririm bilmiyorum. Bu MP3 kulaklıkları var ya Sayın Başkanım kulaklıktan biraz küçük böyle ortası delikli malzemeler yani. Küçük çok küçük bir ortası delikli ne olduğunu bilmediğim malzemeler bana istekleri benden sadece bu malzemeleri bu işadamının yazıhanesine yerleştirmem. O işyerinde çok iyi gözlem yapmam çünkü gözlem yaptıktan sonra bu gözlemlerim yazı haline dökülüyordu bostan…”

Mahkeme Başkanı: "Tamam yerleştirdiniz mi o aletleri yerleştirdiniz mi işyerine?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yerleştirdim hepsini yerleştirdim. Girdim orada en çok kaldığım yerde orasıydı zaten 4, 5 yanılmıyorsam belki de daha fazla 4, 5 günden daha fazla olabilir. Burada kaldım bana 4 tane falan bu cihazdan verdiler gittim bu cihazların 3 tanesini şeye yerleştirdim bu şahsın odasına 1 tanesini de altta. Şimdi dedim ya kumarhane var Sayın Başkanım o kumarhane içki falan servisi yapılan yerlerin o altına bir yere hani göremeyecekleri bulamayacakları bir yere sakladım onu. Ondan sonra işte gözlemlerim oldu orada ne var işte kumar makineleri nasıl makineler işte masaları nasıl masalar bu gözlemleri yaptım daha sonra dördü 5., 6. günü oradan kaçtım hani eylemlerimiz başarılı oldu. Daha sonrada Bostancı’da bulunan bu yazıhaneden gerekli işlemleri oradan başlattılar bu beni kullandıkları bu olaylar olmadan önce bir olay anlatabildim umarım Sayın Başkanım kısa öz anlat dediniz umarım anlamışsınızdır. Şimdi 2. olay Sayın Başkanım yine bu olayla alakalıdır beni kullanan polislerdir bu savunma kapsamında Sayın Haşıloğlu…”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi Bedirhan Bey bunların savunmayla alakası yok, bunların savunmayla alakası yok, bunları yazılı olarak dilekçenizde söylersiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben bunları nasıl yazayım Sayın Başkanım?”

Mahkeme Başkanı: “Bunları, bunları inceleriz yani uzun uzadıya anlatmanıza gerek yok çapraz sorgunuza geçeceğiz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama efendim ifademi siz bana diyorsunuz ki burada ifade vermiyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: “Bakın biraz önce işadamından bahsediyorsunuz ismini vermiyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama işte ismini hatırlamıyorum burada isim vereceğim şeyler var.”

Mahkeme Başkanı: “Size kartı verdiğini söylüyorsunuz, ismi vermiyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsim vereceğim ya isim vereceğim olaylar var isim vereceğim beni dinlemiyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: “Verin, isimlerini verin beni şu şahıslar, şu şahıslar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben diyorum ki.”

Mahkeme Başkanı: “Şu şahısla ilgili olarak şu şekilde yapmamı istediler bu şekilde yapmamı onları kısaca anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “4 yıl olmuş nasıl hatırlayayım Sayın Başkanım, 4 yıl olmuş nereden hatırlayayım adamın ismini.”

Mahkeme Başkanı: “Hatırlayabildiğin kadar anlat.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Anlatıyorum ama dinlemiyorsunuz Haşıloğlu’nun etkisi altında kalıyorsunuz.”

Mahkeme Başkanı: “Bakın, bakın celse arasında bunları yazılı olarak yazabilirdiniz yani hatırlayabilirdiniz yazabilirdiniz şuanda hazır vaziyette.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Bunları tek tek isim ve yer belirterek zaman belirterek söyleyebilirdiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsim vereceğim tamam tek bu olayda bilmiyorum isim tek bu anlattığım olayda bu işadamının ismini bilmiyorum. Diyorum ki size Terörle Mücadele Şube Müdürü 3. Sınıf Emniyet Müdürü Mutlu Ekizoğlu bu adamın bilgisi dahilinde bunları yapıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam başka hangi olayda hangi kişiler kullan… onu kısaca söyleyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki kısaca söyleyeyim ama siz tarafsız olun beni dinleyin.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim çok uzuyor çok uzuyor yani şurada şunu verdiler bunu verdiler çok teferruata giriyorsunuz. Sözünüzü kesmek istemiyorum savunmanızı kesmek istemiyorum ama.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama burada bazı insanlara günlerce günlerce savunma yaptırdınız, nasıl dinlediniz Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun, ya uzun uzadıya gerek yok beni şu kişiler şu olayda kullandılar, şunları yapmamı istediler bende bunları yaptım şeklinde beyanda bulunun yapmışsanız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Burada kalkıp huzurunuzda deseydim ki Sedat Peker bilmem ne beni akşama kadar dinlerdiniz ama Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim her şeyi dinleriz savunmayla alakalı her şeyi dinleriz ancak bunların savunmaya alakalı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama dinlemiyorsunuz. Ben diyorum ki bu savunmayla alakalı bakın size saygısızlık yapmıyorum ama siz bana.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam gene zapta, gene zapta geçti beyanda bulunun tartışmayalım buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki siz bilirsiniz. Yine bir Kadıköy yanılmıyorsam bu şahıs Birleşik Fenerbahçeliler Başkanı, Birleşik Fenerbahçeliler Başkanı Aziz Yılmaz’a karşı yapılan bir faal… İsimleri veriyorum işte beni dinleyin biraz müsamaha edin.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim lafı uzatmayın buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam, Kadıköy Birleşik Fenerbahçeliler Derneği Başkanına karşı yapılacak faaliyet, o adamın gidip odasına malzeme yerleştirecektik aradılar terörle mücadele bu eylem başarılı olduktan sonra aradılar terörle mücadele polisleri orada adamları vardı o derneğin yöneticisi bir o şimdi dernek var Sayın Başkanım şöyle derneğin içinde alkollü işte şey kurmuşlar maçlarda alkol satıyorlar bir şey yapıyorlar. Şimdi buraya girip bu Aziz Yılmaz denen ben kendisini hayatım boyunca orada gördüm başka ne tanırım ne bilirim hiç bilmiyorum kendisini sadece dernekte gördüm bu çalışma yaptığımız zamanda. Kadıköy işte Birleşik Fenerbahçeliler Derneği bu şey dernekte stadın yan tarafında Sayın Başkanım bu müdür arandı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet kimmiş o isim, ismini söyleyin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Aziz Yılmaz Birleşik Fenerbahçeliler Derneği Başkanı.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam, tamam onun hakkında sizden ne istediler ne yapmanızı istediler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Onun hakkında benden işte orada çalışmamışım orada da aynı muhabbet oldu kimsesiz işte kalacak yeri yok. Ben o dernekte bir süre muhafaza edildim kaldım o dernekte işte odasına çünkü gündüz giremiyorduk gündüz sekreterler muha… yoğun oluyordu odası o başkanın. İşte gece orada kumar yapıyorlardı Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bunun işyerine bir alet mi koydunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet alet, alet.”

Mahkeme Başkanı: “Nasıl bir dinleme aleti miydi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “O aynı bana evet.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şey yapılan Sayın Başkanım o Beşiktaş’taki olayda verilen aletlerin aynısı verildi. Ben gece orada kumar oynatılırken dernekte kumar oynatılırken o dernekte kumar oynatılıyordu. Dernekte kumar oynatılırken ben orada kalıyordum çünkü kalacak yerim yok ya müdür beni işe aldı orada kalırken gece Aziz Yılmaz’a odasına dernekte bulunan odasına bu cihazı yerleştirdim 3 gün sonra yapacağım başka bir şey kalmadığından dolayı oradan ayrıldım, o eylemi de başarıyla gerçekleştirdim, ayrıldım bu konuda kısaca böyle. Yine Sayın Başkanım bu olaylar bittikten sonra bazı şimdi basın yayın kuruluşlarına karşı yaptığımız çalışmalar var 4 tanesini size söyleyeceğim kısaca kısa olarak sizin isteğiniz üzerine. Şimdi Levent’te Show TV’nin bir şeyi varmış Show TV diye bir kanalın mekanı orada yani bina Show TV kanalın binası orada bulunuyor. Şimdi biz bu olaydan yaklaşık 5, 6 gün sonra yani bu anlattıklarım kısaca 20 gün içerisinde olan şeyler Sayın Başkanım. Bu olaydan kısa bir süre sonra biz bu Show TV binasında hani giriş bu bir enkırmen şu anda ismini bilmiyorum beyaz saçlı bir kişiydi. Bu kişiye karşı hani girişini çıkışını gazeteye şeyleri izleyecektik izleme babında. Biz oraya gittik Sayın Başkanım arabayla, araba bizi o, şimdi bu bina Sayın Başkanım şeyde kulelerin arasına sıkışıp kalmış çok sıkı güvenlik önlemleri var orada. Biz orada bu binaya karşı bir gün ancak çalışma yapabildik işte polis orada duruyoruz. Polis bana diyor ki kardeşim bak diyor bu Erman Yüce… Erman Toroğlu’dur. Bu giren diyor onun diyor oğlu. Adamlar magazin muhabiri gibi yani Sayın Başkanım her şeyi biliyorlar. Biz orada kanala karşı bir faaliyetimiz oldu ama başarıya ulaşamadı çünkü çok bina vardı güvenlikler yani. Hatta bir gün şey oldu Sayın Başkanım; orayı biz izlerken gece polis geldi yanımıza yanımızdaki adam polis şey olduğundan dolayı kartını gösterdi de öyle kurtulduk yani siz bu gazeteyi niye izliyorsunuz diye öyle kurtulduk. Bu Show TV kanalına yaptığımız bu enkırmene yaptığımız şey çalışma başarılı olamadı. Bundan sonra bu kanalın Sayın Başkanım şimdi Mecidiyeköy’de bir TV kanalı var yine. Ama bu kanalın şimdi ismi Kanal Türk müydü veya başka bir yer miydi tam olarak hatırlamıyorum ben detay vereceğim bunu sorarsanız oradaki kişilere size bilgi verirler. Şimdi Mecidiyeköy’de bir TV kanalı Sayın Başkanım. Bu kanal Mecidiyeköy’ün meydanından karşı otobüs duraklarının tam sol tarafına bakan caddede bir Simit Sarayı diye bir yer var Sayın Başkanım. Simit Sarayının ara sokağında caddenin en son kısmında bir kanal. Şimdi biz şöyle bir şey yaptık biz bu sahte para işi yapan kişilerden polisler bir grup yarattılar hani çete babında bir grup yaratıldı. Bu ben şöyle o gazeteye giriş yapmam gerekiyordu. Hani ben gittim dedim ki; arkadaşlar ben dedim bir çetenin elemanıyım bu çeteyi çökertmek için size yardımcı olacağım hani bizim anlaştığımız adamları çökertmek için size yardımcı olacağım tabi adamlarda haber değeri olduğundan dolayı veya bilmem başka bir şey olduğundan dolayı gidip gazetenin içine soktular beni Sayın Başkanım. Tabi amaç gazeteye adam polisleri sokmak Taksim Beyoğlu asayiş şubede bulunan şuan o polislerin ismini vermek istemiyorum bir ekibi oraya sokup oradan iç kısımlardan fotoğraf almak Sayın Başkanım bu konuda da çalışmamız oldu. Hatta bu televizyonun yanında şey vardı bir market vardı Sayın Başkanım bu marketin orada ben çok ikamet etmiştim. Beni dinlesinler ben gazeteye gelebilirim diye neticede biz orada da gazeteye girdik polisler içeriye geldi beni dinlediler gazetede fotoğraflamalar yaptılar üzerlerinde bulunan malzemelerle. Fotoğraf yap, çalışma yaptılar ondan sonra o da başarılı olduktan sonra şimdi bu Şişli’de bulunan yine bir gazete Sayın Başkanım yanılmıyorsam bu Agos Gazetesiydi. Bu gazete Sayın Başkanım biz 3 kişi gittik buraya da çalışmalarımız oldu hatta size gazetenin şeyiyle alakalı detay vereyim daha iyi beni anlamanız açısından. Şimdi Sayın Başkanım biz gazeteyi gözetliyoruz. Hani izah ediyorum ama.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Anlatayım müsaade edin kısa anlatıyorum kısa olarak. Şimdi bu gazeteyle karşı çalışmamız oldu gazetenin önünde gazetenin içine çık… Binada girişte güvenlik şeyi kurulmuştu hani gazeteye şu şeyle çalışıyoruz hani saldırısı yapılır, nasıl yapılır gazeteye karşı işte gazetenin…”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi Bedirhan Bey bunlar teferruata girmeyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam kısa anlatıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Bana şu şahıslar şuraya şunları yapmamı istediler bende bunları yaptım şu şekilde koydum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam, tamam, tamam ama detay vermeden siz soruşturma açınca nasıl olacak? Siz soruşturma açınca…”
Mahkeme Başkanı: “Benim menfaatim şöyle oldu bunları anlatın çok teferruata giriyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Bakın başka daha sizin dosyanızda yargılanan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Size bir şey tamam bir şey söyleyeceğim Sayın Başkanım siz şimdi.”

Mahkeme Başkanı: “Diğer sanıkların ifadesi alınacak Fatih Derdiyok, Bayram Demir bunların ifadesi alınacak.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım siz şimdi benim iddialarıma karşı araştırma yaptığınız zaman nasıl detay olmadan.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim kısaca anlatın diyorum kısaca anlatın ve yazın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki neticede biz o gazeteye karşı çalışma yaptık gazetenin önünde her gün 3 gün boyunca biz gittiğimizde çevik kuvvet otobüsü tutuyorlardı. Gazeteye karşı başarılı bir çalışma hani o bir şey olduğu zaman yapılamayacağından dolayı 3 gün izledik gazeteyi giriş çıkışları izledik bitti ondan sonra daha sonra bu eylem gerçekleşti başka eylemler var onları dediğim gibi buraya bu şahısları getirirseniz bunları söylüyorum bu çalışmalarımızı Mutlu Ekizoğlu dahil bilgisinde yaptık.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam bunları tek tek yazın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Terörle mücadele emniyet müdürüdür kendisi şu an ayrılmıştır.”

Mahkeme Başkanı: “Bunları tek tek yazın zaman ve yer isim belirterek tek tek yazın onlar dosyaya girsin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dilekçemi size sunabilirim yani detaylı olarak yazsam bu olayların şeyini size sun.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam onları yazarsınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki dilekçede sunarım Sayın Başkanım. Ha efendim şu uyuşturucu kısmıyla bir açıklama yapabilir miyim bu olayla polisin?”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi size cezaevi dingonun ahırıdır dedim. Şimdi ben cezaevinde yatarken Tekirdağ 1 Nolu Cezaevinde, polisler şahsıma eşyalar içerisinde uyuşturucu madde gönderdiler. Hani bu siz şeyde okuyordunuz ya Sayın Başkanım notları okurken işte Bedirhan tatlımız bitli tatlımız şöyle oldu bu tatlı uyuşturucu şeyidir. Biz cezaevinde ben cezaevinde hasmım olan Nuri Ergin’in adamı olup benimde hasmım olan Yasin Açıkgöz adına şahsıma bu kubar diye tabir edilen uyuşturucu maddeyi gönderdiler bu Tekirdağ 1 Nolu Cezaevinde gerçekleşti. Tekirdağ 1 Nolu Cezaevi de hatta uyuşturucu maddenin üzerine bu naftalin sürüyorlarmış askerde sorun çıkar köpek koklatıyorlar köpeğe uyuşturucu eşyaları. Köpek kokusunu alır uyuşturucu madde ortaya çıkar diye adamlar profesyonel alıp üstüne uyuşturucu maddenin naftalin sürmüşler köpek kokuyu almasın diye cezaevinde bana uyuşturucu madde de gönderdiler. Bakın ben bu şahısla hasım olduğumu beyan ediyorum size hasım olduğum mahkeme tutanağına geçmiş Sayın Başkanım. Burada diyor ki; kısaca okumak istiyorum. Cumhuriyet savcısına esas hakkındaki mütalaası soruldu aynen şöyle söylüyor mütalaada Cumhuriyet savcısı. Bu mahkeme 4. Asliye Ceza Mahkemesi Edirne. Camın kırılması sebebiyet veren olayın cezaevi idaresinin sanığı daha önce aralarında husumet bulunan Yasin Açıkgöz bakın bana eşya gönderen şahıs Yasin Açıkgöz burada benim hasmım olduğu mahkeme tutanağına geçmiş bu adam ismiyle bana uyuşturucu madde gönderiliyor. Niye onun ismiyle gönderiliyor? Yani yarın öbür gün cezaevinde eğer ki bu paket geldiğinde patlarsa ben bunu kabul etmeyeyim. Diyeyim ki; bak kardeşim bu adam benim hasmım, hasmım bana tuzak kurdu komplo kurdu ben bunu kabul etmiyorum diyeyim diye bu Yasin Açıkgöz adına gönderdiler bunu size sunuyorum. Şahıs (1 kelime anlaşılamadı) servis aracı götürüldüğü cezaevi idaresinden bu konuda ihmalinin bulunduğu falan diye bana 1 sene ceza vermiş haklı bulmuş 7 ay 15 güne indirmiş cam kırmaktan dolayı cezaevi bunu size sunuyorum. Hatta sizden talep ediyorum Tekirdağ 1 Nolu Cezaevine yazın böyle bir eşya Bedirhan Şinal’a gelmiş mi bu şahıs hakkında talebim var talep ediyorum size bunu yazılı olarak da sunacağım size Sayın Başkanım ifadem bu kadar.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Geri bunları siz dediniz size yazılı olarak sunacağım.”

Mahkeme Başkanı: “Onları yazılı olarak sunarsınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki tamam, tamam.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey sorunuz varsa alalım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sayın Başkan izninizle Sanık Bedirhan Şinal’a birkaç soru yöneltmek istiyorum. Bedirhan Şinal daha önceki beyanlarınız huzurda okundu yazılmış olan mektuplar ibraz ettiğiniz bütün belgeler huzurda tek tek okundu, size soruldu. Bunların içerisinde benim en çok dikkatimi çeken sizin 30 Nisan 2008 tarihinde Cumhuriyet savcısı huzurunda verdiğiniz ifade.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kadir Altınışık’ın.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “19 Aralık 2008 tarihinde Edirne F Tipi Cezaevinde emniyet görevlilerine verdiğiniz ifade ve daha sonrasında da mahkeme aşamasında özellikle 12. Ağır Ceza Mahkemesinin 9.11.2010 tarihli duruşmasında başkan, 2 üye, Cumhuriyet savcısı ve katip huzurunda mahkeme huzurunda vermiş olduğunuz ifadede aynen şöyle diyorsunuz. Ben daha önce Cumhuriyet Gazetesine yapılacak eylemin içeriğini ifadelerimde anlatmıştım bu ifadelerim dediğiniz daha önceki emniyette, savcılıkta ve ayrıca organize suçlarla mücadele şube müdürlüğünden görevli polislerin huzurunda verdiğiniz ifadeler değil midir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi size şöyle cevaplayayım Sayın savcı; evet ben şimdi orada kalkıp Sayın mahkemeye desem ki ya Sayın mahkeme bu ifadeler bana polisler tarafından hazırlandı imzalatıldı desem doğru olur muydu çünkü ben onların adamıydım benim böyle söylemem gerekiyordu Sayın savcı. Çünkü ben onlara hizmet ediyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niçin böyle söylemeniz gerekiyor artık mahkeme huzurunda bağımsız bir mahkeme huzurundasınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama şöyle mahkeme huzurundayız ama mahkeme huzurundayız ama sonuçta ben hala o adamlara karşı cepheliyim. Bana deniyor ben sonuçta mahkeme huzurunda ben baskı altında tutuluyorum hala size burada üstümdeki yaraları gösterdim. Dedim ki Sayın Başkan bana bunlar yapılıyor cezaevlerinde. Cezaevlerinde adamlar elini kolunu sallayarak cezaevine giriyor, baskılar uyguluyor, işkenceler görüyorum dedim buna karşın ben bu adamlara karşın nasıl ifade verebilirim? E Sayın mahkeme beni dikkate aldı benim can güvenliğimin korunması için yazı yazdı neden yazdı ortada bir şey (1, 2 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Biz talep ettik Cumhuriyet savcılığı olarak da biz talep ettik. Çünkü herhangi bir hayati tehlikesi iddiasına karşılık korunmanız, devletin korunması gereken kişilerden.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sizden de teşekkür ediyorum size, teşekkür ediyorum bu hassasiyetinizden dolayı teşekkür ederim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Addedebiliriz her an için çünkü böyle bir iddianız var doğru veya yanlış o nedenle talep ettik.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, şimdi Sayın savcım size şunu arz edebilirim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ancak bağımsız mahkeme huzurunda.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ayrıca Cumhuriyet savcısı huzurunda yine ayrıca cezaevinde ifadeniz alınırken Avukat Mehmet Sevinç huzurunda emniyet terörle mücadelede ilk ifadeniz alındığında yine avukat huzurunda ifadeleriniz var ve hepsinde de avukatınız var yani size.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle söyleyeyim benim (1 kelime anlaşılamadı) yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Herhangi bir baskı, herhangi bir yönlendirme, herhangi iradenizi sakatlayıcı bir şey olduğunda bunu avukatlarınızla da paylaşabilirdiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O sizin görüşünüz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tutanağa da geçirtebilirdiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O sizin görüşünüz şimdi şöyle bir şey cevap vereyim size.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Lütfen bitireyim, o zaman kadar beyan etmediniz de ve burada belirttiğim gibi yani bağımsız mahkeme huzurunda. Ben daha önce Cumhuriyet Gazetesine yapılacak eylemin içeriğini ifadelerimde anlatmıştım diye başlayıp ve uzunca teferruatlı olarak bu eylemi kimlerin azmettirdiğini ne şekilde olduğunu anlattığınız beyanınız var. Yine bununla da kalmıyor 183. celsede mahkememizin 22 Nisan 2011 tarihli celsesinde.”
Sanık Bedirhan Şinal: “(1, 2 kelime anlaşılamadı) cevap verebilirsem Sayın Başkan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine bu mahkeme huzurunda heyetinizi ve sahsınızı saygıyla selamlarım. Benden önceki bazı şahıslar öncelikle ifademe geçmeden önce şahsıma ithamlarda bulundu onlara cevap vermek istiyorum diye başlayan. Şimdi Sayın Başkanım ben söylenildiği gibi kimseyi iftira etmiş değilim benim iftira etmemi veya bu şahısları suçlamamı gerektirecek hiçbir ortada sebepte yoktur. Bu insanlar benim düşmanımda değildir hasmımda değildir. Yani ben size bundan önceki mahkemenize beyan ettiğim belgelerde de onlara daha biraz sonra değineceğim önce şunları söyleyeyim efendim. Şimdi burada bir akrabamın benim aleyhime 12 Ağırda dava görülürken ifade verdiği söylendi. Şimdi bu akrabamın benim aleyhime mahkemede ne ifade verdiği Sayın önünüzdeki dosyada bulunduğu üzere görülüyor, görülür. Yani benim akrabama kalkıp kendi suçlarını bile bile olayları lehlerine çevirmek üzerine akrabamı etki altına alıp ona para verip işte benim mahkemelerde ifadelerimi lehlerime çevirmem için bazı eylemlerde bulundukları önünüze sunduğum belgelerle kanıtlıdır. Diyorsunuz devam ediyorsunuz ve bu beyanınızın ekinde de birçok size yazılan dilekçeler yazıyorsunuz, notlar gönderiyorsunuz, mektuplar yazıyorsunuz ve bu mektuplarda Hakan Karakaş’ın gönderdiklerinde bunu işte yırtıp at eğer aramalarda çıkarsa sıkıntı olur şeklinde notlar var. Üzerinde temize çekin bunu mahkemeye gönderin dedikleri dilekçeyi birebir temize çekip gönderdiğiniz ortada. Siz ne oldu da bu şekilde şimdi diyorsunuz bunlar tamamen kurgu, tamamen yönlendirme asıl ifadem budur şeklinde farklı bir ifade veriyorsunuz bunu açıklayabilir misiniz mahkeme huzurunda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki açıklayayım, tabi ki açıklayayım. Sayın Başkanım şimdi şöyle; ben benim ifadelerimde avukat olduğunu kesinlikle kabul etmiyorum neden etmiyorum? İlk şey olarak. Çünkü benim kendi avukatım var o esnada benim kendi şahsımın avukatı var Ertuğrul Yılmaz (1 kelime anlaşılamadı) benim avukatım. Benim avukatım yok benim yanımda nasıl benim avukatım var yanımda? Ya o adamlar diyorum size girdik biz 5 saat 2 polis memuruyla kapattık kendimizi odaya terörle mücadelede. 5 saat sonra çıktık avukat kapının önünde öyle mülayim gibi bekliyor. Dediler ki bir imza at kardeş sen buraya imza attı okumadı bile bende okumadım ifademi. Birincisi bu. Ben bunu size o sizin görüşünüzdür Sayın savcı benim yanımda avukat olup olmadığını siz bilemezsiniz bunları yaşamamışsınız dolayısıyla buradan yorum yapmak çok basittir. İkincisine gelelim şimdi, önünüzdeki notlar evet ben diyorum Hakan Karakaş’ı kandırdım, Hakan Karakaş’ı etki altına aldım, Hakan Karakaş’ta yaptı bir şeyler yapmışsa benim suçum değil ben onu bana söyleneni ben yaptım adamı etki altına aldım yapmış. Şimdi siz ispatlayın onun Boğaç Kaan Murathan’la veya avukatıyla şey olduğunu irtibat olup onların yönlendirip bana bu ifadeyi hazırladığını veya bana bir 5 milyar, 10 milyar verdiğini ispatlayın ben her şeyi kabul ediyorum. Her şeyi kabul edeceğim peki diyeceğim Sayın savcım siz haklısınız ama öyle değil. Sizin yansıtmak istediğiniz gibi değil siz şimdi savcı olarak size hak veriyorum göreviniz gereği burada farklı yerlere çekebilirsiniz ama çekmek istediğiniz gibi değil. Yani şimdi burada Savcı Beyin getirmek istediği sizin burada açıklamaya çalıştığınız şeyle aynı hiçbir farkı yok gazeteler ne yazmışsa Savcı Bey burada bana onu soruyor. Yani kendiniz, ya ben şimdi size sorsam desem ki; Savcı Bey siz birilerinin adamı mısınız ne diyebileceksiniz bana? İspat edebilir misiniz bunu? Edemezsiniz çünkü ortada böyle bir şey var mı yok mu meçhul. E şimdi bende diyorum ki kardeşim böyle bir şey yok. Siz diyorsunuz ki var hangisi doğru? Onu da siz takdir edeceksiniz değil mi Sayın Başkanım? Ben kesinlikle kabul etmiyorum ben şimdi Boğaç Kaan Murathan’ı kabul ya ben bırakın örgüt yok ki ortada. E ben diyorum size bu adamları buraya tıkanlar o adamlar e size burada bilgi veriyorum. Yaptığımız diyorum bu ajanlıktır ajanlık Sayın Başkanım beni oraya sızdırmışlar oraya malzeme yerleştiriyorum siz diyorsunuz ki alakan yok kardeşim ne işin var senin anlatma bunları bize, e anlatmayacağım kime anlatacağım.”  

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey anlatma demiyoruz, kısaca şunlar, şunlar, şunlar şöyle oldu bunlar şurada kullanıldım diyoruz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama anlattım, anlattım peki.”

Mahkeme Başkanı: “Peki Savcı Bey buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani Sayın savcım sizin dediğiniz gibi olaylar değil yani burada benim anlattıklarım doğru. Ben burada niye Sayın Başkanım size burada gerçekleri anlatıyorum neden ben 3 yıl öncede bunu söyledim siz burada okudunuz mektupları. Bakın ben Gülten Zayim Sayın Gülten Zayim’e yazdığım mektupta diyorum ki burada diyorum ki çok farklı şeyler yaşanıyor. Bizi diyorum bu örgüte takmanın bu olmayan örgüte takmanın peşindeler 3 yıl sonra buradayız. Nasıl oluyor bu, ben bunu nereden biliyorum, Yargıtay’daki adam benim adamım mı? Değil. Yargıtay’daki adam 2 günde bunu onaylıyor. Niye onaylıyor savcı karar vermiyor da yani altında bir şeyler arayın burada olmayan örgütte altında nasıl bir şeyler arıyorsunuz. Dediklerimde eğer bunların biri yalan çıksın ben siz burada bana ceza vermeyin kendimi asacağım kendimi Sayın Başkanım bu kadar net, bu kadar açık. Ama siz yapmıyorsunuz yapmayın peki ben size anlatayım siz yapmayın canınız sağ olsun burada insanlar 3 sene daha yatar.”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey, Bedirhan Bey mahkememizi töhmet altında bırakacak şeyler söylemeyin biz burada iddiaları araştırıyoruz lehinize veya aleyhinize tüm delilleri araştırıyoruz.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Gerçek ama ya siz zaten kendi kendinizi töhmet altında bırakıyorsunuz Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Lütfen.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bakın ben burada size bir dakika bir şey söyleyeyim kısaca bir şey söyleyebilir miyim? Bir kelime.”

Mahkeme Başkanı: “Anlaşıldı Savcı Bey buyurun. Savcı bey tamam anlaşıldı konu, konu anlaşıldı izin vermiyorum Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Cumhuriyet Gazetesine molotof kokteyli atma kararını ne zaman, nerede, kimlerle birlikte verdiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cumhuriyet gazetesine atma kararını biz önce keşifler yapıldı Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tarih olarak hatırlamıyorum önünüzde vardır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne kadar önce olaydan ne kadar önce?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Olaydan çok önce değil yani 10 gün. Zaten bombayla silah bana yanılmıyorsam 3 gün veya 1 hafta kadar önce verildi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede verildi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Gaziosmanpaşa'da Hakan adlı bir şahsın tekstil atölyesinde verildi, terörle mücadele şu…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neresinde bu Hakan isimli kişi ne iş yapar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendisi tekstilcidir tekstil firması şirketi vardır o şirketin sahibidir Gaziosmanpaşa'da. Ben bunu şöyle Sayın Başkanım ben bunu polislerin vasıtasıyla tanıdım. Anlattım ya bu şahıs bana o olaydan sonra olaydan önce daha doğrusu diyelim para veriyordu harçlık veriyordu, veriyordu yani. Siz bana deseniz hadi Bedirhan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Soy ismini biliyor musun?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır bilmiyorum hadi Bedirhan. Hadi Bedirhan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yerini tarif eder misin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tarif değil size teşhiste ederim buradan beni götürün ben A, B şahıs değilim size ben ne söylediysem her şeyin yerini gösterir, şahsı gösterir her şeyi adresli tespit…”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Kimler vardı bu bomba size verilirken?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Terör polisleri vardı 2 kişi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim onlar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Onların isimlerini burada açıklıyorum yapmıyorsunuz size burada açıklama gereği duymuyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl birileriydi genç yaşlı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Birisi genç gözlerinin altı böyle siyahlık vardı böyle herhalde zannedersem vücutla alakalı bir şey siyah benimde oluyor. Siyahlık vardı böyle saçları böyle yayık ya şöyle ben o şahsın birini nerede gördüm diyeyim ya İlhan Selçuk veya Sayın Doğu Perinçek’in hastaneye götürülüp muayenesi yapılırken o şahısları da kameraya almışlar yanılmıyorsam. Bir şahısta var o şahısta Engin Alan’ı hastaneye götürürken getirirken kameraya alınmış bunları gösterirseniz ben size buradan tespit edebilirim veya bu işyerini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizle, sizle samimiyeti var ki size bomba veriyor yani ilk görüşmede mi verdi? İlk görüşmede mi verdi?”
Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi benimle samimiyeti beni kullanıyor, hayır canım diyorum ya size biz eylemler yapmışız, faaliyetler.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O eylemleri kim yaptırdı size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu kişiler.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangisi yaptırdı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu Mutlu Ekizoğlu bilgisi dahilinde ya Sayın savcı şunu size söyleyebilir miyim? Bakın şimdi biz bu faaliyetleri yaparken yaptıktan sonra bilgileri Bostancı’da bir binada topluyorduk. Bir 2 katlı şey vardı, orada şirket adı altında kurulan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne şirketi şirketin ismi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsmini hatırlamıyorum yer gösterebilirim istiyorsanız odanın içindeki hatta evraklar şuradaydı şurada size gösteririm, onu bana teşhis ettirirsiniz ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimin şirketi şirket kimin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir dakika şuanlar şuan bu insanlar veya ben tutuklandıktan sonra ifşa oluruz veya olduk endişesiyle bu yeri kapattıysa bilemem. Ama ben orada çalışmalarımızı yaptıktan sonra işte şimdi dedim ya Sayın Başkanım biz olayları ben gördüğüm şeyleri polislere aktarıyordum onlar bunu tutanak veya rapor haline getirip orada evrak dosyalıyorlardı. Ben dediğim gibi gördüm Hakan, işyerini de teşhis edebilirim daha önceden bu kişilerle irtibatım var öyle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bostancı’da dediğiniz yerde kimlerle buluşuyordunuz yani terörle mücadele şube müdürü oraya mı geliyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polis…. Hayır şöyle Sayın Başkan şube müdürü olarak gelir mi sayın savcı adam sivil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim geliyordu kiminle?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sivil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mutlu Ekizoğlu diyorsun, Mutlu Ekizoğlu kimdir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mutlu Ekizoğlu 3. sınıf bir emniyet müdürüdür terörle mücadele.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sen nerede gördün bu şahsı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu şahıs görmemek yani benimle diyorum size anlatıyorum burada bana para teklif eden, bana bakan cezaevinde kendisidir. Ama şunu da size söyleyeyim size.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl teklif etti, nerede etti?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Terörle mücadelede şey vardı da irtibat vardı da Sayın savcı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman yani, ne zaman?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani görüşme yoktu irtibat vardı ama görüşme yoktu terörle mücadelede dedim ya ben burada anlattım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi şunu söylüyorum size bak 30 Mart 2008 tarihinde gözaltına alındınız doğru mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Doğrudur, evimde olayı yaptım gittim 5 saat sonra (1 kelime anlaşılmadı)”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alınmadan ne kadar önce Mutlu Ekizoğlu’yla terörle mücadele şube müdürlüğünde görüştünüz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Görüşmedim görüştüm şöyle söylüyorum size irtibat vardı ama ben onunla görüşmüyordum birebir hani aracılarla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kiminle görüşüyordunuz terörle mücadeleden?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polis şube polis şubede o dönemde ikamet eden çalışan anlatıyordum size yarım kalan birisi böyle saçları böyle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tamamda Mutlu Ekizoğlu’nun selamını mı getiriyorlardı nereden size bu talimatları veriyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ortada bir örgüt bir yapı var Sayın Başkanım. Mutlu Ekizoğlu bu yapının.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sık sık arkaya bakıp da böyle konuşuyorsunuz bir şey mi var arkada?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır yok ses geldi de şimdi duymuyor anlamında bakabilirim sonuçta burada tanıdığım insanlar var bakamaz mıyım? Bakarım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır mahkemeye hitaben konuşursanız daha uygun olur.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ses geldi de burada.”

Mahkeme Başkanı: “Mikrofona yakın konuşun zabta geçsin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok sese hitaben baktım Sayın Başkanım bu uğultu varda o yüzden.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Net bilgi istiyorum sizden.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki tarif ediyorum bakın Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mutlu Ekizoğlu’yla 30 Mart 2008 tarihinden ne kadar önce, nerede görüştünüz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Size, size şunu söylüyorum siz benden yer bilgi istiyorsunuz öyle değil mi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet, evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bende size diyorum ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Telefonla mı görüştünüz, yüz yüze mi görüştünüz, internetle mi görüştünüz ne yaptınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “(1, 2 kelime anlaşılamadı) ifade edeyim, ifade edeyim, ifade edeyim. Buradan alın askerleri yanınıza gidelim ben size tek tek bak kardeşim burada bu vardı burada bunu aldım Bostancı’daki yerin adresi budur biz burada faaliyet gösterdik. Ben size gösterebilirim ama diyorum ki; şimdi biz bu adamlarla Bostancı’da bu faaliyeti yaptık. Ama şimdi bu adam ifşa oldum korkusuyla kaldırmış olabilir ama ben size diyorum yerini göstereceğim. Bakın karşısındaki yerleri de tarif edeyim Bostancı…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ben size somut bilgiler soruyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Somut bu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Terörle Mücadele Şube Müdürü dediğiniz Mutlu Ekizoğlu’yla ilk defa nerede, ne zaman, ne şekilde irtibat kurdunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, ilk defa yüz yüze görüşmem terörle mücadele şube müdürlüğünde oldu. Beni aldı odasına 3 gün boyunca herkes nezarette yatarken ben onunla karşılıklı döner, İskender, kebap yiyordum yani.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yediniz, terörle mücadele şube müdürüydü öyle mi kendisi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet terörle mücadele şube müdürüydü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi tarihte gözaltına alındığınızda.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi ki 2008 ya işte.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E Selim Kutkan o zaman terörle mücadele şube müdürü.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır. Mutlu Ekizoğlu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Belgelerde var imzalar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Belgede burada da var. Ya Sayın savcım şöyle şimdi ben çocuk değilim öyle şeyinize öyle kolay kolay düşüremezsiniz yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır belgeler işte dosyadaki belgelere bakın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “2008 yılında benim ifademi almaya.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Terörle mücadele şube müdürü o tarihte Selim Kutkan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İfademi almaya (1 kelime anlaşılmadı) adam o Mutlu Ekizoğlu:”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mutlu Ekizoğlu o zaman terörle mücadele şube müdürü değil.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya tamam bu adam organizeden gelip teröre müdür olmadı mı, oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra oldu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “2008’de oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O tarihte yoktu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “2008’de oldu Sayın Savcı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sen gözaltına alındığında Terörle Mücadele Şube Müdürü Selim Kutkan’dı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım etki altında kalıyorum, müdahale edin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet başka.”

Salondan söz almadan konuşanlar oldu anlaşılmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Muzaffer Bey lütfen.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben burada yönlendiriyorum, ben burada yönlendiriliyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Zabıtlarda bellidir yani tutanaklarda bellidir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Zabıtlarda belli.”
Mahkeme Başkanı: “Tutanaklarda belli o tarihte kimin terörle mücadele şube müdürü olduğu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Belli tamam (1, 2 kelime anlaşılmadı) diyorum ki gereğini yapın.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Zabıtlarda belli. Yani sizin ne kadar doğru, ne kadar doğru olmayan bilgi verdiğinizi ölçmeye çalışıyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın savcı ben diyorum ki bu adam size bununda bilgisini vereyim, bu adam önce organize şubede müdürlük yapıp daha sonra organize şubeden, terörle mücadele müdürü olmadı mı? Oldu, bitti ikisini de biliyorum.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz gözaltına alındığınızda oranın şube müdürü Selim Kutkan’dır.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Selim Kut… ondan sonra neyse Sayın savcım sizle diyalo… şey yapmak istemiyorum ama kim yalan... ben diyorum ki size.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet resmi kayıtlarla ortada.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben bu sonuçta.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet başka bir soruya geçiyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir saniye, bir saniye cevap vereyim öyle hemen atlamayın.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Buyurun buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben size diyorum ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerde görüştünüz yüz yüze veya telefonla cevap vermiyorsunuz başka şeylere geçiyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya algılama ses.”

Mahkeme Başkanı: “Mutlu Ekizoğlu’yla nerde görüştünüz diye soruyorlar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede, ne zaman, ne şekilde görüştünüz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Uğultu varda anlaşa… duyamıyorum sesi fazla Sayın Başkanım. Şimdi ben diyorum ki size Mutlu Ekizoğlu denen kişi girdim terörle m… ya ben bu adamın nerden ismini biliyorum. Ben size bu adamın yani kafadan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet nerden biliyorsunuz evet onu soruyorum nerden biliyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Size anlatıyorum işte. Gülünecek bir şey yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben size diyorum ki yer gösteriyim siz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu biraz önce bazı eylemler yaptırdılar bize terörle mücadele şube müdürlüğünde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır bize değil bana.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dediniz, Bostancı’da buluşuyoruz dediniz. Terörle mücadele şube müdürlüğü bir kumarhanenin veya içkili bir yerin niçin takibini yapsın?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Terörle mücadele şimdi ben dedim mi size terörle mücadele şube müdürlüğü gidip yapıyor orayı, böyle bir ağzımdan bir kelime çıktı mı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çıkmadı. Değil mi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onlarla beraber çalıştım, onlar beni yönlendirdi dediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çalışıyorum ama nerden biliyorsunuz, terörle mücadele resmi bir evrak yok ki ortada terörle mücadele Bedirhan Şinal’ı ajan olarak kullanıyor, sokuyor oraya bilgi aktarımı yapıyor diye. Ben size bunu ifade etmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dedim ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kiminle yaptınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ortada bir örgüt var.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi örgüt?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsmini de ben mi takayım Ergenekon’a takıyorsunuz ona da bir isim bulursunuz herhalde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İşte Ergenekon terör örgütünü burada soruşturuyoruz başka, başka örgüt varsa.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamamda ona da bir terör örgüt, ona bir isim.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onu ayrıca bir soruşturma konusu yapar, dava konusu yaparız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sonun…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Buradaki Ergenekon terör örgütünü konuşuyoruz hangi örgütleri yönlendir….”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sonuçta size diyorum ki bunun ismini takan sizsiniz. Ona da bir isim bulun. Ben nerden bileyim, adam bana demiyor ki biz şu terör örgütünün üyesiyiz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyse siz benimle muhatap olun boş verin bu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet cevap almak istiyorum yani sizi polisler.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Veriyorum işte yav diyorum ki, Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Polisler sizi Hakan’ın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya anlatamıyorum herhalde Sayın Başkan diyorum ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hakan’ın iş yerinde.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi bir örgütten bahsediyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam örgüt. İsmini bu örgüte ben mi koyuyorum?”

Mahkeme Başkanı: “Mutlu Ekizoğlu isminden bahsediyorsunuz. Nedir, neyin nesidir, açıklar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Açıklıyorum işte diyorum ki yav Ergenekon terör örgütü diyorsunuz devle… savcılar buna bu terör örgütü monteliyor ya ona da bende size bir örgüt veriyorum işte örgütün ismini siz bulun. Manyaklar örgütü, sapıklar örgütü, ne örgütüyse örgüt işte ne bileyim ben ne örgütü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben örgütün yönetici değilim ki.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi birtakım kişiler size işte şunlar şunlar yaptılar diye söylüyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam Sayın Başkanım. 3 kişiden sonrası örgüt olmuyor mu?”

Mahkeme Başkanı: “O kişilerin Mutlu Ekizoğlu’yla, Mutlu Ekizoğlu’yla bağlantısını nasıl kuruyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “E adam o zama… müdür. Ya şöyle bir şey yani şimdi ben gidip Mutlu Ekizoğlu bana gelip Mutlu Ekizoğlu gelip bana niye para teklif etsin? Şimdi gelip bana o zaman organize şubenin.”

Mahkeme Başkanı: “Yani o.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Müdürü oysa (2, 3 kelime anlaşılmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Size şu aletleri koyun, şu aletleri şuraya koyun diyen şahıslar bizi Mutlu Ekizoğlu diye gönder diye mi gönderdiler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır hayır ya Mutlu Ekizoğlu biliyorum trafik kuruyorlar. Ya ben ama şu da olabilir hani diyebiliriz ki telefon konuşmasında diyebiliriz ki ya kardeşim Mutlu Ekizoğlu’yla normal resmi bir konuşma yapıyor. Ama görüşüyorlar sonuçta yav siz Sayın Başkanım siz şimdi bir örgüte üye değilsiniz. Siz gelip veya savcılar bir örgüte üye olmadıklarını düşünürsek şimdi gelip burada bana para teklif eder misiniz? Der misiniz Bedirhan sana 150 milyar işte ananene her ay 300 milyon işte şöyle yardım, böyle yardım der misiniz?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bedirhan sana para teklif edenler burada belli.”

Mahkeme Başkanı: “Size kim, nerede para teklif etti?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani dosyada sunmuş olduğun belgelerde belli.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim bana para teklif et…. kim bana para teklif etmiş?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimlerin para teklif ettiği, ne olduğu hepsi ortada. Mektuplar ortada kendin ibraz etmişsin şimdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani kimin para teklif ettiği, ne yaptığını anlatmışsın güzel güzel.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O sizin görüşünüz, o sizin görüşünüz.”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey size kim, nerede teklif etti parayı? Parayı ne zaman teklif etti?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ben nereye döneyim orayı mı döneyim, buraya mı döneyim bir karar verin.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Öyle git gel.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi orda başka bir şeyler var siz başka bir şeyler söylüyorsunuz, onları anlatın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Anlatırken size mi deneyim diyorum size hitaben mi konuşayım? Tamam size hitaben peki. Evet dinliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “2 tane polisle Hakan’ın iş yerinde buluştuk dediniz ne zamandı bu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bana el bombası verdiler, silah verdi….”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zamandı bu? 3 gün önce mi, olaydan 3 gün önce mi buluştunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “3 gün veya 1 hafta önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “1 hafta önce kimler vardı yanınızda başka?” 

Sanık Bedirhan Şinal: “İkimiz bir de Hakan vardı, kim olacak Hakan iş… ya işyerinin sahibi Hakan Malatyalı kendisi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O da vardı yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Malatyalı başka. Kaç yaşında?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yaşını ne bileyim adamın nüfus kimliğine bakmıyorum ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tahmini yaşı, boyu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi ben size 70 yaşında desem 70 yaşında mı çıkıyorsunuz?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ayırabileceğiniz özellikleri var mı, kilosu, saçı keldir değildir.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle şimdi şunu söylemek 70 yaşında dediğim zaman.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gözlük takar, takmaz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben size yanılabilirim siz mesela 40 yaşında genç görünüyorsunuz 70 çıkmayabilirsiniz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi bir şey söylersem 50 derim adam 30 çıkar yalancı durumuna düşerim yani değil mi?”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıdığın birisiyse anlatabilirsin, ne kadar olduğunu tahminen.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tanımıyorum, polislerin aracılığıyla tanıyorum adamı onlar.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sana harçlık vermiş bak, harçlık veren adamı tanıyorsundur.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam harçlık veriyor, ne zaman veriyor? Polis tanıttıktan sonra. Bizim kardeşimizdir, yeğenimizdir, şudur budur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. 3 gün önce, 1 hafta önce sana bomba verdiler.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bende buna atmadım. Cerrahpaşa…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hakan, Hakan demedi mi bu ne bombası nedir diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Adam onların adamı ne diyecek adam, adamda zaten adam gidiyorsun mekanına adam bizi gördüğü zaman başlıyor silahlarla şak şuk, şak şuk oynamaya. Ne bileyim ben adamın niye bir şey demesin?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Akıllı bir adam der tabi. Siz olsanız şimdi bir işadamı demez misiniz gidip kardeşim beni meka…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niye benim işyerimde veriyorsunuz demedi mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Der ama adam onların adamı olduğundan dolayı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Demedi. Sen nereye götürdün o bombayı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben o bombayı Cerrahpaşa’daki dostlarıma, arkadaşlarıma verdim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim o dostların?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsim telaffuz etmeyeceğim. Burada size çünkü gerek.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niye etmiyorsun? Bak ediyorsun istediğin zaman ediyorsun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vermiyorsunuz, yapmıyorsunuz gereğini, yapacak mısınız? Yapmıyorsunuz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dost yani sana dostlarına ver diye mi bomba verdiler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır oraya at diye verdiler. Bende vicdanım insanlık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E atmayınca sana bir müeyyide uygulamadılar mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sana bomba veriyorlar, at diyorlar, atmayınca sana bir ceza vermiyorlar mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya söyle bir şey Sayın Başkanım şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Örgüt diyorsun bir de bak örgütse.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Örgütse sana ceza vermesi lazım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya şimdi Sayın Başkanım şöyle bir şey var siz diyorsunuz yav komik geliyor söylediklerin. Örgüt örgütse böyle yapar. Ama ya kar... yani örgüt ortada bir örgüt, örgüt olmasa nasıl yaratsın bunları, bunları nasıl dinlesin, bunları nasıl veya adamların kasetini çeksin?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi ben gitsem bir internetçiye desem kardeşim bana bir kamera ver. Verir mi? Gizli kamera ver. Verir mi? Vermez. Şimdi gidip normal bir adam gidip bir adamın bilmem ne kasetini çeker mi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi somut olaydan bahsediyoruz molotof atma olayından bahsediyoruz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bomba verdiler atmadım, atmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bomba verdiler sana bu bombayı hangi dostuna verdin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cerrahpaşa’daki bir dostuma verdim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir o dostun, nerde, ne şekilde verdin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsim telaffuz etmek istemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne diye aldı senden bombayı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bombayı ne diye aldı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benden bir eylem yapacağım diye almadı ama eyleme kullanmış daha sonra bana haberi geldi bunun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi eylemde kullanmış?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir yere atmışlar işte bir caddeye düşmüş bomba patlamamış piminde bir bozukluk varmış herhalde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereye atmışlar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cerrahpaşa’da bana verilen ne kadar doğru, ne kadar yanlış bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E senin dostun söylemiyor mu ben bu bombayı buraya attım diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben nerde… adam cezaevi...”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl dostun var senin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani. Burada kişisel sohbete döndü bu muhabbette yani Sayın savcı şunu söylüyorum ben diyorum ki size bu adamlar bana bombayı verdi ben bombayı çocuğa verdim, çocuk zaten bu olayı olaydan sonra oluyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz molotof attıktan sonra mı atıyor?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi bana nasıl söylesin ben terörle mücadeleyim, karakoldayım bilmem. Gelip ya kardeş bak biz bombayı burada kullandık haberin olsun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimin yanında verdin bombayı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kimin evimde verdim. Kimin yanında vereceğim? Ananem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O şahsın evinde mi verdin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim benim evimde verdim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E sana sormadılar mı bu bomba nerde diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi? Geldi işte polis.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sana veren kişiler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polis işte bana bombayı verenler evime gelip ananemden bomba, silah istiyorlar onu da onlara sorun bari bana niye soruyorsunuz?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman istiyorlar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte telefon belli kayıtlar orda Sayın Başkan okudu bana onu. Ananeme geliyorlar diyorlar ki kardeşim Bedirhan’a verdiğimiz bomba nerde, silah nerde?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu şekilde mi soruyorlar ananene?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi kadın bana gelip niye desin Bedirhan kafadan uyduracak hali yok. Polis geldi bana bomba istedi, silah istedi nerden evde olan şeylerden haberim yok diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sen bir mektup olduğunu söylemişsin evde mektup var onun yerini göstereceğim demişsin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne mektubu?”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nezarethanedeyken.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra gidip bir arama yapılmış arama kararı alınmış.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok şöyle, şöyle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O mektup konusu nedir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neydi bilmiyorum ki içeriğini mektubun. Ne mektubu?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sana okuyabilirim mektubun içeriğini.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi okuyun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Servet’le ilgili birtakım ifadeler verme.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Servet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O kim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet kim? Sana soruyorum kim olduğunu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “E bende bilmiyorum size soruyorum, siz savcısınız.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Seyhun’la, Seyhun’la Bora bir suçu üstlenmem için bana verdi bu mektubu demişsin, onunla ilgili.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya şunun bunun ortaya çıkması açısından çok basit bir olay var değil mi Sayın Savcım?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi Bora Ballı’nın yargılandığı dava var. Bir çete davası ya kardeşim Bora Ballı’yı çeteye takan adam bu Servet’i de oraya takmaz mı değil mi? Şimdi ortada böyle bir olay yok ki nesini taksın? Yani gidin MHP ilçe başkanını çağırın kardeşim sen nasıl adamsın, nasıl bu adamlara elin şeyini teslim ediyorsun yazıhanenin malzemesi anahtarını teslim edip burada bir eylem yaptırıyorsun o öyle bir şey olmuşsa diye…. der yani. Neyse. Siz bunları araştırmak yerine her gün burada tutukluluğunun devamına diye söylüyorsun birazda bunları araştırın Sayın savcım. Abi bilseydim savcılık bu kadar güzel meslek bende savcı olurdum yani, Sayın Mehmet Ali Pekgüzel.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet Bedirhan Şinal, Oğuzhan Aslan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu kişiyle aranızda bir husumet var mıydı önceden?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Oğuzhan Aslan, Oğuzhan Alparslan Abdülkadir’i mi soruyorsunuz?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Oğuzhan Aslan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu yaşı küçük olan çocuk.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Olayda kullandığım çocuk.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yo neyi olacak ki 13 yaşında çocuk benimle ne işi olur?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E onu niçin bu işi dahil ettiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mahallede… hııı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onu da mı polisler söylediler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mahallede bana abi diyen bir insandı. Kullanmak gere… ya sonuçta ben şöyle ben olayı aslında Oğuz’a yaptıracaktım, Oğuz’da çocukluğunun verdiği korkuyla o işi yapamadı. Ben yaptım. Hani ben işi çıkardım kendim, ben işin içinden çıktım Oğuz yapsın diye düşündüm Oğuz’a dedim yap oğlum yapmam dedi ben yaptım. Oğuz’la benim aramda…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Size bombayı verenler ne dediler yani bu bombayı ne yap dediler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu bomba şöyle Sayın savcı Cumhuriyet Gazetesine el bombası atılacaktı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Atılacaktı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu nerden esinlenerek geldik buraya.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cumhuriyete atılan bombalardan esinlenerek geldik. Hani sonuçta bu adamları bir yerlere takmaları lazım ya buraya sonuçta takılan elini veren kolunu alamıyor. Yani kolunu veren vücudunu alamıyor buradan bu düşünceyle bir örnek çıktı ortaya Cumhuriyet Gazetesi olayı bizde gittik Cumhuriyete atacaktım dediğim gibi zaten atsam da patlamayacaktı herhalde bomba patlamayan bir bomba çıktı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır atmadınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Atmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sonra molotof nerden çıktı, molotof atma kararı nerden çıktı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle Sayın Başkan ben içimde biraz huyum kurusun biraz holiganlık vardır, içimde böyle tribüne takıldığımızdan dolayı e maçlarda bizim azali ezeli rakibimiz Karagümrük vardı. O Karagümrüklüler geldiği zaman biz onlara molotof atardık, ses bombası atardık, dönerle saldırırdık, döner bıçaklarıyla. Buradan işte bir arkadaşlarımla öğrendim molotof yapmayı attım yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi arkadaşından öğrendin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi bil… hatırlamıyorum çok uzun zaman geçti. Yav diyorum size 10 yaşında gidin nedir o karayollarını Küçükköy’e Gazi Mahallesine size bomba yapsınlar yani el bom… şey yapsınlar el bombasından da tahribatı yüksek bomba yapsınlar adamlar doğuyor 10 yaşında bombacı oluyor yani Sayın Başkanım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ben kararı nerde aldınız diye sordum bu kararı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kararı nerde aldık? Bunu daha önce beyan ettim size.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim verdi bu kararı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl kim? Polisler verdi işte polis.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne dediler molotof mu at dediler sana?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır el bombası at dediler Sayın Başkanım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın savcı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Atmadın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle ben molotof atmadım, bana bomba at dediler polisler şimdi bana bomba at derken bu işi kimle planladı, kimle yaptı? Orasını bilemem onlara sorun çağırın buraya nasıl burada herkesi çağırıp soruyorsanız onu da sorabilirsiniz. Misal olarak.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi polis dedi size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Cevabını verdim tekrar vermek istemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gözü altı şey olan falan dediniz, ismini veremediniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte yani anlatıyorum izin vermiyorsunuz ki her dakika bir soru.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onlar mı, onlar mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Saçı böyle yayık.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onlar mı dedi yani molotof at diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bomba verdiler atmadın, daha sonra molotof atma kararı nerde verdiniz, ne şekilde verdiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi ben aradım dedim ki kardeşim bu benim bu hat değil onların 505 veya 555’li bir numarası var. Arayıp işte dedim ki kardeşim bomba atmıyorum molotof atıyorum, peki dediler. Yani eylemi yap da ne yaparsan yap. O düşünceyle.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi telefonla görüştünüz sizin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim 37 veya 38 mi öyle bir hattım vardı şuan o hattı ben kırıp attım tabi ki dışarıda en son o organize şube polis.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Numarasını verebilir misiniz? Biz (2, 3 kelime anlaşılmadı).”
Sanık Bedirhan Şinal: “Organize şube polislerine küfür ettikten sonra attım kırdım hattı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Organize mi, terörle mücadele mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “O organizedeki polis. İlk dedim ya organize beni kaptı daha sonra teröre kaydım diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Siz Oğuzhan’a ne söylediniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dedim ki çocuğum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bomba atılması veya molotof atılmasıyla ilgili?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çocuğum yavrucuğum sana 300, 500 milyon para vereceğim zaten çocuk 1 milyona 13 yaşındaki çocuk 1 milyona tav olan adamlar, çocuklar yani. 1 milyon verdin mi git sana şeyde atsın. Dedim ki kardeşim sen, abi diyen bir insan zaten bana böyle böyle sana 300, 500 milyon para vereceğim atalım veya atar mısın daha doğrusu. Peki yaparım. O Şişli’ye gitmeden önce yaparım abi, ederim abi, Şişli’ye gelince fosladı bende kendim yaptım. Başka bir şey yok. Para vaat ettim yani bir şey vaat ettim kullandım, kullandığımı da itiraf ediyorum Umut Erdoğan’la o çocuğu ben kullandım. Oğuzhan Aslan’ı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Fatih Derdiyok’u nerde buldunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Fatih Derdiyok’u bir yerde bulmadım. Fatih Derdiyok mahalledeydi ben ona işte benzin almak gerektiğinden molotof yapmak için dedim ki kardeşim abim ya onunla biz dostuz yani beni kırmayacağını bildiğimden dolayı ama böyle bir eylemi yapacağımı bilseydi Sayın Başkan hani engel olurdu, mani olurdu öyle bir insan hani benim suça bulaşmamı istemezdi. Fatih Derdiyok dedim ki kardeşim, abimin arabasının benzini bitti ona araba alacağım e benzin alacağım bana yardımcı olur musun? O dedi ki tanıdığım var. Gidelim alalım, aldık. Zaten şöyle bir şey. Bu benzini aldık. Hani şimdi polisler bizim benzini nerden aldığımızı bilmiyorlardı. Bana dedi ki Bedirhan şeyin resmi nerde, ne derler benzeni aldığınızın fotoğraf şeyi nerde görüntü alabileceğimiz yer ben orayı, orayı da ben tarif ettim. Hani Fatih Derdiyok’la gidip şey yaptığımız yer var ya benzin alıp.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Benzin almak için Fatih Derdiyok’u yanınızda götürdünüz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kullandım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kullandınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Polisler size rahat getirebilirdi benzin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani size bombayı veren benzini çok rahat verebilirdi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşi gücü bitti bana benzin… yav diyorum ki Sayın Başkan polis bana bombayı verdi, şimdi bombayı veren adam bana molotofu da verirde sonuçta polis bana molotofu hazırda verebilirdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet, benzinde verebilirdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Molotof böyle hazır olarak buradan şeye götürülecek bir malzeme değil ki oturduğunuz yerden 2 dakikada yaparsınız yani. Molotofu zaten ben ortaya attım Sayın savcı hani onlar bana demedi git molotof at diye ben ortaya attım ve kabul gördü bende.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Seyit Şahin’in ifadesi var sizin daha önceden kendisinden molotofun nasıl yapılacağını sorduğunuza dair doğru mudur bu ifade?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Doğrudur doğrudur, sormuş olabilirim. Seyit Şahin.” 
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl hazırladınız molotofu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir holigan olduğundan dolayı sormuş olabilirim bilgisi vardır diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl hazırladınız molotof kokteylini?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl hazırladık Sayın Başkanım? Molotof şimdi dediğim daha önceden 3, 4 tane şişe kola şişeleri aldık. Umut Erdoğan’a para verdim. 3, 4 tane kola şişesi aldık kola şişeleri şimdi küçük Coca Cola şişesiydi Sayın Başkanım. Bu Coca Cola şişelerinin yapımı çok sert bir cam olduğundan dolayı hani attığınız zaman patlamayacağını düşündüğümden dolayı denedik de hatta orda patlamadı. Daha sonra bu 4, 5 tane bulunan molotofu zaten orda Sayın savcı elimizde ses bombası yapacak malzemede vardı istesek oraya ses bombası yapmak çok basit bir şey 50, 100 tane torpili alıp şey yaptın mı birbirine koydun mu al sana ses bombası yani molotofu orda hazırladık. Benzini aldırdım Fatih’e bizi bir ara sokakta hazırladık, hazırladım daha doğrusu. İçine o 4, 5 tane şeyi patlamayacağı düşüncesiyle bira şişesine içinin tümüyle doldurdum o diğer şişedeki malzemeyle benzinle daha sonra şey oldu. Attık işte. Gerçi ben dediğim gibi el cebimde bir molotof elimde bir tane silah gittim Cumhuriyet Gazetesinin önüne attım. Zaten orda ki polislerde horul horul uyuyorlardı dedim 3, 4 kere geçtim önünden.”

Mahkeme Başkanı: “Ama daha sonra kola şişesinin kırılmayacağını fark etmişsiniz bira şişesine değiştirmişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet o kırılacaktı çünkü ben şimdi alkolik biri olsam yanımda içki içen arkadaşlar vardı hani biliyorum daha önce bira şişesiyle diyorum ya Sayın Başkanım Seyit Şahin’in ifadesine bakarsanız ben daha önceden de molotof atmışım. Değil mi? Onun ifadesinde orda Sayın savcı okuyabilir ben daha önceden de molotof atmışım, maçlarda, Karagümrüklüleri yakmak için atmışım, molotof atmışımdır, doğrudur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Oğuzhan Aslan’ın ifadesinde hakim huzurunda verdiği ifade de birtakım konulardan bahsediyor, onun için sordum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kişilerin yanıma geldiğinden mi diyorsunuz Sayın savcım?”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Olay günü Bedirhan Şinal ile Umut Erdoğan yanıma geldiler. Bedirhan bana Cumhuriyet Gazetesine molotof atacağım Umut Erdoğan orada bulunacak ve havaya ateş dedi. Bana da orada duracaksın dedi. Bu iş bana Bedirhan 500 YTL para verecekti. Bedirhan Şinal bu iş için kendisi 10 milyar lira para alacaktı. Ancak kimden alacağını söylemedi diyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim söylemiş ona 10 milyar alacağımı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet siz 10 milyar alacağım şeklinde bir şey söylediniz mi Oğuzhan Aslan’a?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben ona sadece dedim ki oğlum sen dedim ben yapacağım demedim zaten şöyle hani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu hakim huzurunda verdiği ifade Oğuzhan Aslan’ın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hangi hakim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sorgu hakim huzurunda.”

Sanık Bedirhan Şinal: “12. Ağır Cezada mı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sorgu hakimi huzurunda ilk tutuklamaya sevk edildiğinde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “He he Sayın Hasan Hüseyin Özese’nin. Bilmiyorum ben onun şeyini de şimdi ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizde varmışsınız aynı şeyde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vardım da ben ifadeyi pek algılayamadım o zaman Sayın Başkan bizi gördü paketlediğinden dolayı tutuklayıp pek bir şey yapamadık yani zaten tek tek girdik içeri.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Siz 10 milyar lira para alacağım dediniz mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tek tek girdik, içeri ben ifadesini bilmiyorum. En son tutuklama şeyine geldiğimiz faslına o zaman toplu aldı Sayın Başkan bizi. Neyse ben 10 milyar vereceğim demedim ona dedim ki kardeşim sana 300, 500 milyon vereceğim o da bana dedi ki zaten Sivas’a gideceğim para lazım e gel dedim sen bu eylemi yap sana vereyim para yapmadı yanımızda durdu sadece. Umut evet o doğrudur ben Umut’a hani dedim ya Sayın savcı orda keşif yapmışız orada bilgilere sahibiz sahibim daha doğrusu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hani adam orda saat başı mı yarım saatte bir mi güvenlikçiler Cumhuriyet Gazetesi güvenlikçileri ya polisten bir şey olmazda sorun olacak güvenlikçi adam orda bizi eylemi yaptıktan sonra paniğe girip bize ateş, bana ateş açabilir hani beni görmüyor gerçi ben kapalı bir yerden attım da. E misal olarak ateş açabilir bana bende o düşünceyle dedim ki Umut Erdoğan’a al dedim kardeşim git sen bu silahla o direğin karşısında dur. O da direğin karşısında zaten ateş açmadılar. Yakaladılar Umut Erdoğan’ı. Ya düşünün Sayın Başkanım polis olay oldu, polis olay oldu biz kaçıyoruz bizi kovalayanlar güvenlikçiler, polisler hala ekip otosundan çıkamamış o derece yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin söylemediğiniz bir şeyi söylediğiniz şeklinde beyan etmesi için bir sebep var mı Oğuzhan Aslan’ın?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilemiyorum onu ona sormak lazım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aranızda bir husumet olmadığını söylediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine devamında şöyle diyor. Ancak kimden alacağını söylemedi ancak isim söylememekle beraber bu parayı cezaevindeki büyük birilerinden alacağım dedi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani o kişide kim oluyor Boğaç Kaan Murathan’ın mı oluyor, Sayın savcı sizin deyiminizle. Hani siz şimdi alacağım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani siz bu şekilde Oğuzhan Aslan’la konuştunuz mu, konuşmadınız mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır kabul etmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne için yalan söylesin sizin hakkınızda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmem ona sorun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Herhangi bir sebep yok değil mi yalan söylemesi için?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine siz olaydan önce herhangi bir yerde büyük bir olay yapacağım ki Türkiye ayağa kalkacak şeklinde beyanınız oldu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Şu oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerde söylediniz bu sözleri?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum şimdi kime hatırlamıyorum kime söyledim de şöyle şimdi bu Bayrampaşa bombalama olayı olmuştu ya Sayın savcım anlattım burada huzurda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerenin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bayrampaşa’da bir internet kafe bu çevik kuvvetin bulunduğu sokakta bu emniyet mensuplarına karşı bir bombalama olayı olmuştu ben onu üstlenmeye gitmiştim üstlenememiştim hatırlarsanız burada ifade ettim onu tekrar ifade etmeyeceğim o olay olduğunda şimdi o olayda Türkiye ayağa kalkmaz mı? Ortada ölü var hatırladığım kadarıyla ölü mölü vardı. Polis bir polisin kolu kopmuş bir çocuğun bacağı kopmuş yani bu olayı belki bilmiyorum yani söylemiştimdir, evet bomba atsaydım yine Cumhuriyete bomba atıldı Türkiye ayağa kalkmadı mı? Kalktı. E bende bomba atsam demek ki yine kalkacaktı ama kalk… bilmiyorum molotof attık belki yine kalkmışlardır da benim haberim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Aydan Özdemir’i tanıyor musunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet tanırım kendisi kimsesiz birisiydi ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aranızda herhangi bir husumet var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır o kızı ben evimde bakıyordum. Hani bana yatacak kalacak yeri yoktu. Evimde baktığım bir insandı yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İyilik yaptığınız birisiydi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet iyilik yaptığım diyelim, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendisinin ifadesi alınmış.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O ifadeyi ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şu şekilde beyanları var. Diyor ki Coşkun’un arkadaşlarından dayısı Davut, Gülbay, Ayhan, Mesut, Umut, Selçuk, Esma, Murat, Fatih, Bedirhan, Mesut isimli şahısları tanırım. Bu kişilerin hiçbirinin soy isimlerini bilmem ancak Bedirhan isimli kişi cezaevine girmeden önce ismini daha sonradan duyduğum ve kendisini şahsen tanımadığım Bora isimli kişinin silahını üstünde yakalattığını ve Bora’nın işlemiş olduğu bir suçu üstlendiğini ve bu suçtan dolayı tutuklandığını cezaevinden çıktıktan sonra evine geçmiş olsuna giderken bana anlattı diyor. Sizin istikrarlı ifadelerinizde böyle bir olaydan da bahsediyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İstikrarı var yani bu ifadelerin öyle bir şey yok ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha önce başkalarının suçunu üstlendiğimden cezaevine girdim şeklinde beyanlarınız var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Üstlendim diyorum işte Sayın Başkanım yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu beyan doğru mudur? Aydan…”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ney beyanı Bora Ballı yav Bora Ballı diyorum öyle bir şey…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Aydan Özdemir beyanı doğru mudur?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır kabul etmiyorum. Ya ben cezaevine girdim evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kabul etmiyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır kabul etmiyorum. Kenan diye birisinin silahının kabzasıyla kafasından yaraladım girdim. Ondan önce şey var. Bu pardon silah yakalattığımı anlatmıştım Haydarpaşa Garında o olaydan dolayı tutuklandım. Daha sonra gözaltına alındım. Kapı teslimi (1 kelime anlaşılmadı) bir daha girdim cezaevine o da o girişimle Seyhun Zayim’i (1 kelime anlaşılmadı) için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine ifadesinin devamında şöyle diyor. Bu tarihten 20 gün kadar önce Coşkun ile gezdikten sonra Coşkun beni Bedirhan’ın evine bıraktı. Bedirhan Kurtlar Vadisi kitabını okuyordu. Ananesiyle sohbet ediyordum, Bedirhan bize bir abi var işini halledersem 200 milyar bana para verecek yapacağım işten dolayı cezaevine gireceğim dedi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu abi Bedirhan’a çok iyi avukatlar tutacağını 3, 5 ay içerisinde cezaevinden dışarıya çıkaracağını söylemiş.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ben ve ananesi kendisine saçmalama dedik. Bedirhan ise bize göreceksiniz bu işi yapacağım bana dönerek senin ve Coşkun’un hayatını karartacağım dedi diyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kurtaracağım karartacağım değil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Doğrudur. Söyledim evet söyledim. 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Doğru mu bunlar?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet söyledim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir bu hangi abinin işini halledeceksiniz 200 milyar para alacaktınız, onu da açıklar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polis abilerin.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Efendim.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Polis abilerin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi polis abilerin?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte izah ettiğim isim vermek istemediğim zaten öbürlerinin isimlerini verdim,  o ikisinin ismini vermiyorum sadece.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “200 milyar para mı verdiler size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “150 milyarı geçti şuana kadar. Yani 150 milyarı geçmiştir.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sana verdiler mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bana değil de ananeme verdiler canım bana ne verecekler.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Coşkun’a verdiler mi veya işte Aydan’a verdiler mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ya öyle bir vaat bulunmuşta ben sonuçta bunlara vaadine kalmışım ananeme geçmiş para ananem bazı şeyler olduğundan dolayı vermiyor işte parayı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine ifadenin devamında. Ben Coşkun’la Bedirhan’lara gittiğimde bize dün cezaevinden Seyhun abi aradığını ve süet ayakkabı istediğini söyledi. Bana bu ayakkabıyı yaptırıp göndereceğini söyledi. Hasan’ın Hasdal Askeri Cezaevinde yatarken Bedirhan ile görüştüğünü kendisi adına para topladığını söyledi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nerden toplamışım?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Seyhun’la görüştünüz mü cezaevindeyken?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim. Görüştüm tabi telefon vardı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizden ayakkabı istedi mi, süet ayakkabı istedi mi sizden, götürdünüz mü?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok şöyle anne, anne dediğim hani Seyhun Zayim’in annesi bende anne diyorum kendisine anne ayakkabı alacağını beyan etti bana bende onunla birlikte sadece hani şimdi beni evladı oğlu olarak gördüğünden dolayı 2. bir oğlu ona yardım babında gidecektim Seyhun Zayim’in ayakkabısını alıp zaten görüşlere ben götürüyorum şeyleri ailesini görüşe ben getirip ben eşlik ediyordum daha doğrusu götürüp demeyeyim de. Eşlik ettiğimden dolayı bende o an, o anda onu söylemişimdir de öbürü neydi Sayın savcım? Öbür şeyi de söylediniz ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangisini Hasan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “He Hasan yo Hasan ben kimden para toplamışım yani biz bizim bir ocakta…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onun adına para toplamışsınız kendisi cezaevindeyken Hasan Çetin midir bu kimdir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ocakta bir dergimiz, bir dergi. Hasan Çetin’dir evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hasan Çetin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Topladınız mı bu parayı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır kabul etmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz kendisine söylemişsiniz bunları.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır hayır para…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizden duyduklarını aktarıyor Aydan?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Para toplamak şöyle mahalleden birileri 50, 100 milyon vermişti veya ocak yönetiminde Sayın Bora Ballılar cezaevinde olduğunda dolayı ocak dışarıdaki ocak yönetiminde bulunan kişiler vermişler 100 milyon, 150 milyon, 200 milyon ben ona o parayı yollamışımdır. Ocak yönetimi ben o para toplamak onlardan para toplamak oluyorsa topladım evet. Ona bakmak açısından.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz olaydan sonra evinizde yakalanmışsınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet 5 saat sonra yakalandım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ve birtakım isimler vermişsiniz bu olayla ilgili olarak.”

Sanık Bedirhan Şinal: “(1, 2 kelime anlaşılmadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tayfun Çatuk, Davut Yıldız, Sevinç Beğirken isminde şahısların isimlerini vermişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın, Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunlarda şüpheli olarak alınmış aramalar yapılmış, gözaltına alınmış ve daha sonraki emniyet ifadenizde de diyorsunuz ki Tayfun Çatuk, Davut Yıldız ve Sevinç Beğirken isimlerini olayın şaşkınlığı ile olayı organize eden kişiler olarak söylediğinizi ifade etmişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Olayın şaşkınlığıyla ilgisi olmayan kişilerin isimlerini niçin verdiniz açıklar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle olayın şaşkınlığı şu. Haber ya biraz yoruldum kusura bakmayın olayın şaşkınlığı şimdi ben onu daha önce izah ettim. Benden gözaltına alındığımda isim istediler. Ben kimle görüşmüşsem o gün hepsinin ismini verdim. O isimler arasında Murat Aplak, Fatih Derdiyok’ta vardı. Gözlerine Kadir Altınışık veya terörle mücadele bunları gözüne kestirdi. Bunlar tutuklandı onlar serbest kaldı. Ya olayın şaşkınlığıyla. Şimdi emniyet oraya ne yazacak Bedirhan Şinal burada bunu söyledi biz onu gözaltına aldık yalan mı çıktı diyecek hayır diyo ki olayın şaşkınlığı beni koruyor işte ne yapsın gariban.”
Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ihtiyacımdan dolayı mola vermenizi talep ediyorum. Çok.”

Duruşmaya kısa bir ara verildi.
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu arada bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Hikmet Fırat Arslan’ın geldiği görüldü.  Huzurdaki yerine alındı.

Sanık Bedirhan Şinal eski kimliği tahtında huzura alınarak çapraz sorgusuna devam olundu.

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım öncelikle şunu belirtmek istiyorum. Bu daha demin bir kargaşada bu Mutlu Ekizoğlu’nun şeyinde bir yanlışlık oldu ben burada şimdi şöyle bir şey Sayın Başkanım organize şube ile terörle mücadele şubesi bir olduğundan böyle karşılıklı işte kapıları şey olduğundan dolayı yani şimdi bu adam gelip benimle orada paşa oranın müdürüymüş gibi görü… ben o zaten organize şube ile bu iş şey aynıdır. Ben yine şimdi evrakıma baktığım zaman Mutlu Ekizoğlu’nu yanlışlık hani terör mücadele ben hepsini aynı biliyorum. Mutlu Ekizoğlu o dönem 2008 yılında evet organize şube müdürüymüş. Ancak bu dosyada şeyi vardır hani ben size bir onun şeyinden de bir şey okumak istiyorum. Hani bana deniyor ya neden 3 yıl sonra açıklıyorsun bunu. Bakın şimdi anneannemle ben bir görüşme yapmışım Sayın Başkanım. Anneannemi kısa olarak hani sız kısa istiyorsunuz kısa olarak anlatıyorum. Anneannemle konuşuyorum. İşte birtakım şeyler söyledikten sonra anneannem bana diyor ki bakın şimdi bir şeylerden haberi olmayan kadın bunu bana nasıl söyleyebilir? Anneannem bana diyor ki söylesene sen bu işlerin işleri de temize çık söylesene sen bu işleri de temize çık diyor bana. E ben diyorum ki ben diyorum ki nasıl temize çıkayım? Çıkılır mı temize? Buradan girdin daha nereye çıkıyorsun hani bu Ergenekon şeyine gireceğiz bu 2008’in bilmem kaçıncı ayında konuşmamız olmuş. Daha dosyamız buraya bağlanmadan erge… bilmiyorum ki, yatacağız işte yatabildiğimiz kadar yatamadığımıza da hayıflayıca kendimizi öldüreceğiz diyorum ben anneanneme. Ondan sonra psikolojik tedaviye gittim geldim biraz düzelme var dediler sakinleşme var dediler. Diye söylüyorum bakın anneannem bana diyor ki söylesene bu işleri diyor. Söyle diyor bu işleri yani. Anneannem bir şeyleri biliyor ki, hani anneanneme gelip bir şeyler veriyorlar bir şey hani polis diyor kardeşim bu bombayı ver şeyi ver anneanneme bir şeyler öğreniyor biliyor ki yani zaten ben anneannemle görüşmelerimde bunu kendisine beyan ettim zaten onlar paralar verdiler. Sayın Başkanım her şey açık. Şimdi tekrar ediyorum bu Sayın savcının dediği doğruymuş ben içeride evraklarıma baktığımda bunu anladım. Ya organize şimdi bizim dosyamız şöyle Sayın Başkanım. Biz önce terör örgüt terör şubeden gözaltına alındığımızdan dolayı biz daha sonra Kadir a… Sayın Kadir Altınışık’ın talimatı ile kardeşim işte bu ismi geçen Boğaç Kaan Murathanlar organize bir çetedir. Bunu organize şubeye verelim dediğinde organize şube zaten bu ifade tahkikatı terörle mücadele şubede o kadar şey yok ifadem alınıyor ama şimdi Sayın Başkanım adam geliyor benimle terör bilmiyorum ki ben organize şubenin şeyini adam geliyor terörle mücadelede müdür yapmayacağı şeyi adam geliyor benimle konuşuyor. İşte sen Bora’yı tanıyorsun sen şunu tanıyorsun sen kardeş zaten irtibatlı olduğumu ben söylüyorum beyan ediyorum. Keşke anneannem hayatta oldu olduğunda anneanneme sorsaydınız. Sayın Gülseren Hanım neden böyle söylediniz diye anneannem size açıkça söylerdi. Kardeşim bak bankada 44 milyarım var ben 100 liraya muhtaç bir insanım bu Muzaffer Uslu da 60 milyarım var ben 100 liraya muhtaç bir insanım. Belediye yardımıyla geçinen bir insanım. Bu paraları benim elde etmem mümkün değil. İmkansız. Hani bu adamlar Bedirhan’ı kullandılar bu parayı da Bedirhan’a ödediler derdi ama 12. Ağır Ceza Mahkemesi heyetinizi tenzih ediyorum. 12. Ağır Ceza Mahkemesi bazı şeylerde benim hani ben diyorum sonuçta o heyeti ben inanmıyorum bağımsız olarak karar verdiğine. O heyet yönlendirilerek karar bende.”

Mahkeme Başkanı: "Bedirhan Sey mahkemeler bağımsızdır.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben peki sizin takdi… görüşünüzdür sayın, Sayın Başkanım ben her şeyi itiraf ediyorum huzurunuzda Sayın savcıyla burada diyalog yaşarken çelişkiye düştüm olabilir. Burada sabahtan beri saat sekizden beri beni dinliyorsunuz. İnsanlık halidir olabilir. Bunu da takdirinize sunuyorum bir de şuna dikkat ediyorum. Sayın savcım burada hep istikrarlı ifade veriyorsun şöyle ifade veriyorsun. Ya efendim yani ben o okuduğunuz ifadeler eğer ben vermedim ki kabul etmiyorum verdiğimi. Benim imzam olmadığı da burada görülmüştür Sait Gök ve o yanındaki polis memuru benim yerime sahte imza atmışlardır. Bu adamlar ya kardeşim dosyadaki ifadeleri okuyup eğer bir ortada istikrar görüyorsan e artık ne bileyim yani ya sen yanlış okuyorsun ya biz yanlış. Bir de son olarak son olarak.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim ben şunu söylüyorum sizin mahkemenizi tenzih ediyorum savcı beylere diyorum ki, ya savcı beyler siz burada o kadar anlattığım şeyi dikkate almayın siz hala burada Boğaç Kaan Murathan olmayan bir Ergenekon’dan gidiyorsunuz. Ya bende şimdi merak ediyorum acaba sizin bir şeye bu bahsettiğim çeteden bir korkuları mı var efendim? Siz burada bağımsız bir yargılama yapıyoruz diyorsunuz evet ben inanıyorum. Millet inanmasa da ben size inanıyorum inanabildiğim kadar. Ama şimdi savcılara böyle deyince savcıya diyorum ya ben diyorum ki sa… ortada bir terör örgütü yok, bu adamlar bunu üretmiş, adamlar bombaları gömüyorlar çıkartıyorlar terör örgütü gömdü.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam siz öyle diyorsunuz Bedirhan Bey. Savcı Beyde öyle yorumluyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Merak ediyorum bu soruya cevap versin.”

Mahkeme Başkanı: "Tamam Savcı Bey buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir korkusu mu var bir kaseti mi var bir şey mi kaptırmış ne olmuş bizde bilelim. Bunu size sunayım Sayın Başkanım. Bu görüşme tutanağı bu da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sayın Başkan izninizle devam ediyorum. Aydan Özdemir’in ifadesinden bahsediyordum. O ifadede yine şu şekilde bir beyan var. Ayrıca ben Bedirhan’ın evlerine gittiğimde bana anneannesi Bora, Seyhun, Hasan isimli kişilerin cezaevinden Bedirhan’ı aradıklarını bana anlattı. Seni aradılar mı cezaevinden Bora, Seyhun ve Hasan?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İfadeye geçmeden önce Sayın Başkanım burada müsaadenizle ben ifademe oturarak devam etmek istiyorum. Uygun görürseniz.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun buyurun sandalye verin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi evet ben Sayın savcının sorusuna gelecek olursak evet görüşmelerim olmuştur. Zaten ben inkar etmiyorum görüştüm çünkü neden görüştüm? Yani Seyhun Zayim ile ben ilişkimi anlatıyorum size diyorum ki, abi kardeşlik ilişkimiz vardı. Bora Ballı ile ilişkimi anlatıyorum abi kardeşlik ilişkimiz vardı. Yani irtibatım bundan öte bir irtibatım yok. Telefonlar varsa elinizde telefon görüşme tutanakları bu ortaya çıkacaktır. Yani benim onlarla gayrimeşru bir iş konuşmadığım sadece abi nasılsın kardeş iyiyim derecesinde bir konuşmalarımızın olduğu ortaya çıkacaktır. Bundan öte bir konuşmamız görüşmemiz olmamıştır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu konuşmaları resmi kontörlü telefonla yapılan konuşmalar şeklinde mi yapıyordunuz yoksa gayri resmi illegal telefonlarla mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır gayri resmi gayri resmi evet. Gayri resmi cezaevinde şimdi kimin soktuğunu bilmiyorum yani burada Engin Bağbars diye şahıs tanık olarak dinlediğiniz kişi anlatmıştı cezaevinde bir etiket şeyi vardır bu miktar fiyat vardır işte telefon 5000, 5000 dolar silah 10000 dolar o da burada beyan etmişti. Oraya her şeyi sokabilirdiniz yani oraya da birkaç şahıs telefon sokmuş oturmuş. E bizde ona komşuda düşer bize de komşuda pişer bize düşer nasibiyle bizde onlardan nasiplendik görüşüyorduk yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “539.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “3724925 numaralı bir telefon var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hüseyin Asadov üzerine kayıtlı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok bir şey yoktu şeyi mi soruyorsunuz Sayın savcı cezaevinde bulunan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Cezaevinde görüştüğünüz telefon numarası.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir hat yoktu orada birkaç hat vardı. O bir tanesidir herhalde zannedersem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir tanesi o diğerini hatırlıyor musunuz telefon numarasını?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır diğerlerini tam olarak bilgim yoktur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İfadesinin devamında şöyle diyor. Bende Bedirhan’a bu şahısların kendisini niye aradıklarını sordum. Onlar benim reislerim istekleri olduklarında yerine getiriyorum dediğinizi söylüyor doğru mudur?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet şöyle Sayın Başkanım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Her isteklerini yapar mıydınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İstek isteğin içeriğini bilsem istek açabilseniz istek yani şimdi şöyle o adam.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet ne tür isteklerini yerine getiriyordunuz veyahut?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ocak başkanı sonuçta bizim ülkücü bu ülkücü camiada bir adamın konumu var yani şimdi ben ocakta bir üyeyim ocağa. O insanda ocağın başkanı. Yani ben ona sonuçta ocakta gidip ya ocak başkanı abi diyemezsin. Size nasıl burada Sayın Başkan, Sayın üyeler diye hitap ediyorsak ocak başkanına da bizim ülkücülerin tabiriyle reis diye hitap edilir. Bende reisimdir tabi kabulüm o da inkar etmiyor ki ocak başkanı olduğunu. Ben ona reisim diyeceğim yani başka bir şey diyemem o bir irtibat diyorum burada hiçbir gayri meşru bir irtibatımız olmamıştır benden gayri meşru hiçbir istek ve talepte bulunmamışlardır. Benden istedikleri kardeşim şuna git işte yengen nasıl, işte kardeşim nasıl hep böyle şeylerdir yani. Öyle gayri meşru adam vurmak, adam öldürtmek veya başka bir şey yapmak gibi bir talepleri olmamıştır. Zaten olmazda kimsenin böyle bir işle alakası yok Sayın Başkanım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine siz duruşmalar sırasında 2 Temmuz 2008 tarihinde saat 15:37’de Seyhun Zayim’in eşi Gülten Zayim ile yaptığı telefon görüşmesine atıf yaparak bir beyanda bulundunuz. Orada şöyle diyor Seyhun Zayim. Tamamda hiçbir şey söylemediyse Bayram Demir’in burada olduğunu nereden biliyorlar? Ondan sonra burada konuşulan muhabbetleri. Rober Hatemo’yu nereden biliyorlar diyerek bu konuları.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendilerinin size anlattığını delil olarak beyan ettiniz şimdi ne diyorsunuz bu beyanlarınıza?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle bir şey ben bunu daha önce size huzurda Sayın heyete izah etmiştim. Bu normaldir yani şimdi benim daha önceki hattımı dinlemiş olsaydınız daha farklı şeylerde görürdünüz yani Sayın Başkanım ben şimdi diyorum ya bu kişi X bir kişi ile hani gayri meşru organize bir çete lideriyle veya organize suç örgütü üyesiyle bu telefon konuşmasını yapsa eyvallah. Diyebiliriz ki evet bir ciddi anlamda bir şeydir bu ciddiye alınması gerekir ama eşiyle yapmış görüşmeyi. Burada herkes eşiyle neler konuşuyor neler yani Sayın Baş… eşimde benimde eşim olsa bende telefonda başbakanı öldürürüm, ona suikast planlarım ona yaparım yani telefonda konuşmak basit. Aktif fiilde bir şey yok. Rober Hatemo’yu kim gitmiş vurmuş. Rober Hatemo’yu sevmiyor olabilirim. Ermenidir bu milletin bu vatana yakışmayan birisidir sevmiyor olabilirim bizim milli duygularımıza, milli hassasiyetlerimize hakaret etmiş sevmiyor olabilirim ama ben gidip o her sevmediğim adamı vuracak olsam işimiz iş yani. Böyle bir şey yok Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ben o zaman sizin kendi beyanınızı buradan bizzat okuyayım. Heyetinizi ve şahsınızı saygıyla selamlarım. Benden önceki bazı şahıslar öncelikle ifademe geçmeden önce şahsıma ithamlarda bulundu onlara cevap vermek istiyorum. Şimdi Sayın Başkanım ben söylenildiği gibi kimseye iftira etmiş değilim. Benim iftira etmemi veya bu şahısları suçlamamı gerektirecek hiçbir ortada sebepte yoktur bu insanlar benim düşmanımda değildir, hasmımda değildir. Yani ben size bundan önceki mahkemenize beyan ettiğim belgelerde de onlara daha biraz sonra değineceğim. Önce şunları söyleyeyim; efendim şimdi burada bir akrabamın benim aleyhime 12 ağırda dava görülürken ifade verdiği söylendi diye devam ediyor. Bunlara detaylı olarak girmeyeceğim. Şimdi efendim benim tekrar ediyorum bu en başından beri söyleniyor ilk 12. ağırda, 12. ağırda mahkeme görülürken dendi ki Bedirhan Şinal’ı işte Nuri Ergin yönlendirmektedir. Nuri Ergin’in yönlendirmesiyle işte bu şahıslara iftira atmaktadır, bize iftira atmaktadır. Daha sonra o tutmadı döndü dendi ki işte Bedirhan Şinal emniyete girmiştir orda Bedirhan Şinal için ifade hazırlanmıştır, imza atmıştır altına. Bu sanıkları bu şahısları suçlamaktadır. Yani hiç bir şey tutturamadılar kalktılar hiç bu olayla alakası olmayan insanları suçladılar efendim ben şunu tekrar ediyorum. Sanık Boğaç Kaan Murathan söz almadan konuştu, anlaşılmadı. Mahkeme Başkanı: Lütfen, lütfen. Sanık Bedirhan Şinal: Ben ona da geleceğim, ona da geleceğim Sayın Başkan. Mahkeme Başkanı: Sıra size gelince sizde konuşursunuz buyurun devam edin. Sanık Bedirhan Şinal: Şimdi Sayın Başkanım ben en başından beri Yüce Türk adaletine gerçekleri anlatıyorum. Kimseye iftira etmiyorum, iftira etmediğimde dosyanızdaki belgelerde Sayın savcıların topladığı delillerde mevcuttur. Bakın size şu konuyu açıklamak istiyorum. Bu olayın en büyük kanıtı hani benim kimseye iftira etmediğimin en büyük kanıtı şudur bu şahıslardan Seyhun Zayim’in Bayrampaşa’da Cumhuriyet’e yapılan olaydan sonra ben gözaltına alındıktan sonra emniyette ifadelerim medyaya sızdıktan sonra tutuklandım. Akabinde cezaevine gönderildim ve bir süre olaylar medya sonra olaylar medyaya yansımaya başladı ve daha sonra benim ifadelerimde belirttiğim bazı sebeplerden dolayı cezaevinde bulunan telefonlar dinlenmeye başlandı akabinde. Şimdi bu dinleme sırasında şahısların görüşmeleri akrabaları ile var, bir görüşmeyi size aktarmak istiyorum Sayın Başkan. Her şeyin özetini açıklıyor bence. Şimdi sanıklardan Sayın Sayın Seyhun Zayim bir akrabası ile bir görüşmesi var. Görüşmede diyor ki Bedirhan bizi polislere söylemediyse polisler bizim yapacağımız eylemleri nerden biliyorlar? Şimdi kalkıp ya ortada daha benim ifadelerim var kimse gözaltına alınmamış sadece isimler yansımış ya ortada demek bir şey var ki bu insan kalkıp diyor ki yav kardeşim biz bu eylemleri yapacağız ama Bedirhan işte bizim Bedirhan’ı kullandık ama Bedirhan bizi söylemezdi. Bu bizi söylemediğini iddia ettiğine göre nerden emniyet biliyor bizim bu eylemleri yapacağımızı? Ben bu eylemleri ifadelerimde de beyan ettim, bu eylemleri size tekrar söylüyorum. Bakın bu eylemlerin en başında Sayın rahmetli olan İlhan Selçuk’a karşı yapılacak bir eylem, akabinde Orhan Pamuk’a karşı yapılacak bir eylem, akabinde Rober Hatemo’ya karşı ve sanatçı olan Rober Hatemo’ya karşı yapılacak eylemler. Şimdi ben eğer ki iftira atıyorsam bu sanığa da kalkıp bunu telefonda söyletmeyeceğime göre iftira atmadığımda ortadadır yani efendim diyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet cevap verebilir miyim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu mahkeme huzurunda söylediğiniz beyanlar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet cevap verebilir miyim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım ben sizde bana bu soruyu sormuştunuz hatırlıyorsanız. Demiştiniz ki hatta Haşıloğlu, Sayın Haşıloğlu sormuştu evvela bu kadar çelişki niye oldu demiştiniz bana. Bende orada size dedim ki Sayın Başkanım. Ben bu kadar çelişkinin olmasının sebebi bu kişilerle benim aramda irtibat vardı ben bu irtibatı kabul ediyorum ben buradaki insanların yakılması için kullanıldım evet kabul ediyorum. Başka eylemlerde beni kullandılar evet kabul ediyorum hepsini anlatıyorum size. Diyorum ki, benim bu insanlarla bir irtibatım var. Ki ben onlar hakkında bunu söylüyorum ben biliyorum ki bu sanıkların birtakım sanıkların avukatları da benim kullanıldığımın farkında. Adamlar zaten 12. ağır Cezada diyor ki bak kardeşim Bedirhan Şinal’ı polisler burada burada kullanmış. Nereden ediniyor bunları ben ne bileyim gidip belki emniyette bir adamı var bir istihbaratçısı var belki bilmiyorum bir şeyi var öğreniyor. Yani gidip kalkıp orada ifadelerde var adam diyor ki Bayrampaşa’da bombalama eylemi üstlenmiş nereden biliyor. (1 kelime anlaşılamadı) polislerle bizim aramızdan bu sır çıkmadı ki. Gözaltına alındım ama medya bunu yazmadı ki başarılı olamadığından dolayı. Yani demek istediğim ben orada bunları bunu söyledim evet söyledim neden çünkü polislerin suçlanacağını bilm… korumak amacıyla onların safında olduğumdan dolayı hani onlara iş dokunmasın, onlara yansımasın düşüncesiyle burada zaten onlarla savunmak her mahkeme onları savundu. Tek orada değil ki. 12. Ağır Cezada da dediler ki sen polis ben dedim ki polis yok dedim kardeşim bu işin içinde. Ama diyorum aramızdaki fay hattı kırıldı. İlişkiler bitti. İhanet gördüm, ihanetle karşılık veriyorum onlara. E belki ilişkimiz devam etseydi diyorum vicdanen rahatsızlık duyuyordum ama çünkü bu adamlar korkutuluyorum Sayın Başkanım. Tehdit ediliyorum. Adam bana ceza verdiriyor. Etki hani beni elinin altında tutuyor. 10 yıl bana ceza verdiriyor, 20 yıl ceza verdiriyor. Yani demek istediğim ben onları kısaca korumak maksadıyla bunu söyledim yani Seyhun Zayim konuşmuş. Sonuçta ben mi konuşturdum konuşmuş kendisi eşi ile konuşmuş. Ben eşiyle konuşmuş niye konuştuğunu bilemem ki. Burada ortada bir şey yok. Yani bilmiyorum yani. Ben tekrar ediyorum söyledim evet. Polisleri savundum savunma savunmaya da devam ettim burada huzurunuzda bazı şeyleri açıklamadan önce savunmaya da devam ediyordum. 12. Ağır Cezada da savundum. Ama diyorum tekrar ediyorum aramızdaki fay kırıldı. Böyle bir örgüte artık hizmet etmiyorum. Artık kalbim vicdanım buna razı değil. İhanet gördüm kabul etmiyorum edilen ihaneti. Bende çıkıyorum Sayın heyetinize, Sayın mahkemenize daha öncede beyan ettiğim dolaylı yollardan beyan ettiğim şeyleri huzurunuzda açıkça söylüyorum. Diyorum ki böyle böyle olmuştur evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya o savunmamın altında Seyhun Zayim ile veya Boğaç Kaan Murathan’ın altından bir şey aramayın. O savunmamın altında polislerin adamı olduğumu arayın Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani size de doğru geliyor mu böyle sizin söylemediğiniz bir şeyi basında yazılmış olmasını eşine söylemesi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl yani.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Öyle bir olay yoksa durup dururken Rober Hatemo’yu nereden biliyor?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle neyi anlamadım ki Sayın Başkanım ayağa kalkayım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır sizde burada güzel irdelemişsiniz yani. Ben iftira atmıyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden biliyor diyorsunuz eğer böyle bir olay konuşulmadıysa.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya ben bunu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Muhabbet olmadıysa o kişi nerden biliyor diyorsunuz onu.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Telefon… Ya sonuçta bu medyaya yansıyor yani ya bir şey söyleyeyim Sayın savcım olmayan bir olayın neyini planlayabilirsiniz ki?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet, evet. Bu telefon numarası.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya Seyhun Zayim konuşmuş belki cezaevinde kafası güzel konuşmuştur nereden bileyim konuşmuş.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet güzel, evet. Bu telefon numarası var görüştüğünüz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İçmiş, eşiyle konuşmuş ne yapayım?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bora Ballı ile görüştüğünüz Seyhun Zayim ile 539 3724925.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu telefonu siz kendi telefonunuza Sinan abi diye kaydetmişsiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet doğrudur hani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir Sinan abi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sinan abi kimdir bu Sinan Çetin’di herhalde. Bizim ocakta bulunan Hasan Çetin’in kardeşi Sinan Çetin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Telefon ona mı aitti cezaevindeki telefon?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır yani ben şimdi gidip oraya cezaevindeki telefon diye kaydedemem ki Sayın Başkanım. Yani cezaevindeki telefon diye kaydettim mi polis gözaltına aldı mı bir, bir olaydan dolayı beni ne diyecek ooo Bedirhan cezaevinde telefon var demek ki sen bunu böyle kaydettin. Bu şifreli bir şey işte. Yazmışım oraya Sinan abi cezaevinden arandığım zaman biliyorum oradan ben aradığım zaman oradan arıyorum. Bak diyorum başka numaralar da vardı. Ne bileyim anneannemin ismini oraya yazmışım anneannem yazmışım telefonu cezaevi yazmamışım. Ama onlar bu telefon şeyinde rehberinde kayıtlı değildi. 2, 3 tane bulunan hat vardı 1, 1. hat budur. 2 ikisini artık bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu Hakan Karakaş’ın yazmış olduğu mektuplarda para yatırılacağı konusu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Not.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gündeme getiriliyor ve gönderdiği.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyi Sayın savcım?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hakan Karakaş’ın gönderdiği notlarda ve dilekçede size bir para yatırılacağından bahsediliyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “5 milyar lira ailenize.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine bununla ilgili olarak da siz aynı celsede şöyle diyorsunuz. 19.04.2011ve 21.04.2011 tarihinde mahkemenize delil niteliğinde bazı belgeler sundum. Bu belgelerde o akrabamın neden aleyhimde ifade verdiği Boğaç Kaan Murathan’ın yönlendirmesiyle Avukatı Burak Bekiroğlu’nun ifadelerimi değiştirme amaçlı bazı şahıslar aracılıyla aileme bazı miktarlarda paralar ödediği onların hepsi o aracı olan şahsın not el yazısı ile size sunduğum belgelerdir diyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu sunmuş olduğunuz mektuplar ve belgeler bunların dışında elinizde başka bir şey var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunları nasıl açıklıyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bunları açıkladım sizin için tekrar açıklayayım. Sayın savcım şimdi şöyle ben bunu açıkladım dedim ki Sayın Başkanım burada Hakan Karakaş’ı kandırdım. Hakan Karakaş’ı delil yaratmak için üzerinden prim aldım. Bana polisler dedi ki kardeşim bunu yapmamız lazım. Şimdi bu dava buraya birleştirmeden birkaç gün yani ne diyeyim size birkaç ay önce zaten şey. Mahkemeye hani ben gizli oturuma çıkmadan bunların elimde olması lazım ben şimdi gizli oturumu niye istiyorum? Bunları mahkemeye sunmak için. Yani polisler bana niye oğlum diyor gizli oturum iste. Ben bunları mahkemeye sunacağım ki mahkeme bura ile bir irtibat kursun. Hani bak şöyle düşüncemiz bak kardeşim Boğaç Kaan Murathan bu adama para teklif ettiğine kesin, kesin altında bir şey vardır düşüncesiyle. Ama Boğaç Kaan Murathan bana para teklif etmemiş ki. Boğaç ya Hakan Karakaş diyorum Hakan Karakaş kendi kendine bir şeyler yapmışsa biz ben bileceğim iş değil ki. Burada sanık şahıslar burada sorun onlara deyin ki Sayın Boğaç Kaan Murathan böyle böyle bir iddia var ne diyorsunuz deyin. O da size gerekeni söyler. Olayın 1. dereceden tanığı kendisi yaptıysa yaptım der. 10 milyardan çekinecek adam mı yani verdimse verdim der Bedirhan Şinal’a. Ama vermedi anneannem ama öyle bir şey olsa telefonda polisleri hani oğlum Bedirhan bunu söyle diyen anneannem gelip bana bak kardeşim sana Boğaç Kaan Murathan 10 milyar gönderdi demez mi bana? Der. Bu da telefon kayıtlarında varsa çıkarın bizim huzurumuza deyin ki kardeşim bak burada. Ama burada ben anlatıyorum bu anlatmam ne oluyor işin içinden farklı şeyler çıkıyor. Bakıyorum gazete köşelerinde kardeşim Bedirhan Şinal’ı bu sanıklar Ergenekon sanıkları yönlendiriyor. Ya benim hiçbir şeyden haberim var yok benim benim beni kim yönlendiriyor. Bana birisi beni birisi yönlendiriyorsa bana bir haber verin de beni kim yönlendiriyormuş bir tanışma fırsatım olsun. Beni kimse yönlendirmiş değil Sayın Başkanım. Ben burada çıktım size hür irademle bana dedim ihanet yapıldı bende bu ihanetin cevabını verdim. Bana ihanet yapıldı ben onlara karşı sadakat gösteremezdim. Ben vicdanımda rahatsızdı. Bu olayda tuzu biberi oldu ben daha önce açıklamadan önce Sayın Başkanım dedim size bunun delilini de sundum. Dedim ki, 15. Ağır Ceza Mahkemede savcıya bana ceza mütalaa okuttular mahkeme heyetine dedim Sayın Başkanım ben dedim savcı benim hakkımda niye bu mütalaayı veriyor çok iyi biliyorum. Bunu dedim burada açıklama yapmayacağım. Sizin burada huzurunuzda çıktım açıklamalarda bulunuyorum ama beni kimse yönlendirmiyor. Burada özgürüm hür iradem. Siz şimdi burada görüyor musunuz Bedirhan Şinal’ı yönlendiren birisini? Hayır birisi bir aradan laf söylüyor mu bana söylemiyor. İçeride gelin kamera koyun içeriye kimse görüşmem bile yok kimseyle yani. Yönlendirme yok ben burada size yüzünüze baka baka ya bir insan o kadar arsız olması lazım yüzünüze baka baka bazı şeyleri yalan söyle… yok bunlar gerçekler. Zaten şunu dikkatinizi çekiyorum. Benim burada yeminli ifademden sonra yemin edip ifade vermediğim başladığım günden beri burada verdiğim ifadelerimi diğer verdiği sanıkların ifadeleriyle karşılaştırın zaten doğru olduğu ortaya çıkar. Benim hiçbir yalanım yok. Daha önce evet söylettiriyorlardı ne yapayım söylüyordum yönlendiriyorlardı beni tehdit ediyorlardı baskı görüyordum yapıyordum. Ama şimdi böyle bir şey yok. Beni kim yönlendirecek burada? Benim bir şeye de ihtiyacım Allah’a şükür paramda geliyor cezaevine. Bakılıyorum 150 milyar verdiler bana yatıyorum onu da çıkana kadar yiyeceğiz Allah’ın izniyle. Yönlendirme yok yani.”

Mahkeme Başkanı: "Anlaşıldı. Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yüksel Özdağ anneanneniz olarak belirtiyorsunuz. Bu şahsın ev kirasını ödediklerini söylüyorsunuz sizi yönlendiren kişilerin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kime ödeniyor para?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle Sayın savcı kime mi ödeniyor?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl yani kime ödeniyor?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ev kirasını bizzat gidip kendileri mi ödüyorlar, anneannenizin eline mi veriyorlar, ev sahibine mi, bankaya mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle ev kirasını Muzaffer Uslu ödüyordu anneannem ölene kadar o ödedi. Ben bu işlere başladığımdan itibaren. Hani bu polislerle irtibatlı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Muzaffer Uslu dediğiniz şahsın anneannenizle irtibatı nedir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “AKP. Ya kendisi AKP Gaziosmanpaşa il yönetici…. ilçe yöneticisi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hı, hı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Semtimizde de işte AKP’li olduğundan dolayı işte belediye Eyüp belediyesi de Gaziosmanpaşa belediyesi AKP’li olduğundan buna veriyorlar işleri bu da orada müteahhitlik yapıp parayı vurmuş bir adam. Şimdi buna da demişler ki kardeşim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu kişinin sizin molotof attığınızdan haberi var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Var olmaz mı adamın avukatı bana polislerle aramıza aracı (1 kelime anlaşılmadı).. Gelmiş 3 kere benimle görüşmüş bak Bedirhan şöyle yapman lazım polislerin geldiğinden hariç diyorum tabi. Polisler Edirne’ye gelmeye zahmet etmedikleri zamanlarda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Avukat dediğiniz Ertuğrul Yılmaz mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ertuğrul Yılmaz gelip bakın zaten şunla bir gazete gitti benim burada iddialarımı gitti sordu ona ne dediler ikisi de birbiri ile çelişkiye düştü. Kardeşim ortada bir yalan varsa doğrunun çelişkisi olur mu? Çelişki olmaz doğru birdir değil mi Sayın savcım. Ama bu adamlar bir şeyleri saklıyor ki bu adamların bir şeylerden çekincesi var ki, korkuları var ki diyor ki mahalle muhtarı beni onlarla ta… e mahalle muhtarına gidiyorlar mahalle muhtarı diyor ki yav diyor hayatımda görsem Muzaffer Uslu’yu diyor görsem tanımam yolda. Kendini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Muzaffer Uslu’nun, Muzaffer Uslu’nun veya başka yöneticilerin Cumhuriyet Gazetesine bomba atılmasından dolayı ne tür bir menfaatleri olabilir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle menfaat değil yani şimdi Sayın Başkanım benim bana verilen 60 milyar bu şahısta. Neden gidip Ahmet’e, Mehmet’e değil de Muzaffer Uslu’ya vermişler bu parayı sizce veya anneanneme gidip telkinlerde bulunmuşlar Yüksel hanım siz bu parayı Muzaffer Beye verin diye. Size soruyorum. Neden sizce? Çünkü güvenilir hani onlar için güvenilir bir adam. Şimdi anneannem mahalleye gidiyor soruyor yani anneannemin 2007 yılından itibaren bir anda şeye patladı bu ne derler bu maddi gelir kaynakları patladı kadının. Yani 100 milyona ihtiyacı olan kadının hesabında 44 milyar para var. Dayım anneannem öldükten sonra bu iş… daha başlarda saydığım şahıslardan paraları topladı 80 milyar para oldu. Yani gelen geri kalan parada hala bu bazı miktarları bu şahısta 26 milyarda benim dostumda bankasında mevcut kendi açtığı hesapta. Yani şimdi ortada bir irtibat var olmaz mı yani siz şimdi niye gidip kendinizi birilerine veya size mi yine.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hayır ne tür bir menfaati olabilir sizin molotof atmanızdan dolayı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben bunu bilemem ki onu ona sormanız lazım. Kardeşim sen bu avukata niye bunları verdin niye işini bu adamların işini görmesi için kullandırttın deme olması lazım. Sizin ona sormanız lazım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi telefon görüşmelerine bakıyoruz. Anneannenizin genelde görüşmelerde avukatınızın Ertuğrul Yılmaz’ın Bedirhan fazla konuşmasın sussun kendi aleyhine durum yaratıyor şeklinde beyanları var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani ne anlamamız buradan lazım?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin vermiş olduğunuz ifadelerin sizin aleyhinize olacağını sürekli telkin ediyor anneannenize.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim verdiğim ifadelerim değil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Söylemesin diyor işte o Boğaç Kaan’ı söylemenizi Seyhun Zayim’i işte Bora Ballı’yı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi siz buradan Boğaç Kaan’ı nasıl çıkardınız?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Söylemenizi bunları diyor geri alsın sussun diyor daha doğrusu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben siz buradan Boğaç Kaan Murathan’ı nasıl çıkardınız ben diyorum ki size bu ifade benim değil Sayın Başkan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anneannenizin telefon görüşmeleri var o şekilde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın savcılar bu ifade benim değil. Bakın buradaki imza benim değil ben nasıl buradan çıkartıyorum. Burada Boğaç Kaan Murathan yazıyor. E imza benim değil.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu anlaşılamadı.

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani şimdi beraber…”

Mahkeme Başkanı: "Oturduğunuz yerden konuşmayın not alın sıra gelince sizde sorarsınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın savcı beraber. Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun devam edin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Müsaade, müsaade ederseniz Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: "Buyurun devam edin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi.”
Sanık Veli Küçük söz almadan konuştu, anlaşılmadı.

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz niye rahatsız oldunuz Veli Küçük?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır hayır kimseyle beni irtibatlan…. benimkisi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Veli Küçük niye rahatsız oldu anlamadım.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Rahatsızlık yok ya adam size soruyor niye rahatsız oldunuz diye.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sen niye savunuyorsun Veli Küçük’ü?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben onu ne savunacağım beni ona bağlıyorsunuz burada niye savun… Benim adamla irtibatım yok beni niye ona…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sen söylemişsin V nedir diye sormuşlar V baş harfi V kimdir diye.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vedat Ergin kim olacak.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: . Veli Küçük’tür demişsin yoksa biz nereden bileceğiz Veli Küçük.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Veli Küçük kim olacak ha Veli Küçük’ü söyledim ne oldu söylemişim ne olmuş yani Vedat, Kandıra’da Vedat Ergin var bilmem.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu, anlaşılmadı.

Sanık Bedirhan Şinal: “Veli Küçük var, Vedat Ergin dediğim insan nereden çıkardın Veli Küçük’ü? Bu ne akıl, bu ne lahana, bu ne perhiz turşusu kardeşim yani. Geçmiyor ki V geçiyor Sayın hakimim ama diyor ki Veli Küçük nereden biliyor bunun Veli Küçük.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sen söylemişsin beyanında onu soruyor sana.” 

Sanık Bedirhan Şinal: “Nerede söylemişim?”

Mahkeme Başkanı: “V harfi kime ait diye bir beyan var herhalde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam işte ben söylemişimde V harfinden bir şey çıkmış ki bana soruyor V harfi kim, niye A harfini sormuyor V’yi soruyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendin söylüyorsun Gülten Zayim’e söylüyorsun orada.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamamda işte kendim söylüyorum bakın.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Söylediğin beyanın var.”

Salonda söz almadan konuşanlar oldu, anlaşılmadı.

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendim söylüyorum da ben diyorum ki size ben bunu kabul etmiyorum ifadeye altında imza benim değil. Bana demiş ki Veli Küçük e ben biliyorum diyorum ki size Veli Küçük hakkında diyorum işlemler bana şey yapacak Veli Küçük ne? Çıkacaktım burada Veli Küçük hakkında ifade verecektim. Şimdi adamlar oraya sokuyor ben ne yapayım onu yani. Bana demiş ki Veli Küçük… Ben ya düşünün ben orada bana Veli Küçük’ün sorulması için o V’yi verdim.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hadi ona diyelim ki Vedat Ergin olduğunu düşünün nereden çıktı Veli Küçük ben (1, 2 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine sabahki oturumda Vedat Ergin ve grubunun içerisinde yer aldığınızı Zeynel Ergin’le beraber takıldığınızı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vedat değil, Nuri Ergin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Efendim?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nuri Ergin, Vedat Ergin değil.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nuri Ergin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, Karagümrük Çetesinin (1, 2 kelime anlaşılmadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ve yanında Zeynel Ergin’le.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kardeşi onun Zeynel Ergin onun kardeşi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onunla takıldığınızı söylediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet onun yanında.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “15 yaşında adam öldürdüğünüzü söylediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne adam mı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “15 yaşında.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır, biraz eylemler yaptım dedim adam öldür…” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne eylemleri yaptınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Anlattım burada torbacı işte uyuşturucu satıcısının yanında vermişler elime silahı oğlum onun başında dur, bir de bu şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra aramız açıldı dediniz niçin aranız açıldı açıklar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir izah edeyim Sayın savcı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Buyurun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben dediğim gibi bu insanlar cezaevlerinde bulunan kardeşlerine bakmak için uluslararası araba hırsızlığı çete şeyi yapmışlar kurmuşlardı. Burada çaldıklarını bir işlemden geçirip uluslararası şeylerde mecralarda satıyorlardı hani şey yapıyor daha sonra çete şeyinden bu kısımlarda da alındılar gözaltına. Şimdi evet yaptım araba hırsız…. hırsızlara gidiyordum hırsızları kolluyordum adamlar araba çalarken bende onların yanında onlara bekçilik yapıyordum, itiraf ediyorum varsa elinizde bir delil bana da verin oradan ceza ama yok olamaz. Ben size yaşadığımı söylüyorum yaşadıklarımı söylemek bir suçsa verin cezamı idam verin (1, 2 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Beraberdik dediniz sonra aramız açıldı dediniz, niçin açıldı onu açıklar mısınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet aramız açıldı. Açıldı aramız burada işte kardeşiyle ya şöyle. Şimdi grup grup Sayın savcı siz savcısınız çeteleri, suç örgütlerinin şeyini daha iyi bilirsiniz. Yani şimdi çağ atlayınca artık bu örgütlerde biraz çağ atlama moduna girdi. Şimdi diyelim ki misal olarak bir örgüt lideri var ortada Nuri Ergin’i diyelim. Nuri Ergin şimdi bir sembol olarak duruyor işte yanındaki bir grup A, Mehmet’in grubu, C, Zeynel’in grubu B şunun grubu hepsi bir ortamda kişide toplanıyor ama grup grup halinde. Benim olabilir Zeynel’le aram bozuldu evet. Şimdi Yasin Açıkgöz vardı Nuriş’in adamı Rizeli bir tane adam benim aram bozulunca oğlum dedim sen Rizeli bir adamsın bunların dedim yanında nasıl takılıyorsun? Kavga ettik size sundum mahkemeyle bu adamla hasım olduğumuzda belli idare vermiş… Ya bozuldu neye bozulduğunu adam öldürmedim ama onlar için öldürsem öldürdüm derdim yani. Siz onu araştıracağınıza gidin bakalım şu Mutlular, Mutlular nerelere bomba gömmüş.”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey size sorulan sorulara cevap verin savcı beylere savcı beylere.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nerelere bomba gömmüş nerelere (1 kelime anlaşılamadı) gömmüş onu bir araştırın Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Soru sorma hakkınız yok, savcı beyleri yargılama hakkınız yok siz sorulan soruları cevaplayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bana bunları sormanızın anlamı yok. O beni yargılıyor ama.”

Mahkeme Başkanı: “Lütfen.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sürekli ifadenizde cezaevlerinin yolgeçen hanı gibi olduğunu işte.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İşte uyuşturucu silah girdiğini söz ettiniz. Bunun içinde koğuşlar arasında gidiş gelişlerinde serbest olduğu şeklinde anlayabilir miyiz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “:Bilmiyorum ben hiç ya başka bir cezaevine çıkıp ben hiç denk gelmedim yani hiç şahit.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani diyelim B1’de kalan B2’ye B3’te kalan C2’ye gidip gelebiliyor muydu koğuşlar arasında?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya şunu söyleyin Sayın Başkanım açıkça deyin kardeşim Boğaç Kaan Murathan orada kaldı mı sizin yanınıza blok blok gezip geldi mi deyin yani yok öyle bir şey nasıl bura. Dingonun ahırı da.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nasıl diyeceğimi ben biliyorum ben size soru soruyorum cevap verin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne soracağımı ben bilirim siz bana cevap verin sadece.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ama siz onu demek (1 kelime anlaşılamadı) dolaylı soruyorsunuz ben açık söylüyorum size. Diyorum ki; cezaevine silah sokan, uyuşturucu sokan bilmem şey sokan adamlar onu da yapar bilmiyorum yapar. Ama o dönemde ispatlayın Boğaç Kaan Murathan’ın olduğunu o dönemde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz 19 Temmuz 2007, 23 Ekim 2007 tarihlerinde Bayrampaşa’da kalmışsınız doğru mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Doğrudur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O dönemde Boğaç Kaan Murathan’da Bayrampaşa Cezaevinde miydi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmem hiç görmedim tanımıyorum ki kendisini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teşekkür ediyorum Sayın Başkanım sorularım bu kadar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey var mı sorularınız?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tayfun Yüce’ye yazmış olduğunuz mektup bu konudaki savunmanızı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tufan Yüce.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tufan Yüce’ye düzeltiyorum savunmanızı dinledik. Bu mektubu yazarken koğuşta kimlerle kalıyordunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Koğuşta Oğuz Alparslan Abdülkadir Sayın Savcım, Ali Kutlu, şimdi onlar 3 kişiydi. Şöyle, nasıl 3 kişiydi? Muhammet Yüce vardı orada 3. kişiyi paket ediyorlar hani kovuyorlar git sen hainsin bilmiyorum ben ondan duydum. Hain main bir şeyler diyordu Muhammet Yüce’ye demişler Oğuz Alparslan’lar dışarıda onun evinde mi kalıyormuş bir şey mi yapıyormuş bir şey yanlış yapmış Oğuz Alparslan’a hain main diyordu bir şey diyordu ama. Şimdi ben orada kalırken Ali Kutlu vardı Muhammet Yüce’yi Sayın Hüseyin Görüm’ün yanına attılar o da tabi insani olarak aldı yanına Kahraman Şahin’le beraber kalıyordu 3 kişi onlar bizde orada beraber kalıyorduk koğuşta. Ben yazarken yazdığımdan haberleri yoktu ama mektubu.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yan koğuşta mıydı Muhammet Yüce?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır aramızda bir koridor vardı yani top attı mı ulaşabilirsiniz yani. Şimdi cezaevinde f tiplerinde bir gazeteyle top yapıyorlar o topa o notu sarıp notlaşma usulüyle görüşebilirdiniz. Ama ben Muhammet Yüce’yi tanımıyorum ki görüşeyim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki bu konuda bir top alışverişi oldu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum şuan hatırlamıyorum ne nasıl yani ne yönde Sayın savcı?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bu mektubun yazılması Tufan Yüce’nin isminin alınması konusunda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır hayır yok, hayır yok öyle bir şey. Ya şimdi ben öyle bir şey olsa size açıkça söylerim dediğim gibi ben oraya planlı bir şekilde konuldum yapmam gerekeni yaptım daha sonra zaten onlar dava açıldı buraya gönderildiler Silivri’ye öyle kapandı olay.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu mektubu yazarken koğuşunuzda Ali Kutlu ve Oğuz Alparslan Abdülkadir vardı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Alparslan Abdülkadir evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Onların bir şekilde haberi oldu mu bu mektubu yazdığınızdan?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Daha yazdıktan sonra ben idareye verdikten sonra oldu. Daha sonra Oğuz Alparslan Abdülkadir oturdu bana ifade yazdırdı idareye verdim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Gizli mi yazdınız onlardan?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet gizli, onlar altta oturuyordu ben yukarıda çıktım aldığım isimlere yazdım telefon numaralarına yazdım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Savunmanızda bu mektubu yazmanızı cezaevi 2. müdürü Ahmet Yıldız’ın istediğini söylediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır Ahmet Yıldız ama Ahmet Yıldız şimdi kim ki Ahmet Yıldız yani İlhan Selçuk'a bilmem ne tehdit... Ahmet Yıldız’a diyorlar ki şimdi haber aracımız o olduğundan dolayı Sayın savcım ona diyorlar ki Bedirhan Şinal’a şunları anlat şunları izah et sende bu konuda onu yardımcı ol oraya geçmesi dahilinde. O da bana diyor ki kardeşim bunları bunları yapman gerekiyor seni oraya vereceğiz bunları yap.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nasıl oldu sizi odasına mı çağırdı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben dediğim gibi Fatih Derdiyok ve Murat Aplak’la kalıyordum. Koğuşta Murat Aplak’la yaşadığım sorunlardan dolayı cezaevi koğuştan çıktım beni koyacak bir yerleri olmadığından dolayı beni bu süngerli oda dediğimiz hani suç işleyen kişilerin tecrit edildiği yere koydular 3 gün boyunca orada kaldım. 3. günün sonunda bana gelip işte böyle böyle seni oraya vereceğiz. O görüşmemiz o şeyde oldu yani plastik odada oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kim yaptı o görüşmeyi sizinle?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ahmet Yıldız.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam odaya vereceğiz dedi. Mektup konusu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mektup işte ya mektup konusunda değil de isim bana belirtilmedi de böyle yazman hani telkinle yazacaksın ama içeriğini demedi tehdit yaz o kadar.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nasıl yani bir ayrıntısı anlaşılmadı yani bu konu. Yani Ahmet Yıldız aynı Hakan Karakaş’ın yazdığı gibi siz bir müsvedde verip al bunu temize çek mi dedi yoksa bir içeriğini mi anlattı nasıl oldu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Müsvedde değil o konuda, şöyle; yüz yüze görüşmemiz oldu kendisiyle.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kendisi bulunduğum hücreye geldi bana konuştu bana anlattı ne yapmam gerektiğini.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ne nasıl anlattı, yani onu anlatın?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bunu izah ettim daha fazla izah.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yo ilk defa yani bunu ayrıntısını söylemediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben izah ettim Sayın Başkan burada sormuştu ben bunu izah ettim tutanaklarda okursunuz yani ben diyorum ki evet bu adam bana yaptı ben gittim orada beni koğuşa verildim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Ahmet Yıldız’ın bu irtibatını siz ilk o anda mı öğrendiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır şöyle.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Dediniz ki aracıydı Ahmet Yıldız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Oradan şimdi ben Fatih Derdiyok Murat Aplak’ların yanında kaldığım için hani onların yanında bana rahat hakaret edemiyorlardı hani rahat bir şeyler getiremiyorlardı şey yapamıyorlardı. Orada da işte bizim sorun yaşadık Murat Aplak’la çıkmamın tuzu biberi oldu o sorun. Çıktıktan sonra Ahmet Yıldız’ın bana cezaevinde kredi açması hani benim hesabımda para olmadığı zaman bana kantinden eşya malzeme vermesi şey yapması daha sonra. İşte şeyimiz orada başladı yani ben hücrede kalırken ondan sonra başladı benim oraya verilmemden sonra o olayların devamı geldi Sayın savcım. Hani ben o koğuşa verildim mektupları yazdım onun akabinde eylemler gerçekleşti. İşte Bedirhan Şinal ihtiyaçlarını alacak Bedirhan Şinal. Hatta bana Ahmet Yıldız ne teklif etmişti biliyor musunuz?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bedirhan Şinal şimdi Ahmet Yıldız konu dağıldığı için yani size normalden fazla bir savunma hakkı verildi 2 gün belki 3 boyunca konuşuyorsunuz siz kısıtlandığını söylüyorsunuz ama bu normalde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama gerçekleri anlatıyorum size.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu normalde mahkemenin mesela örgüt üyeleri için 1 gün diğerleri için 2 gün şeklinde zannediyorum bağlantılı davada aldığı bir karar o sürede aşıldı. Çapraz sorgular yapılıyor yani sizin savunmanıza yeteri kadarıyla süre verildi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O sizin düşünceniz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Zaman içerisinde böyle yani.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O sizin düşünceniz ama benim anlatmadığım anlatamadığım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu standartların üstünde 12. Ağır Ceza Mahkemesindeki toplam yani hepinizin toplam konuşma süresini toplayın bakalım buradakinin onda biri edecek mi? Şunu söylüyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama o sizin görüşünüz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Plastik odaya dediğiniz odaya Ahmet Yıldız geldiğinde mektup konusunda size ne söyledi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Açıkladım daha teferruata girdim girmek istemiyorum daha sonra bu teferruatını anlamak istemiyorum. Daha sorunuzdan önce cevabını verdim siz tekrar o soruyu bana soruyorsunuz verdim cevabı. Diyecek bir şey yok bundan başka.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir mektup mu yaz dedi, şu kişiye bir mektup mu yaz dedi veya bu sizin (1 kelime anlaşılmadı).”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bana tehdit, İlhan Selçuk'a tehdit mektubu yazılması yönünde talimat verdiler bende bu talimatı yerine getirdim bu kadar Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İyi de mesela Tufan Yüce ismini seçmişsiniz bu sizin tercihiniz mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet benim tercihim benim kendi takdirimde.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mesela daha sonraki ifadenizde bu mektubun Hüseyin Görüm tarafından talimatıyla yazdırıldığını söylüyorsunuz bu sizin tercihiniz mi yoksa Ahmet Yıldız’ın size telkin ettiği bir konu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim tercihimdir Ahmet Yıldız bana böyle bir telkinde bulunmadı. Bana dedi ki; mektup yazacaksın yazdım İlhan Selçuk'a tehdit mektubu yazılacak yazdım o isimleri ben oradan iddianameden seçip aldım Tufan Yüce ismi yoktu. Var mı yok mu bakın şunu söylüyorum Tufan Yüce belki olabilir Muhammet Yüce’yi çağırın sorun bunu veya bulunduğu ortamda.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ama bu da ilginç bir şey yani Tufan Yüce var mı yok yani siz söyleyin yani Tufan Yüce.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın Başkanım anlattıklarım ilginç değil burada sizin söylediğim şu şey mi ilginç geliyor yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Aklımdan uydurdum mu diyorsunuz yani.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tufan Yüce’yi aklımdan mı uydurdum diyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır, ben diyorum aklımdan uydurdum değil. Ben diyorum; belki bu adam olabilir olmayabilir bilmiyorum yani belki böyle bir şey var.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “E şimdi bunu siz yazdıysanız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Neyse efendim ben bunu cevap vermek istemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Vardır, vardır çünkü Muhammet Yüce’ye sorduk veya yanımda kalan Ali veya Oğuz Alparslan söyledi. Yoktur çünkü aklımdan uydurdum buna cevap vermek bu kadar basit.”

Sanık Bedirhan Şinal: “(1, 2 kelime anlaşılamadı) tamam doğrudur kendi kafama göre yazmışım evet Tufan Yüce, Muhammet Yüce’den esinlenerek bir şey yazmışım evet daha sonraki sorunuzu bekliyorum. Cevap vermeyeceğim evet doğru siz öyle diyorsanız öyle olsun ben kafamdan uydurmuş yazmışım peki. Ya Hüseyin Görüm’ün bu olaydan etkisi hani hiçbir şey yok, hiç yakından uzaktan bir alakası yok. Ben orada daha öncede anlattım yani tek maltada bana memurlar gösterdi bak bu da sizin davadandır hesabı. Hangi dava? Orası meçhul, bu da sizdendir diye bana maltada gösterdiler onu da sizin heyetinizi takdim ettim sundum bilgiyi verdim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi burada Muhammet Yüce’nin bir akrabası olarak geçiyor Tufan Yüce.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Var mıymış yani öyle bir şey?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şeye göre. Var veya yok yani onu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi Muhammet Yüce tabi bu şekilde ismi geçtiği için duruşmada bir beyanda bulundu. Yani sizinle ilgili kısmını okuyup soracağım yani bunun bir gerçekliği var mı diye?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Benim hakkımda bir beyanda bulundu öyle mi Sayın savcım?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet Ali Kutlu, Vatan Bölükbaşoğlu bunlar kimdi, niye tahliyelerini istediler Cumhuriyet savcılarını kastediyor. Bunların ne gibi bir irtibatı var burayla Edirne’de Bedirhan Şinal’la yatan bir insandı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kim?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bedirhan Şinal, Ali Kutlu’yu kastediyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ha Ali Kutlu evet, evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bedirhan Şinal Cumhuriyet Gazetesine molotof atan bir çocuk Ali Kutlu’yla aynı koğuşta yatıyor Ergenekon ile bir bağlantısı yok, Ali Kutlu ile niye aynı koğuşta yattı? Bu Ali Kutlu bana bir top attı dedi ki Muhammet, Tufan Yüce diye birisini tanıyor musun?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bakın gizli yazdım diyorsunuz Muhammet böyle bir beyanda bulunuyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne beyanı burada neyi var ki Ali Kutlu tamam söylemiş olabilir bu olaylardan sonraki gelişen kısım hani Muhammet’in haberi bir (1 kelime anlaşılamadı) böyle bir akrabası var mı yok mu onu sormak için yazmışım.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ben mektubu onlardan gizli yazdım dediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Gizli yazdım da sonra gizli kalmadı ki geldi idare nedir bu diye sordu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam yani bu mektup yazılmadan önceki olayı anlatıyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yazıldıktan sonraki olayı anlatıyor öyle bir beyanı var mı yazılmadan önce diye Sayın savcım?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ali Kutlu ile aynı koğuşta yattı, bu Ali Kutlu bana bir top attı dedi ki; Muhammet, Tufan Yüce diye birini tanıyor musun? Ben başka koğuştayım hayırdır dedim niye soruyorsun dedim öylesine sordum dedi. Bende tanımıyorum dedim buna cevap attım 2 gün sonra Bedirhan Şinal benim evime Tufan Yüce diye birinin ismine mektup gönderiyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ha olay.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mektupta Cumhuriyet Gazetesine molotof atma işini Veli Küçük’ten benden halbuki Veli Küçük’ten öyle bir bahis yok. Benden Sedat Peker’den, Emin Gürses aldığını yazıp mektup gönderiyor. Bedirhan Şinal’a bu mektubu kim yazdırdı Ali Kutlu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ali Kutlu bana yazdırmış.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani beyanı o şekilde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O onun takdiri.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu top atma işini size sordum Muhammet Yüce, Ali Kutlu’nun kendisine bir top atıp Tufan Yüce isimde bir yakının var mı diye sordu bende geri top attım bu gelişmeler oldu mu yani gerçekten böyle bir hadise oldu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet böyle bir şey var evet var Ali Kutlu’nun not attığını biliyordum ama olaydan sonra oldu diye biliyordum ama olaydan öncede olmuş olabilir ama Ali Kutlu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Neden söylemiyorsunuz bunu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ali Kutlu’yu ben zaten şeyim yani Ali Kutlu bir görmüşte olabilirim dışarıda tanıyor da olabilirim Ali Kutlu’yla şeyim ama Oğuz Alparslan Abdülkadir’i tanımıyorum. Ali Kutlu’yla bizim öyle şey ilişkimiz yok ama öyle derin bir ilişkimiz yok Ali Kutlu neyse buna cevap vermek istemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hayır şimdi mektubu gizli yazdım dediniz halbuki Tufan Yüce ismini.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya efendim diyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ali Kutlu bu beyana göre Ali Kutlu öğrenmiş size söylemiş öyle yani siz bu isim buradan çıkmış bu anlaşılıyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yani biz orada oturmuşuz beraber yazmışız mı şey yapıyorsunuz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bu beyan doğru mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hani öyle mi anlamam, onu hani evet biz orada oturup beraber yazdık dememi mi istiyorsunuz diyorum an…”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İlk beyanlarınız tabi Hüseyin Görüm bunu istedi Oğuz Alparslan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ama Hüseyin Görüm burada sorun bakalım yazdırmış mı gerçekten Muhammet Yüce zaten o koğuştan çıkıyor hain olarak e Muhammet Yüce’yle, Ali Kutlu yazıyorsa ben ne yapayım?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam Hüseyin Görüm bunu yazdırmamış olabilir yani ama sizin beyanınız bu şekilde. Yani bunu eğer bu şekilde dediyseniz onu size kim telkin etti onu da soruyorum Hüseyin Görüm size yazdırmamış olabilir.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben bunu ne diyeceğimi bilmiyorum ki Ali Kutlu beni yönlendirecek bir adam öyle bir kapasiteye sahip değil beni yönlendireni size anlatıyorum ama Ali Kutlu’nun benimle irtibatlı olduğum kişilerle bir irtibatı var mı yok mu ona bir şey diyemem benim bir bilgim yok.” 
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ali Kutlu olabilir yani dışarıda Kuvayı Milliye’de mi bu Atatürkçü Düşünce Derneğinde ikamet eden bir kardeş. Yani orada ne bileyim çay Oğuz Alparslan Abdülkadir’in evinde ikamet eden evi Adana’da Osmaniye’de olan bir adam Ali Kutlu tanıyorum onu kendisini ama.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi tamam Ahmet Yıldız bahsettiğiniz sizi yönlendiren kişilerin talimatını bu şekilde size iletti.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İçeriği de ben basitleştirerek söylüyorum bunda bir hata varsa yani önceki konuştuklarınızı da dikkate alın. Talimatını size iletti.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ve sizi yalnız bulduğu bir anda plastik odada bunu iletti.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet zaten müdür benimle yalnız görüşmeye gelmesinden gayet normal bir şey olamaz kendisi kurum içinde müdür olduğundan sorumlu müdür olduğundan dolayı benimle görüşmeye gelebilir yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Dedi ki, seni yönlendiren kişiler.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İlhan Selçuk'a bir tehdit mesajı mektubu yazmanı istiyorlar dedi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bende yaptım beni oraya verdiler.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu bu kadar mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İçeriğini söyledi mi yani İlhan Selçuk'u?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben şimdi şöyle Sayın Başkanım. Belki bu adamların diyorum ya size bu adamların arşivleri var anlatıyorum Bostancı’da bir şirket paravan.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi onları anlattınız bakın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Anlattım işte burada bilgiler mevcut belki adam İlhan Selçuk'a bir mesaj vermek istiyor benim üzerimden veriyor belki buraya bağlanması gerektiğinden bu mektubun gerekli olduğunu düşünüyor belki o yüzden bu mektubu bana yaz diyor. Yani ben tamamen kendi iradem dışında talimatı gerçekleştirdim. Muhammet Yüce öyle demiş beni bağlayan bir şey değil o kendi beyanıdır onu bağlar yani beni bağlayıcı bir şey değil yani Sayın Başkanım. Muhammet Yüce bir şeylerden şüpheleniyor olabilir o şüphelendiği şeyler doğru veya yanlış onu ben bilemem.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ahmet Yıldız’ın bunun dışında size ilettiği mektup yazma konusunda bir şey söyledi o da sadece İlhan Selçuk konusu mu diğer Tufan Yüce’ye yazdığınız mektup?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya nasıl anlatayım bilmiyorum ki yani Sayın Başkanım bana geldi dedi ki; kardeşim İlhan Selçuk'a tehdit mektubu yazacaksın bende yazdım yanına da Tufan’ı yazdım yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam, yanına da Tufan’ı yazdınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani ikisini de Ahmet Yıldız mı söyledi size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Öyle diyelim öyle ya bana şeyi olmadı da ben onu mektubu hani ben ekledim Tufan Yüce’yi yani. Tufan Yüce mektubunu neyse beyanda bulunmak istemiyorum bu konularda Sayın savcım susma hakkımı kullanıyorum bu konuda.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bunlardan başka sizden talep ettiği bir şey oldu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne yönde?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İşte yani sizi yönlendiren kişilerin aracısı olduğunu söylediğiniz için.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu yönlendiren kişilerin, bu cezaevi içinde mi yoksa başka cezaevlerinde mi beni yönlendirdikleri.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Dava konusuyla ilgili olarak.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dava konusunda işte anlattım bu Hakan Karakaş olayı bu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yo yo Ahmet Yıldız konusunu soruyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ha Ahmet Yıldız. E benim orada beni işkencelere maruz bıraktı cezaevine telefon şey telefon demişim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kredi açtı diyorsunuz bana.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kredi açtı bana oradan kantinden yararlanmamı sağladı ondan sonra.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ya bir tarafta işkence yapıp diğer taraftan kredi mi açtı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşkence yap… Evet, evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nasıl oldu bu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl yani. Şimdi bana işkence yapan adam bana kredi açamaz mı?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Belli bir sebep yoksa yani istediklerini yapıyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Adam o cezaevinin müdürü.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Görünüşü göre.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Görünüşe göre istediklerini yapıyorsunuz, mektup yaz diyor yazıyorsunuz. Niye size işkence yapsın?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yapıyorum ama bazı yerlerde onlara karşı hani adım atma olaylarımda olduğundan dolayı beni.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ne yaptınız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Muhafaza, ya işte emniyette yaşadığımı anlattım ilk kabul etmediğim işkencelerden sonra kabul ettim Serdal Akça’nın işkencelerine maruz kaldım. O beni parmak izi alınan işte bu fotoğraf çekilen odada beni kapattı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bunlar öncesinde olan işler cezaevinde yani bu Ahmet Yıldız’la ilişkinizi güven ilişkinizi bozacak ne oldu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Güven ilişkim yok o adamla benim o adamla bana geliyor merhaba merhaba ya bu konuda tanık istiyor musunuz? Vedat Ürer bu konuların tanığını çağırın buraya sorun.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kim?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vedat Ürer.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Vedat?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ürer diye bir adam çağırın bunu Edirne F Tipinde yatıyordu. Ben o işkencelere maruz kaldığımdan dolayı ben bir olay oldu ben bunun boynunu kestim cezaevinden kendimi kaçırmak için çağırın bu adam canlı tanık benim orada gördüğüm işkenceleri Ahmet Yıldız’a. Ya şimdi bir adamın cezaevinde haftanın 7 günü dün 5 günü mesai saati içerisinde gelip Bedirhan Şinal’la muhatap olması normal bir şey mi değil. Aha bu adamda şahitti beni yönlendiriyorlardı işte bak Bedirhan o memurlarına bana saldırttırıyorlardı şöyle olur böyle olur işkenceler görüyorum hepsinin canlı şahidi Vedat Ürer çağırın bunu tanık olarak size her şeyi anlatacaktır o sorduğunuz Ahmet Yıldız’la alakalı.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam gerek görürse mahkeme çağırır. Başka bir.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Takdirim efendim sizden de bunu rica ediyorum talep ediyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Konuya geçiyorum. Bu infaz korumu memuru Yusuf tarafından size iletilen notlar var bunun ayrıntısını.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Not.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Not.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Not evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Anlattınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Elinde tuttuğu için terden ıslandığını.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu yüzden bazı kısımlarının okunamadığını gecenin 1 buçuğunda getirip size teslim ettiğini hakkında soruşturma olduğunu vesair.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kimin notlarını size getirdi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Notta yazan sadece ifade ya bana getirdiği notta yazanlar ifadeydi. Hani benim mahkemeye vermem açısından ifade o geliyor beni tehdit ediyordu işte şöyle olacak böyle olacak diye tehdit ediyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kim tehdit ediyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya önce bir tehdit faslı var sonra bu ifade faslı var. Hani şöyle güzel olacak böyle güzel olacak. E kardeşim ya ben şimdi bu adamı bilemem ki kim yönlendiriyor diyorum ya size bu adamı Boğaç Kaan Murathan yön… hadi o adam geliyor bana diyor ki beni bu adam yönlendirdi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kimin notlarını getiriyormuş size yani siz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Not değil bana beyanlarını sözlü olarak söylüyordu yanına alıyordu eski bir tane.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam siz o notları mahkemeye ibraz ettiniz ya.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O not değil Sayın savcım o yazılı şey ifade, yaz… oraya yazmış (1 kelime anlaşılamadı).”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “E tamam yani ifade. Yani neticede size verdiği şeyleri siz mahkemeye ibraz ettiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Mahkemeye sundum evet, evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ben onları kimin gönderdiğini, yani kimin aracısıydı Yusuf?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum bana geliyordu diyordu farklı ama farklıda olabilir.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki içeriğe göre yani o notlarda yazılanlara göre kimin aracısı olarak gözüküyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilemem ki ben o notu okumadım ki hiç detayını bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mahkemeye verdiğiniz notu okumadınız mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Okumadım, okumadım sadece o Tekirdağ 1 Nolu F Tipinde olay olan o ifade muhabbetini okumuştum okuyarak vermiştim onu hiç okumadım zaten o olduktan.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Niye oku…”

Sanık Bedirhan Şinal: “15, 20 gün sonra ben bunları mahkemeye açıkladım yani belki Sayın Başkanım şöyle olmuş Sayın savcım şöyle olmuş olabilir hani; dışarıdaki adamlar bana bir koz vermek için bu olayı üretmiş olabilirler. Sonuçta bu adamlar dışarıda bu adamların belli bir güçleri var hani bu memurlarda dediğimiz 300, 500 milyona buraya 5 bin, 10 bin dolara diyorum size cezaevlerine silah sokuyorlar ifade not getirmek hiçbir şey bunun yanında öyle değil mi Sayın savcım?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben bunu size izah ediyorum hani diyorum ki; belki Boğaç Kaan Murathan aleyhine veya buradaki sanıklar aleyhine delil üretmek için bunu yapmış olabilirler olabilirler yani bunları ondan bekliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi o dönemki beyanınıza göre bu notlar işte Hakan Karakaş, Boğaç Kaan Murathan o yönden.”

Sanık Bedirhan Şinal: “O notları demiyorum onu kabul ediyorum zaten ben yaptım diyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Size gelip sizinde.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu memur için söylüyorum ben.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “O not içeriklerine göre ifadelerinizi işte.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Değiştirmenizi istenen notlar.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu konuda bir bilginiz var mı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben işte size beyan ettim tekrar beyan edeyim Sayın savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yusuf size bir şey dedi mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yusuf beni tehdit ediyor ya şöyle size söyleyeyim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu notları yani size hiçbir şey söylemedi mi gecenin 1 buçuğunda geldiğinde elinize bu notları tutuşturduğunda bu notları şu adam gönderdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya bana sadece isim telaffuz etmedi ancak şöyle; bu avukatla görüştüğünü bana avukatın işte kendisine bana mahkemeye yollamam için ifade göndereceğini beyan etti. 15 gün sonra da ifadeyi getirdi ama ben kim isim söylemedi bana hangi avukat şu bilmiyorum ki avukat kimdir neyin nesidir. Yani sadece açıkla… bana 15 gün önce bunu açıkladı. Hatta yani kamera kayıtlarımızı incelenmesini talep ediyorum sizden o benim koğuşuma gelen memurun kaçta geldiğini, kaçta çıktını. Adam gecenin 1 buçuğunda bana gelip tek başına yanında bir tane almış yaşlı başmemur hiçbir şeyden haberi yok gelmiş Selamünaleyküm Aleyküm… Bende bekliyorum zaten getirmeden önce haber vermişti getireceğim diye elden tokalaşırken aldım notunu budur. Ama bana geldi tehdit etti beni evet bak dışarı çıkınca farklı olacak, şöyle olacak, böyle olacak diye tehdit edildim. Ama onu acaba polisler mi söyletti yoksa başka birisi mi söyletti. Ben polis derseniz ki. Polisler bunu yapabilecek kapasitede mi e burayı yaratan adam onu da yapar herhalde Sayın Başkanım bu konuda diyeceğim budur bu kadardır.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu notların işte mahkemeye ibraz ettiğinizi söylediniz savunmanızda.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Aynı konunun devamında gizli oturumda ifade vermenizi de sizi yönlendiren kişilerin tavsiye ettiğini.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Çünkü elimizde üretilen bir şey olduğundan dolayı hani mahkeme önem arz edecek mahkeme için önemli olacak bir şey yakaladığımdan dolayı yakaladığımızdan dolayı bunu bana dediler ki gizli oturumda talep et. Zaten o birleştirilmeden önceki Sayın savcım o birleştirilmeden bir önceki oturum ben gizli oturumda talep veriyorum beyanatımı bana diyorlar ki bu dava.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Açık oturumda neden beyan etmiyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Vermiyorum çünkü yani bilmiyorum onun nedenini bana dediler, gizli oturum, gizli oturum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Korkunuz var mıydı?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kimden? Korku değil de şimdi şöyle bir şey, söyle bir şey.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Suç ortağınız olduğu iddia edilen kişilerin yüzüne karşı yani bu herkesten beklenmez.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle bir şey evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani suç ortağı olan kişilerin yüzüne karşı onların aleyhine ifade vermek yani herkesin harcıda değil. Yani bir korkunuzdan dolayı mı gizli celse istediniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle korkum demeyelim de ya o salonda şimdi seyirciler geliyor ya Sayın Başkanım böyle büyük bir salon değil. Hani bir seyirci geliyor her yer tıkabasa dolu polisler oluyor koruyorlar beni. Jandarma beni koruyor. Bana orda bir baskı oluşuyor. Hani şimdi onların düşüncesi hani Bedirhan burada kendini rahat ifade edemez, Bedirhan hani mahkemeye senaryoyu tam anlatamaz. Mahkemede rahat hakimle karşı karşıya olsunda rahat rahat hareket etsin düşüncesiyle e gerçi çıktım. Ben bekliyorum ki avukatlar gelecek eyvah dedim yandık avukatlar bizi düşürecekler meğersem avukatta almıyorlarmış gizli oturuma. Çıktım orda bülbül gibi bana söyleyenleri şakıdım. Bu kadar. Yani bir tehdit falan burada kimseyle benim aramda bir problem yok. Hepsini muhterem insanlar sizde öylesiniz tanıyorum gördüm sizi burada şimdi tehdit olmadığı yerde tehdit var diyemem yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bu Hakan Karakaş’ın size yazdığı ve notlar var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bunlar size top bahsettiğiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Top evet top.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Koğuşlar arası yani bir not kağıdını (1 kelime anlaşılmadı).”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya şimdi siz diyelim ki siz orda bir koğuşsunuz bende burada bir koğuşum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam biliyorum yani bunların hepsi bu yöntemle mi ulaştı size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet bu yöntemle resmi olan bir şey yok. Resmi olsa mahkeme (1 kelime anlaşılmadı).”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bu gardiyan aracılığıyla sözlü vesair filan.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok gardiyan vardı dediğim o uyuşturucu kısmında gardiyanlar biraz bize yardımcı oluyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Sizde cevap attınız mı Hakan’a, Hakan Karakaş’a?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Atmışımdır herhalde attım herhalde hatırladığım kadarıyla attım.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Attınız.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çünkü ben ona bir şey söylemeden o bana nasıl… ya ilk Hakan’la muhabbetimiz şöyle oldu Sayın savcım Hakan’la biz kapı altında biz yana getirdik. Hani diyalog kurduk bazı kişilerle.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nerde yan yana geldiniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu mahkemeye götürürken F tiplerinde bekletilen bir mahkum bekleme salonu var.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Aynı gün müymüş duruşmanız?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Aynı gün, aynı gün tabi aynı gün ama ayrı yerlerde.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Onunla bizi memurlara iş koyduk memurlar bizi yan yana getirdi. Ben Hakan’ı orda düşürdüm yüz yüze düşürdüm yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani orda mı tanıştınız Hakan’la?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hakan’la ilk diyalogumuz ilk yüz yüze diyalogumuz o. Ondan sonra işte aynı koridorda kalıyoruz zaten efendim yanımızda Hüseyin Başak var suç örgütü lideri.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam Hakan’la o şekilde tanıştınız. Diğerlerini anlatmana gerek yok.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Orda tanıştık daha sonra bu olaylar gelişti. Ben ona.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hakan’ın size attığı notlar konusu zaten okundu burada içerikleri.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet ben onu beyan ettim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şöyle dediniz. Yani Hakan’da bu işin içerisinde bahsettiğiniz yönlendirme tertibinin içerisinde olabilir veya.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yok öyle demedim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nasıl dediniz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yanlış ifade ediyorsunuz. Ben dedim ki size Hakan şimdi o kim yönlen… Hakan kimin adamı ki kim yönlendirsin?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani şöyle dediniz Boğaç’ın, Boğaç’ın dediniz Hakan’ın yaptığı işlerden haberi olmayabilir böyle bir öngörünüz var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi evet onun şimdi yani dost olabilirler ama şimdi siz her dostunuzun sizin hakkınızda söylediğini bileceğiniz bir durum var mı? Bilemezsiniz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hakan Karakaş’ın, Boğaç Kaan Murathan veya diğer suç sanıklarıyla bir tanışıklığı olup olmadığını biliyor musunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum. Bir sadece şeyi biliyorum hani Boğaç Kaan Murathan hakkında iyi konuştuğunu hani dostumuzdur, canımızdır falan dediğini biliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tanıştığını yani o zaman kendi ağzından.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya tanışık olduğunu biliyorum herhalde ya kendiside burada dostumsa dostum der.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir kapı altında beklerken yani bu kadar başka bir yüz yüze görüşmeniz oldu mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya yüz yüze değil ya yüz yüze şöyle Sayın savcım hani koridor diyelim burası koridordan geçerken bu bizim Orhan diye soy ismini bilmediğim bu god Orhan abi dediğimiz bir isim kendisinin lakabı godtur. O şahıslarla Kürşat Yılmaz’la falan faaliyete çıktığından dolayı orda zaten beyan ediyor hani notunda da Kürşat abinin orda mangalı yakalattık falan diye şimdi onlarla faaliyete çıktığından bize işte onlardan haber getiriyor haber şey yapıyor, mazgaldan konuşuyorduk hani not atıyorduk zaten konuştuğunuz zaman oranın sesi duymaması imkansız üstümüz açık yanımızda bir koğuş var Hakan Karakaş ile aramızda sadece şu engel var. Öbürü görüşebiliyoruz yani. Faaliyete çıkıyor haftada 4 gün faaliyete çıkıyordu adam görüşmemiz şey değildi yani. Görüşme olanağımız çok yüksekti yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “(1, 2 kelime anlaşılmadı) yani şimdi Hakan Karakaş sizden sizi görünüşe göre işte aferin işte iyi yapmışın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hesabına para yatacak, dayından bahsediyor mesela dayını nerden tanıyor Hakan Karakaş?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmem ona sorun. Dayımı tanıyabilir Hakan’la ben sonuçta bir samimiyet kurmuşum Hakan’a bir adım atacağımı söylemişim Hakan’da bana iyi niyetli olarak.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kim adına yapıyor bunları Hakan Karakaş?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum. Bilemiyorum Hakan Karakaş ya bilmiyorum ya bunu öğleden öncede izah ettim ya mahkeme burada her isteyen adama belge vermiyor mu? Veriyor Hakan Karakaş’ın da avukatı geldi bence belki buradan mahkemeden istedi belgeleri aldı ona bir imza ifade hazırladı verdi bana ve Hakan’da gönderdi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani şimdi durduk yere böyle bir şey yapılmaz yani Hakan Karakaş.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben talep ediyorum ondan Sayın savcım dikkatinizi çekiyorum ben diyorum ki bak kardeşim böyle böyle bir sorunlar var. Ben diyorum onların lehine ifade verebilirim diyorum o da kabul ediyor diyor ki böy…”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Cebinden para mı verecek size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hatta verdiğini söylüyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben ondan talep etmiyorum bak bu ilk bu iş nasıl başladı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam kendiliğinden.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sayın savcım bu iş nasıl başladı biliyor musun? İlk olarak Mehmet Selahattin Merih ile başladı bu aslanlı çetenin lideriyle o irtibata geçti benimle, beni tehdit etti. Sözde bana işte benim için ne dedi, dedi ki işte herhalde Sayın Boğaç Kaan Murathan ona haber mi, onun kardeşleri mi bir haber göndermişler ona öyle söyledi bana benden istedi, ben onun yanında kalıyormuşum diye biliyorlarmış, sonra Mehmet Selahattin’e haber göndermişler o haindir onu şey yapalım hani kafasını gözünü kır çık ulan yani Boğaç Kaan Murathan işi gücü bitti kıçı boklu bir adama bizi tehdit etti…”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bahsettiğiniz kişi, anlattığınızdan hiçbir şey anlamadım çünkü sormadığım yani benim konsantre olmadığım bir şeydi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır işin ilk başlangıcı bunu diyorum yani o Hakan’dan önce işin içinde Mehmet Selahattin Merih var.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İlk o benimle bu diyalogu kuruyor. Daha sonra Hakan işin içine giriyor.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi bu Hakan Karakaş’ta sizin irtibatınız bakın ananenizin halsiz olduğundan ama durumunun çokta önemli olmadığından çok merakta kalmamanızdan bahsediyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Ananem öldüğünde onlar yardımcı olmuştu gömülmesi için.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ben onlara yani yardım edeyim elinizden geleni yapın diye dışarıda tanıdık kişilere talimat verdiğinden bahsediyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet yaptı da ananeme destek oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey soruyu anlayın tamamlasın Savcı Bey ondan sonra cevap verin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır ben anladığım yerlere cevap ver…”

Mahkeme Başkanı: “Soruyu tamamlamadan araya girmeyin.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani Perşembe günü 24’ünde sizi açık ziyaretinize geleceğinizi söylüyor. Kafan rahat olsun Tacettin dayın senin hesabına para yatırdı fişini sana atıyorum diyor herhalde bu notun içine sıkıştırdı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şey evet bende var istiyorsanız sunabilirim size Hakan Karakaş’ın attığı kağıt.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “E sunun mahkemeye diğerleriyle birlikte sunsaydınız onu da iyi olurdu.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Sunarım yarın size huzurunuzda sunarım Sayın Heyete siz ordan temin edersiniz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bu şekilde Hakan Karakaş.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şimdi şöyle bir şey var. Evet ben bunu si…”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani şimdi kendi şeyini işini derdini bırakmış sizin derdinizle uğraşıyor gibi bir görüntü var. Yani bunu neye bağladınız kimin adına bunu yapıyormuş?”

Sanık Bedirhan Şinal: “E şimdi Hakan Karakaş kendisi Gümüşhaneli, iyi bir insan hani yanında kalan insanların derdiyle dertlenen, kederiyle kederlenen bir insan bu şeyle (1 kelime anlaşılmadı) bin insan. Yani bilemiyorum benim ananem öldüğünde de benim ananeme kimse yardımcı olmadı gitti Hakan Karakaş ananemin cenazesinin kaldırılmasında bana yardımcı oldu. Destek oldu dayıma. Yani ben bunu kabul ediyorum ben diyorum ki size Hakan Karakaş’ı kullandım ona böyle bir şey tezgah kuruldu tezgahın ortasına düştü.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Nasıl yani bu anlamıyorum nasıl tezgah kuruldu, nasıl düştü Hakan Karakaş bu işin içerisine?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İzah edeyim efendim. Şimdi siz kendinizi kendiniz demeyelim Boğaç Kaan Murathan’ın yerine koyun veya başka birinin yerine koyun veya ne bileyim onun dostuysa onun dostunun yerine koyun Hakan Karakaş. 3 senedir bedavaya yatıyorsunuz hak…. bir komplo kurulmuş size hakkınızda delil yok atmışlar içeri sizi sorgu sualsiz. Şimdi kalkıp sizin hakkınızda ifade verdi dediği ada… hani benim ifade verdiğim söylenen adamda kalkıyor diyor ki kardeşim ben ifademi değiştireyim ben ifademi değiştirince hepiniz çıkarsınız. Ne yaparsınız, tepkiniz ne olur? Sizin dostunuz sizi seven belki hak bilmiyorum dost olduğunu ama olabilir dostudur belki. Onun iyiliği için bunu da yapmış olabilir ama diyorum düşürdük onu yani iyi niyetini istismar, suistimal ettik.”  

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Siz Hakan Karakaş’la bu şekilde cezaevinde yakın koğuşlara hatta bahsettiğiniz gibi bir nevi komşu koğuşlara düşmek için bir gayrette bulundunuz mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İdare verdi. Hayır, idare verdi beni oraya, tesadüfen.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hakan’ın o şekilde gelmesi için herhangi bir girişimi olmuş mu, biliyor musunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum. Bir bilgim yok. Ama idarenin oraya beni verdiğini biliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki son olarak bu konuda şunu sorayım Hakan Karakaş’ın Sedat Peker veya Boğaç Kaan Murathan ile bir tanışıklığı, samimiyeti.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilmiyorum. Bakın anlatayım size. Bana sohbetlerimizde orda da yazıyor zaten notlarımda işte Boğaç benim dostumdur, ne bileyim Sedat Peker’le kendisini tanımam Sedat Peker’le Beykoz’da herhalde onun evi Beykoz’da mıymış bir yerdeymiş. Beykoz’da otururuz Sedat abi bizim abimizdir şudur budur öyle muhabbetlerimiz oldu ama bilmiyorum detayı şeyini bilmiyorum ne tür bir ilişkileri var dostlukları var mı, gerçekten dostlar mı? Bilmiyorum. Sadece bana iyi konuştu konuşulanı söylüyorum size Sayın savcım. Bu budur yani.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani sizde o zaman bahsettiğiniz gibi sizi yönlendiren insanlar var. O şekilde bu adamla konuşmaya onu bir nevi yani işletmeye devam ediyorsunuz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tezgah.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Notlar alınıyor, veriliyor mesela sizi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Dikkatinizi çekebilir miyim bir şeye.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Sizi sorumu bitireyim anlaşılmıyor duruşma tutanakları da karışık çıkıyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki, peki tamam.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hesabına para yatıracaktım mahkeme tarafından her şeyi avukata da söyledi takibi de ediliyor. Bir de böyle bir dilekçenin ardından çok daha özen göstererek araştırırlar sende çok iyi biliyorsun böyle bir durum ortaya çıkartılırsa verdiği dilekçenin de söylediği ifadenin de hiçbir geçerliliği olmaz. Benim senden bunu da özellikle ricam olacak Bedirhan mahcubiyet yaşamayalım filan yani size gönderdiği notlarından da.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani ortadan kaybedilmesini çünkü haliyle bu notlar üzerine ifadeni değiştirirsen bununda ayrıca araştırılması konusu yapılacağını.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Hatta bunu da sizinde bildiğinizi filan söylüyor. Sizde bunu saklıyorsunuz yani ne kadar sürdü bu şekilde Hakan’la iletişiminiz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle çok uzun sürmedi yanılmıyorsam 1 ay kadar sürdü bu muhabbetler. Zaten Hakan Karakaş’la bu muhabbet bittikten sonra Sayın savcım ben cezaevinden can güvenliği nedeniyle gönderildim. Silivri 5 nolu Cezaevine. İşler bitti, işlemler tamamlandı, ben onayı verdim. Bir hafta sonra paket ettiler beni cezaevinden. Bu yani olay 1 ay falan sürmüştür, tahminen 1 ay zaten ben 4 ay kaldım o cezaevinde. 4. ay beni olay bittikten 1 hafta, 2 hafta sonra paket ettiler Silivri 5 nolu Cezaevine.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki sabahki ifadenizde şöyle bahsettiniz. Hakan Karakaş ile işte bu delil üretmek amacıyla beni yönlendiren polislerin yönlendirmesi sonucu irtibat kurdum. Böyle dediniz değil mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yanlış mı anladım? Bu talimat size nasıl iletildi cezaevinde?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bu talimat bana nasıl iletildi? Bu talimat cezaevinde oranın serbaş memuruydu herhalde yanılmıyorsam ya Silivri 1 Nolu Cezaevi onların yani efendim bu Engin Bağbars burada bir ifade vermişti ben orda o ifadeye çok gülmüştüm. Ya adam dedi ki o cezaevi dedi Ergenekon sempatizanlarının dedi. Aslında olay tam tersi. Bu cezaevi bu ortada olan bu polis örgütünün bu kendilerinin yarattıkları bu örgütün yönlendirmesiyle hareket eden insanlar var cezaevlerinde. Yani adam bilmiyorum neden bir korkuları mı var bir şeyleri mi var bilemiyorum ama adama diyor ki.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu talimat…”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bakın bana savcının size ne dediğini anlatıyım Metin Arda’ydı yanılmıyorsam.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ama sorumun cevabını verin. Yani onları…”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya başmemur diyorum işte. Detayını veriyorum size:”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Baş memur ismi yok mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İsmini şuan tam ama görsem teşhis edebilirim oranın serbaş memuru yaşlı ona dayı diye hitap ediyorlar hatta.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Serbaş memur dediğiniz baş.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Başların en baş memuru.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Baş infaz koruma memuru. Başgardiyan denilen.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet başgardiyanların, en baş memuru yani başında olan insan.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ne dedi size?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Geldi böyle Ahmet Yıldız (1 kelime anlaşılmadı) gibi yapılması gereken şeyleri bana aktardı. Bakın zaten ortada bir koordinasyon var. Cumhuriyet savcısı geliyor bana diyor ki olaydan sonra o not muhabbetleri bittiği zaman yangın çıktı neden çıktı belki bizi göndermek için çıkarttılar. Cezaevinde yangın çıkıyor Bedirhan diyor senin diyor güvenliğini sağlayamıyoruz işlerinde bitmiş zaten diyor seni diyor Silivri 5 noluna gönderiyoruz. Metin Arda bunu bana bizzat…”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki sizin sizi yönlendirdiğinizi iddia ettiğiniz kişilere bir haber gönderme bir şey iletme ihtiyacınız olmadı mı böyle bir?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ben onayı ben verdim hani işim bitti, onayını ben onlara haber gönderdim. Hani elime bu notları hallettim düşürdüm. İşte eylem yaptığım çalışmanın sonucuna ulaştım neticesini aldım gibi bu başmemura bir haber gönderdim. Daha sonra işte bir yangın çıktı cezaevinde kaldığımız koridorda daha doğrusu diyelim benim kaldığım koridorda bloğun koridorunda. Kaldığımız koridorda yangı çıkınca bizi çatılardan aldılar 2 hafta sonra beni paketlediler Silivri 5 nolu aynı bu savcının beyanını aktardım size öyle söyledi gönderdi.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kaç başmemur var?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl yani?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kaç başmemur vardı kaldığınız cezaevinde?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bilemiyorum ki ya şöyle vardiyalarının başmemuru 2 tane hazır kuvvet yani bu hazır müdahale ekibinde duran başmemur bir de bu şey vardı başta en başta olan bu başmemur vardı. Kendisine dayı diye hita…’

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Sorumlu baş infaz koruma diyorsunuz?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet evet. Yav zaten her gittiğim bakın şimdi ben Silivri 5 nolu ya geldim burada Sayın Osman Yıldırım’la alakalı bir şey söyledim. Hani adam kurumun 1. müdürü gelip bana kardeşim bak diyor Osman bana notları okutturuyor notları yırtıyor bak diyor sen diyor böyle böyle Osman Yıldırım’ın yanına gidince şöyle olacak sen dilekçeyi yaz bize söyle bana söylendi bilgim var. Ben bu dilekçeyi hani işlemlerin hızlanması açısından, çabuklaşması açısından üst yazıyla göndereceğim. Ama tabi daha sonra savcı bize engel oldu. İşi çözen bir savcı varmış orda engel oldu savcı işlem yarım kaldı. Gerçekleşmedi bir şey yollandık. Her cezaevinde bir adamaları var yani her cezaevinde.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu cezaevlerindeki ortamdan bahsederken silah telefon vesairden bahsettiniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani şimdi de işte cezaevindeki bir yapıdan bahsediyorsunuz. Bunlar F tipi cezaevi, Bayrampaşa’yı kastetmiyorum veya Silivri’deki cezaevleri içinde geçerli mi?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Şöyle Bayrampaşa’yı bilmiyorum Bayrampaşa’da. Bayrampaşa zaten Bayrampaşa’da şöyle Sayın Başkanım müdürlerin orda müdürler sadece görüntü olarak duruyorlar.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “F tipi cezaevinde de bu durum yaşanıyor mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “F tipinde benim kaldığım yan koğuşumun 2 tane yan tarafında telefon vardı ya.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki Hakan Karakaş’ın size attığı notlarda yine bahsediyor mangal var. Bunlar F tipi cezaevinde mi oluyor?”

Sanık Bedirhan Şinal: “F tipinde evet mangal orda biz sosis kebap şeyi yapıyo….”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Mesela burada şekerin bittiğinden bahsediyor.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Uyuşturucu bana gelen uyuşturucu, esrar.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Size cezaevinde uyuşturucuyu kim Hakan mı veriyordu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır dışarıdan gelen paket bana bu açıkladım ya Sayın Başkanım hani Yasin Açıkgöz benim hasmım olan adamın adına uyuşturucu gönderiyorlar hani Bedirhan Şinal cezaevinde paket patlarsa Bedirhan Şinal desin ki hasmımdır bu adam bana tuzak kurmak için bunu gönderdi diye desin diye uyuşturucu maddenin üzerine şey sürüyorlar Sayın savcım naftalin hani polis köpeği koku almasın diye adamlar çünkü işi biliyor polis adamlar yani nice operasyon yapmışlar adam naftalini sürüyor ben hatta ilk açıldığın… açtığımda paketi dedim bizi ulan naftalin şeyi naftalin diye bir uyuşturucu mu çıktı meydana biz cezaevindeyken diye baktım sonra böyle paket halinde çok şeydi yani böyle kalın bu buzdolabına koyulan sarılıp şey ruloyla sarmışlar böyle kalın şöyle bir kağıtla 2 tane paket geldi cezaevine. Sonra içtik işte etraftaki eşe dosta böyle plakaya basıp basıp yolladık içiyordu millet zaten hep müebbet almışlardı bizde işte onların acılarını dindiriyorduk esrarla bir nebze. Yani esrar sokmak şey sokmak silah sokmak çok basit işler Sayın savcım cezaevine sokabilirsiniz yani ben o yüzden dingonun ahırı diyorum bu cezaevleri için.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Peki uyuşturucu bağımlı mısınız? Cezaevinde de bağlılığınız devam ediyor mu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır hiçbir bağımlılığım yok, hiçbir bağım. İsterseniz bunu araştırtabilir Sayın heyet bir talepte bulunup araştırtabilirsiniz hiçbir bağım… hiçbir kullandığım uyuşturucu, ben hayatımda sigara içmeyen adamım olursa yani zaman geçsin diye kafam güzel olsun diye içiyorum ne yapayım yani. Olabilir içmişim kabul ediyorum yani ama hiçbir kötü alışkanlığım en sigara burada adamlar beni yanında büyüdüğüm Seyhun Zayim var sorun bakalım hayatımda bir sigara ağzıma koymuş muyum?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet başka bir soruya geçiyorum.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir dilekçeniz mahkeme tarafından size okundu bu Ceza Tevkif Evleri Genel Müdürlüğüne.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet. Bu işte o bize planlanan şey biliyorum sorunuzu ben cevabını vereyim istiyorsanız.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ben sorumu bitireyim anlaşılmıyor. Uygun birisiyle kalmak için dilekçe verdiğiniz şey. Bunun ayrıntısını soracağım bunu size cezaevi 2. müdürünün telkin ettiğini söylüyorsunuz. İsmi nedir 2. müdürün?”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte ben burada Sayın heyetinize şunu söylemiştim demiştim ki Sayın Başkan o insanlar buraya geldiğinde açıklayacağım da bazı şeyler var, eğer getirirseniz soruşturma başlatırsanız bu da onlardan bir tane ya orda planladığımız şey ne biliyor musunuz? Osman yıl… Osman Yıldırım’a karşı bir planımız vardı gerçekleşmedi.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ya şimdi şunu da izah edeyim burada, burada mesela suç olarak bahsettiğiniz bazı şeyler var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Evet ben diyorum işte.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bir yere dinleme cihazı koydum bu suç oluşturan, oluşturabilecek bir eylem. Bir örgütlü yapıdan bahsediyorsunuz filan ama bu davanın konusu belli. Bu Türkiye’nin bütün.”
Sanık Bedirhan Şinal: “Bu bu davanın konusu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Tamam burada çözülecek durumlar değil.”
Sanık Bedirhan Şinal: “İşte onu yaratanlar bunları yaratmış Sayın savcı.”
Mahkeme Başkanı: “Bedirhan Bey böyle karşılıklı konuşma şeklinde olmaz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki. Özür diliyorum, özür diliyorum kusura bakmayın.”
Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi o kişinin buraya gelme.”
Mahkeme Başkanı: “Bitirsin sözünü sorusunu sorsun ondan sonra cevaplayın.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tamam özür diliyorum Sayın Başkanım kusura bakmayın.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani böyle bir şey normalde söz konusu olmaz yani bir soruşturma yapılır, iddiaların doğruluğu, yanlışlığı araştırılır. Eğer doğru bulunursa dava açılır vesaire yani sizin söylediğiniz her insan buraya gelmez böyle bir şey olmaz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “E olmuş ki buradayız Sayın savcım şunu söyleyeyim size. Bende bir saniye müsaade edin siz konuştunuz.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi 2. müdürün ismi benim sorum bu kadar yani kolay yani şimdi.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Peki cevabını vereyim size.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Şimdi Osman Yıldırım’ın yanına git şeklinde size dilekçe yazmanızı tavsiye eden bir 2. müdürün varlığından bahsediyorsunuz bunun ismini soruyorum size.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Kamera kayıtlarından da mevcuttur bu 2. müdür ben bunu sözlü olarak söylüyorum kamerada kayıt… ama.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Ya şimdi bir insan bir cezaevinde aylarca kalırda cezaevi 2. müdürünün ismini bilmez mi Bedirhan?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Hayır biliyorum da size beyan etmek istemiyorum bunu. Osman Yıldırım’la alakalı bu konuyu beyan etmek istemiyorum size.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “E tamam o zaman.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Çünkü beyan edersem farklı bir muhabbet çıkar ortaya onda sizin istemeyeceğiniz bir muhabbettir yani. İşte bir size ipucusunu veriyorum Osman Yıldırım’a karşı bir eylem tertibine girdik savcı bize engel oldu. Başarısız oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Osman Yıldırım’a karşı.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir eylem içerisine ben ona karşı yanına konulup bir eylem gerçekleştirecektim ona karşı. Savcı bize mani oldu, her şey tamamlandı cezaevinden üst yazı gönderildi gerekli ilgili yerlere. Daha sonra işte bir savcı polislerin aynen gönderdiği haber savcı önümüze işimize takoz yani balyoz indirdi, sıkıntılar çıktı, daha sonra bunu tekrar gündeme alabiliriz diye olmadı o savcı bilmiyorum artık ne dediğini neyin nesi engel oldu yani biz oraya git… ben oraya.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Osman Yıldırım’a yani kısaca söyleyeyim öldürmenizi isteyenler kimler?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya konunun cevap vermek istemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Cevap vermek istemiyorsun.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya ben zaten bende bunun şeyi var.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Sebep nedir peki?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ne bilmiyorum sebebini mesela böyle bir eylem.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu açıklıkta size söylendi mi bu?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nerde?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Bu açıklıkta yani benim söylediğim açıklıkta.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Tabi ben detayını vereyim istiyor musunuz yani? Ben oraya gidecektim Sayın Başkanım Osman Yıldırım şimdi ben itirafçı konumundayım ya hani benim onun yanına yaklaşmam daha kolay olur düşüncesiyle e müdür geldi önünde kağıdı girdik oda şimdi kamera görüş açısı sadece bulunduğumuz ortamın salonuna bakıyor odalarda kamera yok odada görüştük kağıdı yırttı aldı, aldı veya tuvalete mi attı bir şey yaptı dedi ki böyle böyle yanıma hatta idare memuru muydu birisiydi. İdare memuruna adam oturduk bana el yazısı da mevcut hatta isterseniz el yazısını da sunarım bu idare memurunun el yazısı da var bende bana yazdırdığı dilekçeye. Dedi ki böyle yazalım seni Osman’ın yanına gönderecekler o notta gidince orda ben buradan bana bir emanet düşüreceklerdi ben Osman’ı öldürecektim orda. Bunu kabul ettim ama engel oldu. Bana bu yazılan cevap var. Yani Sayın savcım hani savcı diyor ki cevap veren savcı.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İdare memuru kim, kaç kişi çalışıyordu o büroda?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Nasıl yani?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Kaç kişi çalışıyordu o idare, idarede?”

Sanık Bedirhan Şinal: “Ya o şeyini şey olarak mı onların adamı konumunda olarak mı yani?”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Evet.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Size diyorum kurum 1. müdürü geldi bana artık kurum 1. müdürü.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İdare memuru dediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “İdare memuru dediniz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “İşte idare memuru şöyle idare memuru veya 2. müdür onun tam olarak emin değilim de. İdare memuru işte veya 2.. müdür gelip hani benim ifadeyi hazırlamam konusunda hatta biz savcılığa ifadeyi gönderdik o bize taraf olan savcı ifadeyi reddetti. Hani böyle değil daha şey yazın hani daha resmiyetten yazın hani yalnız kalıyorum işte o sizin dediğiniz şekle getirdi okuduğunuz şekle getirdik ifadeyi. Birincide reddedildi o ikincide onu o şekil yazınca kabul edildi ama bu sefer ekmeğimize işte şimdi yemeğimize şey doğradılar olmadı. Yani böyle bir eylem tertibi var ama başarısız oldu, savcı engel oldu.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Son birkaç sorum var.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Bir de isterseniz size şey yapabilirim ne derler size sunabilirim şeylerini yani bana.” 

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Yani bunu tam yeri işte mahkeme ve şu sıra yani her şeyin bir vaktinde yapılması daha güzel oluyor yani sizden sonra başka (1 kelime anlaşılmadı).”
Sanık Bedirhan Şinal: “Ama şuan yanımda yok yarın sunabilirim yarında devam şimdi saat biraz sonra biteceğinden duruşma takdirindedir mahkemenin ama yarın bunu huzurunuzda beyan ederim size efendim. Hani bu şahsın el yazısı şeyi falan bana yazdırmış olduğu dilekçe hatta o savcılığın bana dilekçeme müteakiben verdiği cevabı da size sunacağım yarın. Evet biz böyle bir eylem yapacaktım ben kabul ettim o öldürme eylemini ona karşı yapılacak eylemi ancak girişim şeyimiz başarısız olduğundan kabul görmedi yapamadık.”

Cumhuriyet Savcısı Nihat Taşkın: “Sayın Başkan sorularım var devam edecek gerçi bir süre bitebilir ama cevaplarla uzuyor. Sanık yorulduysa arada verebiliriz.”

Sanık Bedirhan Şinal: “Yo, yo devam edebilirsiniz.”

Sanığın beyanının alınması sırasında tutuklu sanıklarından Osman Yıldırım’ın rahatsızlığı nedeniyle salondan ayrıldığı anlaşıldı. 

Tutuklu Sanık Özkan Kurt’un ise geldiği görüldü, huzurdaki yerine alındı.
Saatin 17:07 olması karşısında bugüne mahsus olmak üzere oturuma son verildi. 
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